
TBMM'DE KATİL İSTEMİYORUZ

Hepsine birden 
yazıklar olsun!

MHP Genel Başkanı Devlet
Bahçeli, CHP'nin TBMM'deki

ortak bildiriye imza atmamasına
tepki gösterdi. “CHP, DEM Parti
kadar güvenlik tehdididir. CHP yöne-
timi, Türkiye Cumhuriyeti'nin karşı-
sına geçmiştir. Hepsine birden,

'Yazıklar olsun' di-
yorum” diyen Bah-
çeli, “TBMM'de
terörist istemiyo-
ruz, düşman, katil
istemiyoruz. Cani-
lerin sırtını sıvazla-
yan namertleri asla
istemiyoruz” ifade-
lerini kullandı.  
I SAYFA 7
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Esenyurt Esenkent'te önceki
gün 6 katlı bir binanın yıkımı

yapıldı. Özel bir firma tarafından
önlem alınmadan yapılan yıkım az
kalsın bir faciaya dönüşüyordu. 6
katlı bina bir anda caddenin üzerine
çöktü. Şans eseri kimseye bir şey ol-
madı. Dün ise Kadıköy Caferağa
Mahallesi'nde kentsel dönüşüm pro-
jesi kapsamında 5 katlı binada yapı-

lan yıkım çalışması sırasında göçük
oluştu. İş makinası operatörü
Emrah Arslan göçük altında kaldı.
Molozların arasında sıkışan Arslan,
itfaiye ekipleri tarafından sıkıştığı
yerden kurtarıldı. İlk müdahalesi
sağlık ekipleri tarafından olay ye-
rinde yapılan Arslan, ambulansla
hastaneye kaldırıldı. Olayla ilgili so-
ruşturma başlatıldı.
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İŞ MAKİNASI OPERATÖRÜ 
GÖÇÜK ALTINDA KALDI!

Eyüpsultan'da ise kentsel dö-
nüşüm için boşaltılan binanın

depo olarak kullanılan bölümü çocuk
parkına düştü. Dehşete düşüren olay,
Karadolap Mahallesi'nde meydana
geldi. Daha önce kentsel dönüşüm için
boşaltılan binanın önünde depo olarak
kullanılan bölüm, toprak kaymasıyla
ön taraftaki sitenin çocuk parkına

düştü. Olay sırasında parkta kimsenin
olmaması olası bir faciayı önledi.
Eyüpsultan Belediyesi'ne bağlı ekipler,
yıkılma tehlikesi bulunan binayı mü-
hürledi. Belediye ekipleri çevresine gü-
venlik şeridi çektikleri parkı kullanıma
kapattı. Mahalle sakinleri, “Çocukları-
mız parkta olsa bunun hesabını kim
verecekti?” diye isyan etti.  
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PARKTA KİMSENİN OLMAMASI 
OLASI BİR FACİAYI ÖNLEDİ

Partisinin grup toplantısında konu-
şan CHP lideri Özgür Özel, CHP'yi

'hainlikle' suçlayan MHP Genel Başkanı
Bahçeli'ye yanıt verdi. Özel, “PKK'nın
adını anmayan bir hain arıyorsan, işte
Erdoğan'ın tweeti” diyerek Erdoğan'ın

paylaşımını hatırlattı. Ağır bir atmosferde
toplantı yaptığını belirten Özel, “Bir tek 
evladımız şehit olduğunda hepimizin yüre-
ğine ateş düşüyor. Yüreğimiz yandı, böğrü-
müze taş oturdu. Hep birlikte bu acıyı
yaşadık” ifadelerini kullandı. I SAYFA 7
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BOGRUMUZE 
TAS OTURDU!

KONU YARGIYA GİDER

Milletvekilleri
sorumlu olmalı

Adalet Bakanı Yılmaz Tunç,
“Terörle mücadelemiz kararlı

bir şekilde devam edecek. Vekillerin
terör noktasında milletimizin yanında
olması gerekir, sorumlu olması gere-
kir. Terörü destekleyen açıklamalarda
bulunursanız konu yargıya gider.

TBMM’de seçil-
miş olan milletve-
killerinin terörle
mücadele konu-
sunda devletimizin
yanında olması ge-
rekiyor. 800 doku-
nulmazlık
dosyasının çoğu
terörle ilgili” dedi. 
I SAYFA 7

ç

ATİNA’YA 
GİDİYORUM!

A Milli Futbol Takımı ve 
Galatasaray'ın unutulmaz 

teknik direktörlerinden Fatih Terim,
Yunanistan temsilcisi Panathinai-
kos'un başına geçmeye hazırlanıyor.
Yunanistan Süper Ligi ekiplerinden
Panathinaikos ile görüşen 70 yaşın-
daki teknik adam, prensip anlaşma-
sına vardı. Gazeteci Ertuğrul

Özkök'e iddialarla
ilgili konuşan
Fatih Terim, an-
laşmayı doğruladı.
Terim, “Evet doğ-
rudur. Dün geldi-
ler anlaştık. Yarın
sabah Atina’ya gi-
diyorum. Öğleden
sonra da idmana
çıkıyorum” dedi.

ç

CHP Bodrum Belediye Başkan aday adayı
Deniz Özyıldız, Bodrum'un sorunlarını

bilen ve bu sorunlara yönelik yenilikçi çözümler
üretmeye talip bir isim olarak yola çıktığını söy-
ledi. Özyıldız, “En büyük özelliğim çözüm odaklı
olmamdır. Yapılması gerekeni anında yaparım
mutlaka çözüm üretirim. Yenilikçi çözüm öne-
rilerini hayata geçirebilmek için başkan aday
adayı olmuş durumdayım” dedi.  I SAYFA 16
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Büyükçekmece'de kuyumcu-
nun kepenginin uzaktan ku-

mandasını kopyalayarak açan 5
şüpheli 2 dakikada 13 milyon değe-
rindeki ziynet eşyasını çalarak kaçtı.
İşletme sahibi İlhan Üren, "Sabaha
karşı 3-4 gibi alarm geldi. Telefona
baktığım zaman soyulduğumuzu an-
ladım. Hemen geldik, evim yakın
zaten buraya. Burada soygun bit-
mişti. Cam kapı biraz onlara engel
teşkil etti. İçeriye girip alarm çalma-
sına rağmen hiç istiflerini bozmadan
soydular" dedi. I SAYFA 3
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2 dakikada 
13 milyon gitti

Sesi ve yorumuyla dikkatleri
üzerine çeken Berfin Gürsoy,

yılbaşı gecesine özel hazırlandığını
söyledi. Modacısına özel bir kıyafet

hazırlatan Gürsoy, “Kırmızı bana
göre aşkın rengi, keşke tüm

sevenlerim o geceye kırmızı
giyerek gelse ve aşk dolu

bir yıl geçirseler, aşkın,
sevginin olduğu
yerde kötülük olmaz,
ben sevgi insanıyım
o yüzden kırmızı

benim ren-
gim”

dedi. 
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AŞKIN RENGİ 
KIRMIZIDIR!

SIKI TUTUNUN
COKUYORUZ!

Esenyurt'ta sözde kontrollü yıkım yapılırken 6 katlı
binanın caddeye çökmesinin ardından dün
Kadıköy'de kentsel dönüşüm kapsamında yapılan
yıkımda göçük oluştu, iş makinası operatörü enkaz
altında kaldı. Eyüpsultan'da ise kentsel dönüşüm
için boşaltılan binanın depo olarak kullanılan
bölümü çocuk parkına düştü. Olay sırasında parkta
kimsenin olmaması olası bir faciayı önledi

OGLUM BOS 
YERE OLDU!

EsEnlEr'dE 2 çocuk babası
Erhan Kaşa (32)'ın balkonda

vurularak öldürülmesiyle ilgili gö-
rülen davada müebbet
hapis cezası istemiyle
yargılanan Esetekin,
"Toplamda kaç el ateş et-
tiğimi hatırlamıyorum. Bu
kazayla meydana gelmiş
bir olay, istemeyerek
oldu. Ölen kişi benim kar-

deşim gibiydi" dedi. Acılı anne
Emine Kaşa ise "İki evladı yetim
kaldı. Şikâyetçiyim. Benim oğlum

boş yere öldü” diye feryat
etti. Baba necati Kaşa ise
"Benim çocuğum Erhan en
güvenilir yerde, evinin bal-
konunda vuruldu. Adam
geldi benim canımı aldı.
Benim oğlum ne yapmıştı?”
diye sordu. I SAYFA 9

Balkonda vurularak öldürülen 2 çocuk
babası Erhan Kaşa'nın annesi Emine Kaşa,
"İki evladı yetim kaldı. Şikâyetçiyim. Benim
oğlum boş yere öldü” diye feryat etti

ADAm GELDİ BEnİm CAnImI ALDI

ç

Doğu ve Gü-
neydoğu Ana-

dolu Derneği Başkanı
ve eski HDP İstanbul mil-
letvekili adayı Musa Karade-
mir Demokrasi Partisi'nden
(DEM Parti) Büyükçekmece
Belediye Başkan aday adayı
oldu. Karademir, “2023 se-
çimlerinde Büyükçekmece’de
HDP artı TİP 17 bin oy aldı.
Benim amacım bu oyu 20
bine çıkarmak” dedi. I SAYFA 9
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ASLA KUL HAKKI 

YEMEYECEĞİM

CHP Avcılar Belediye Başkan aday adayı Ender
Balaban, Damga'ya konuştu. Ailesinin 100 yıldır

ikamet ettiği Avcılar'a hizmet etmek için yola çıktığını
anlatan Balaban, 'Ender Bir Yönetim Önder Bir Avcılar'
sloganıyla isminden söz ettirirken, “Avcı-

lar'da önceliğimiz kentsel dö-
nüşüm olacak. Devamında;
kentimize marina kazandı-

racağız. Kız öğrenci
yurdumuzu yeniden be-
lediye bünyesine kata-

cağız” dedi. I SAYFA 8
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ONCELIGIMIZ DONUSUM

HEr SOrUnUn Bİr
ÇÖZümü VArDIr

ANIL 
BODUÇ

SÖYLEŞİ

MEHMEt 
MERt

SÖYLEŞİ

CHP Çatalca Belediye
Başkan aday adayı

Gökay Savaşan Damga'ya ko-
nuştu. “Kesinlikle kul hakkı ye-
meyeceğim, yedirtmeyeceğim”
diyen Savaşan, “Çalmayaca-
ğım, çaldırtmayacağım. Temel
prensibim bu benim” ifadele-
rini kullandı. Savaşan, “Ben
partiyi toparlayacağıma inanı-
yorum. Birlikte ha-
reket edeceğiz,
birlikte çalışaca-
ğız, birlikte kaza-
nacağız, birlikte
yöneteceğiz” diye
konuştu. 
I SAYFA 5
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EKREM 
HACIHASANOĞLU

SÖYLEŞİ

KENTSEL DÖNÜŞÜM KAPSAMINDA YAPILAN 
KONTROLSÜZ YIKIMLAR FACİANIN EŞİĞİNE GETİRDİ

Esenyurt'ta yapılan yıkım sırasında 6 katlı bina-
nın caddeye çökmesinin ardından belediyeden
açıklama yapıldı. Açıklamada, can ve mal gü-
venliğini tehlikeye atan kontrolsüz yıkıma ka-
yıtsız kalınmayacağı belirtilerek, ilgili firma
hakkında yasal işlem başlatıldığı belirtildi. 

YASAL İŞLEM BAŞLATILDI

Sevim GünEy

Kızıl Goncalar

Orçun Ermİş

Hafta sonu ne yapsak?

Sayfa 4

Sayfa 9

HEDEFİM 20 
BİN OY ALMAK

Kaçak yapılara
göz yummadık!

Silivri Belediye Başkanı
Volkan Yılmaz, Kurfallı

ve Bekirli'de mahalleli kadın-
larla bir araya geldi. Göreve
geldikten sonra tarım toprak-
larında kaçak yapılaşmaya

göz yummadıklarını belirten
Yılmaz, “Tarım arazileri ekil-
sin ve dikilsin diye uğraştık.
Çiftçiliği yapamazsın dediler.
Biz 4 bin dönüm arazide çift-
çilik yapıyoruz” dedi. I SAYFA 9
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www.gazetedamga.com.tr

Nefes darlığı
varsa dikkat!

Sayfa 2

Erhan Kaşa
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Memorial Bahçelievler Hastanesi Kalp ve
Damar Cerrahisi Bölümü’nden Prof. Dr.
Burak Onan, kalp tümörlerinde robotik
cerrahinin önemi ile ilgili bilgi verdi

K alpte aşırı ve kontrolsüz şe-
kilde görülen hücre büyüme-
leri kalp kaynaklı olabiliyor

ya da diğer organlardan kanserli hüc-
relerin sıçraması ile görülebiliyor. Kalp tü-
mörlerinin genellikle tesadüf eseri ortaya
çıktığı biliniyor. Tümörden habersiz hasta-
lar göğüs ağrısı, çarpıntı, nefes darlığı, hal-
sizlik ve kilo kaybı belirtileriyle doktora
başvuruyor. Tümör, yapısına göre kalp için
de 1-2 cm boyutlarından 10-12 cm boyutla-
rına kadar büyüyebiliyor. Memorial Bahçe-
lievler Hastanesi Kalp ve Damar Cerrahisi
Bölümü’nden Prof. Dr. Burak Onan, kalp
tümörlerinde robotik cerrahinin önemi ile
ilgili bilgi verdi.

Kalp tümörleri
türüne göre değişir

Kalp tümörü göğüs ağrısı, çarpıntı, nefes
darlığı, halsizlik ve kilo kaybına sebep ola-
bilmektedir. Tümörün büyüklüğü ve yapı-
sına bağlı olarak nadiren emboli denilen
tümör parçasının koparak organları besle-
yen atardamarları tıkaması şeklinde bir
tablo görülebilmektedir. Bu duruma “tümör
embolizasyonu” denmekte olup, tümör
kopması ve kalpten emboliye bağlı felç,
bacak damarlarında tıkanma ya da iç organ
fonksiyon bozukluğu söz konusu olabil-
mektedir. Kalp tümörleri sıklıkla iyi huylu-
dur. Bazı tümörler genetik geçişlidir, ancak
büyük çoğunluğunda kesin sebep bilinme-
mektedir. Kalp içinde 1-2 cm boyutlarından
10-12 cm boyutlarına kadar değişen büyük-
lükte ortaya çıkabilmektedirler. Küçük, düz-
gün yüzeyli, bir sapla kalp duvarına tutunan
kalp kitlesi herhangi bir şikayet oluşturma-
dan sessiz bekleyebilmektedir. Daha büyük
kalp tümörleri ise kalp yetmezliği, nefes dar-
lığı, tansiyon düşüklüğü, emboli ya da ani
hayat kaybına sebep olabilmektedir. Kalp
tümörü ameliyatı bu kitlelerin kalpten çıkar-
tılması için yapılmaktadır. Kitle teşhis edil-

dikten sonra
operasyonun
bir an önce
yapılması

hastanın emboli ris-
kini azaltmak için
önerilmektedir.
Örnek olarak, iyi ka-
rakterli olduğu dü-
şünülen hareketli bir
kalp tümörünü bir an önce çıkartmak şikâ-
yeti olmayan bir kişide felç, ya da ani ölüm
riskini azaltmaktadır. 

Robotik cerrahi konfor sağlıyor

Kalp tümörü ameliyatları açık, endoskopik
yani kapalı ya da robotik kalp ameliyatı şek-
linde 3 ayrı yolla yapılmaktadır. Bu ameli-
yatlar yaklaşık 4-6 saat sürmektedir.
Robotik cerrahi oldukça konforlu olan yön-
temdir.  Robotik kalp cerrahisi robotik cer-
rahi sistemlerinin bulunduğu robotik
cerrahi merkezlerinde uygulanmaktadır. Bu
ameliyatların yapılabilmesi için merkezde
anestezi doktorları, ameliyat hemşireleri,
perfüzyonistler ve robotik kalp cerrahlarının
bulunması gerekmektedir.  Robotik cerrahi;
kalp ameliyatının riskini artırmamakta, has-
taya da doktora da konfor sağlamaktadır.
Ameliyat sonrasında hastalar cerrahi yoğun
bakıma alınır ve takipleri sağlanır. Hasta
ameliyat sonrası dönemde herhangi bir sı-
kıntı olmaması halinde en kısa sürede servis
odasına alınır. Robotik kalp cerrahisinin
avantajı küçük kesiler kullanılmasından do-
layı travmanın daha az olması ve ameliyat
sonrası sürecin daha hızlı geçmesidir. Ame-
liyat sonrasında hastaların günlük yaşamla-
rına dönüşü daha hızlı olmaktadır. Kötü
huylu kalp tümörlerinde ise tedavi seçenek-
leri hastanın genel durumuna göre belirle-
nir. Kemoterapi, ışın tedavisi ve ameliyat
gibi tedavi yöntemleri konusunda planlama
yapılır.  
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İmzalar kalp
sağlığı için atıldı
Sarıyer Belediyesi ve Türk Kalp Vakfı kalp hastaları için bir
araya geldi. Türk sağlık sektörüne ciddi bir hizmet sunan
vakıf, Sarıyer Belediyesi ile imzalanan protokol ile ihtiyaç
sahibi kalp hastaları ücretsiz olarak tedavi edilecek

Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü
Genç ve Türk Kalp Vakfı Başkanı
Kenan Güven Sarıyerli kalp hasta-

ları için bir sosyal sorumluluk projesine imza
attı. İmzalanan protokol ile sosyal güvencesi
olmayan kalp hastası vatandaşlar artık üc-
retsiz olarak tedavi olabilecek. Sarıyerlilere
sunulan bu imkân ile birlikte hastalar; kardi-
yolojik muayene ve tetkiklerini yaptırabile-
cek. Bunun akabinde tedavi süreci ile ilgili
destek de yine ücretsiz olarak sağlanacak. 

Kanserden daha yaygın

Dünya üzerinde yüzde 40'larda olan kalp

hastalıkları oranının bizim ülkemizde
yüzde 42'lere ulaştığını dile getiren Türk
Kalp Vakfı Başkanı Kenan Güven konuş-
masına şöyle devam etti: “Kalp rahatsızlı-
ğının ülkemizde kanser hastalarına göre
ölüm oranı daha yüksek. Türk Kalp Vakfı
olarak halkımızı bilgilendirmek amacıyla
yola çıktık. Biz vakıf olarak yardımlaşarak
bu sorumluluğu yerine getiriyoruz kalp ve
damar hastalıkları üzerine bize gelen has-
taları uygun fiyatlarla ya da gelen kişinin
maddi durumuna göre tedavilerine yar-
dımcı oluyoruz.”
HABER MERKEZİ

Kan şekerini
dengede
tutun
Doç. Dr. Esra Nur Ademoğlu Dilekçi,
kan şekerini dengelemenin 6 önemli
yolunu anlattı, önemli uyarılar ve
önerilerde bulundu

SON yıllarda giderek yaygınlaşan diyabet
hastalığı artık genç yaşlarda da kapıyı çalı-
yor. Gerek sağlıksız beslenme gerekse hare-

ketsiz yaşam tarzı derken kan şekerinin olması
gereken seviyenin üzerine çıkması (diyabet) kalp ve
damar sistemine zarar vererek birçok başka ciddi
hastalıklara da zemin hazırlıyor. Acıbadem Taksim
Hastanesi Endokrinoloji ve Metabolizma Hastalık-
ları Uzmanı Doç. Dr. Esra Nur Ademoğlu Dilekçi,
diyabetin hemen öncesindeki ‘sınır evresi’ olarak da
adlandırılan prediyabetin de kontrol altına alınmadı-
ğında diyabet hastalığına ilerlediğini belirterek “Ül-
kemizde görülme sıklığı artan prediyabet kan şekeri
düzeylerinin sağlıklı bireylerden daha yüksek olduğu
ancak diyabet sınırına gelmediği metabolik durumu
ifade eder. Prediyabetik bireylerde diyabet gelişme
riski artmıştır. Prediyabet evresinde diyabetin oluş-
turduğu sağlık sorunlarının büyük bir kısmı aslında
ortaya çıkmaya başlamıştır. Bu dönemde böbrek,
sinir sistemi ve gözlerde küçük damar sistemlerinde
birtakım değişiklikler gerçekleşebilir. Ayrıca kan şe-
keri değeri normal olan hastalara göre kalp damar
hastalıkları riskinde de belirgin şekilde artış vardır”
diyor. Prediyabette hastaların uygun şekilde tedavi
edilip kan şekerleri dengelenerek diyabet gelişiminin
önlenmesinin mümkün olduğunu vurgulayan Doç.
Dr. Esra Nur Ademoğlu Dilekçi, kan şekerini denge-
lemenin 6 önemli yolunu anlattı, önemli uyarılar ve
önerilerde bulundu.  

Fazla kilolarınızdan kurtulun

Prediyabetik hastaların büyük bir kısmı ideal kilosu-
nun üzerinde ya da obezite hastası olarak karşımıza
çıkıyor. Bu hastalarda en az yüzde 7 kilo kaybının
büyük önem taşıdığını belirten Doç. Dr. Esra Nur
Ademoğlu Dilekçi, bu nedenle kalori kısıtlaması ya-
pılması gerektiğini söylüyor.  

Sağlıklı beslenmeye dikkat edin

Diyabetten korunmada sağlıklı beslenme kritik rol
oynuyor. Kişiye özel beslenme planı oluşturularak en
uygun beslenme modelinin seçilmesi şart. Beslenme
planının kişinin yaşam tarzına, bireysel tercihlerine
uygun olması sürdürülebilirlik açısından da büyük
fayda sağlıyor. 

Düzenli egzersiz yapın 

Hareketsiz (sedanter) yaşamdan kaçınmak, gün içe-
risinde fiziksel olarak hareketsiz kalınan süreleri
azaltmak, masa başı bir işte çalışılıyorsa her 30 daki-
kada bir düzenli olarak birkaç dakika da olsa hareket
etmek gerekiyor. Doç. Dr. Dilekçi “Haftada 150 da-
kika veya daha fazla, düzenli olarak büyük kas grup-
larını içeren, orta şiddette bir fiziksel aktivite
(tempolu yürüyüş, yüzme, bisiklete binme vb) yapa-
bilirsiniz. Bu egzersiz planına ek olarak vücut ağırlı-
ğına karşı veya çeşitli cihazlar yardımıyla direnç
egzersizleri yapmanızın da ek faydaları olacaktır”
diyor. 

Stresinizi yönetmeyi öğrenin

Kronik stres varlığının kan şekerinin dengede tutul-
masını zorlaştırıcı bir etken olduğunu vurgulayan
Doç. Dr. Dilekçi, bu nedenle stresi yönetmeyi öğren-
mek gerektiğini söylüyor. Gerekirse depresif belirtiler,
anksiyete, kaygı gibi duyguların varlığında konunun
uzmanlarından destek almaktan kaçınmamak
gerekiyor. 

Düzenli ve kaliteli uykuya özen gösterin

Yapılan bilimsel çalışmalar; düzenli ve yeterli uyku-
nun kan şekerinin dengede tutulmasında da çok
önemli rolü olduğunu ortaya koyuyor. Kan şekeri
dengesinin sağlanma-
sında geceleri çok geç
yatmamak, düzenli ola-
rak 6-8 saat uyumak ge-
rektiğini belirten Doç.
Dr. Dilekçi şöyle konu-
şuyor: “Daha fazla veya
az uyumak kan şekeri
dengelenmesinde zor-
luklara yol açabilir.
Uyku saatinin dışında
uyku hijyeninin iyi ol-
ması, dinlenmiş bir şe-
kilde uykudan uyanmak
önemlidir. Gece geç yat-
mak ve geç kalkmak ye-
rine erken yatıp erken
kalkmanın da kan şekeri
üzerine olumlu etkileri
olacaktır.”

Sigaradan kaçının

Sigara kullanımı predi-
yabette zaten artmış
olan kalp ve damar has-
talıkları riskini daha da
artırıyor. Sigara kullanan
hastaların mutlaka si-
gara bırakma program-
larına yönlendirilmesi
gerekiyor. Son yıllarda kullanımı gittikçe artan ve
‘daha az zararlı olduğu’ şeklinde yanlış bir düşünce-
nin hakim olduğu elektronik sigaranın da, benzer
olumsuz etkilere yol açmasından dolayı bırakılması
gerekiyor. HABER MERKEZİ

Cuma günleri birleştik!
'Kızılcık Şerbeti'nin izleyiciler üzerindeki etkisi her yeni bölümle daha da
artıyor. Öyle ki dizinin yayınlandığı cuma günleri, 'Kızılcık Şerbeti' ile
özdeşleşti. 'Kızılcık Şerbeti'nin 'Alev'i Müjde Uzman, bu durumu; "Bütün
ülke olarak cuma günleri birleştik" şeklinde yorumladı

'KIZILCIK Şerbeti'nin 'Alev'i Müjde
Uzman, bu durumu Habertürk'e
verdiği röportajda; "Bütün ülke

olarak cuma günleri birleştik" şeklinde
yorumladı.
Sizce ‘Kızılcık Şerbeti’nin alameti farikası
nedir? Diziyi toplumun ortak paydası haline
getiren etmenler nelerdir?
Biz toplum olarak birazcık oto-sansürlerle,
susmakla, pasif olmakla
her konuda sınandık galiba.
Hayat gailesine düşüp, bir
şeyleri unutup, oturmuştuk.
Sevimli bir yerden, herkesin
ilgisini çekecek bir yerden,
bir itici güç gerekiyordu.
Sanki yavaş yavaş birbirine
eklenen bir zincir gibi in-
sanlarda “Bir dakika, evet
ya” gibi bir şey oldu. Bunu
çok tatlı dille, iyilikle, güzel-
likle yaptığımızı düşünüyo-
rum. Bu tabii ki
senaristlerimizin dili ve ba-
şarısı. Bu kadar farklı yaş
grubunu, bu kadar farklı in-
sanı bir araya getiren şey,
eminim o en içimizdeki
geçmişten gelen bir his ol-
malı. Çünkü bambaşka
yaşlardan bambaşka mes-
leklerden insanlar var.
Demek ki bu coğrafyaya ait
bir his tetiklendi. Hepimizi

birleştiren, hepimize dokunan. Ben yıllardır
bu kadar farklı kafada insandan aynı ko-
nuda benzer fikir duymamıştım. Bunu
yapan da aslında bir eğlence aracı, bir 
dizi. Ne belgesel ne kamu spotu, aslında bu
işin kimseye bir şey öğretmek gibi bir
misyonu yok.
Birleştirme konusunda böyle daha etkili ol-
duğunu düşünüyorum...

Böyle olması çok güzel.
Günün sonunda sevginin
kazanacağı, insanların ken-
dilerini sorgulayacağı bir
şey yapmak çok güzel. İn-
sanlar “Şu karaktere kızıyo-
ruz.” diyorlar ama kızarken
şunu düşünüyorlar, “Ben
buna neden kızıyorum? Bir
dakika, buna kızıyorum da
öteki de haksız.” Harika...
Hep beraber beyin fırtınası
yapalım, hep beraber em-
pati yapalım, yeter. Her yaş
grubundan her meslekten
her farklı düşünceden insa-
nın bir araya gelebileceğini,
aslında birbirini kabul ede-
ceğini gösteriyor olması
açısından çok önemli... Her
cuma birleştik. Bütün ülke
bir konuda birleştik. O yüz-
den bu işin içinde olmak
çok güzel.  HABER
MERKEZİ

ÇEKiMLER iPTAL
Başrollerini Özgü Namal ve Özcan Deniz'in paylaştığı 
'Kızıl Goncalar' dizisinin Okmeydanı Darülaceze'deki çekim
izinlerinin iptal edilmesine ilişkin gerekçe ortaya çıktı

Yapımcı Faruk Turgut, tarikat ve
cemaatlerin 'Kızıl Goncalar'ı hedef
göstermesinin ardından Okmey-

danı Darülaceze'deki çekim izinlerini iptal
eden Darülaceze Başkanlığı'nın sunduğu
gerekçeyi X hesabından "Darülaceze kuru-
mumun çekim iznini iptal gerekçesini, ka-
muoyunun takdirine sunuyorum. Bu
mekana ayda 200 bin lira ödeyerek çekim
yaptığımızı belirtmek isterim" ifadesiyle pay-
laştı. Turgut'un paylaştığı belgeye göre kuru-

mun gerekçesi şöyle: "Kızıl Goncalar'ın bazı
sahnelerinin kurumumuzda çekilmesine izin
verilmiş, gelinen noktada dizinin halkı kutu-
plaştıran ve manevi değerleri aşağılayan ve
toplumsal huzura muhalefet içeren sahne-
lerden oluşmasından; 128 senedir dil, din,
ırk, cinsiyet ve mezhep ayrımı yapmayan ku-
rumumuzun varoluş felsefesine aykırı tutu-
mundan dolayı Kızıl Goncalar dizi çekimi
daimi heyetin oy birliği kararıyla iptal 
edilmiştir."
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KAZA saat 08.50 sıralarında Koza Ma-
hallesi 1655. Sokak'ta meydana geldi.
İddiaya göre, motokurye Mert Huslu

(29), 34 ERF 111 plakalı motosikletiyle TEM yan
yoldan sokağa girdiği sırada, 34 HT 5871 plakalı
kamyon şoförü N.B., aynı sokağa dönmek için
manevra yaptı. Virajı döndükleri esnada, kamyo-
nun kör noktasında kaldığı öne sürülen motosiklet
sürücüsü, lastiğin altında kaldı. Kamyon şoförü
N.B., durumu fark ettikten sonra kamyonu dur-
durdu. İhbar üzerine olay yerine sağlık, itfaiye ve
polis ekipleri sevk edildi. Sağlık ekipleri, lastiğin
altında kalan motokuryenin hayatını kaybettiğini
belirledi. Yapılan incelemenin ardından Huslu'nun
cansız bedeni, morga götürülmek üzere ambu-
lansa konuldu. N.B. ise ifadesi alınmak üzere
polis merkezine götürüldü. DHA

YANGIN 11.15 sıralarında Battalgazi Ma-
hallesi Selçukhan Caddesi Karlı sokak-
taki bulunan 3 katlı binanın çatısında

meydana geldi. İddiaya göre apartmanın çatı ka-
tında izolasyon çalışması sırasında yangın çıktı.
Kısa sürede büyüyen yangın tüm çatıyı sardı. Ça-
tısı alev alev yanan binada yaşayan vatandaşlar
binayı tahliye etti. İhbar üzerine olay yerine çok
sayıda  itfaiye, polis ve sağlık ekibi sevk edildi.
Polis ekipleri çevrede güvenlik önlemi aldı. İtfaiye
ekipleri tarafından kontrol altına alınan yangında
ölen ya da yaralanan olmadı. Görgü tanığı Halit
Özkan "Çatıda çalışma sırasında oldu.Çatıda biri
vardı, bağırdım içeri kaç diye.Birden alevlendi.İt-
faiye geldi söndürdü, herhangi bir yaralanma ol-
madı" diye konuştu.Polisin olayla ilgili
soruşturması sürüyor. DHA

OLAY, Pendik Batı Mahalle-
si'nde meydana geldi. İddiaya
göre; 20 Aralık Çarşamba günü,

M.İ.B.(16) isimli kız çocuğu, Melih Can A.
(19) tarafından tacize uğradığını söylemesi
üzerine polis ekipleri çalışma başlattı.
Ekiplerin çalışması sonucu şüpheli Melih
Can A. dün yakalandı. Gözaltına alınan
şüpheli, doktor raporu alınması için hasta-
neye götürüldü. Muayene sırasında, dok-
torla yalnız bırakılan Melih Can A.,

hastaneden kaçtı. Şüpheli, hastanenin kar-
şısındaki bir eve zorla girdi. Ev sahibi du-
rumu polis ekiplerine haber verdi. Polis
ekiplerini gören Melih Can A., pencereden
sarkarak kaçmaya çalıştı. Polislerin ve va-
tandaşların bacaklarından tutmasıyla şüp-
heli, evin penceresinde asılı kaldı. Daha
sonra bir dükkanın tentesinin üzerine
düştü. Mahalle sakinleri tenteden aldıkları
Melih Can A.'yı polis ekiplerine teslim etti.
Şüpheli Melih Can A., pencereden atla-

maya çalıştığı esnada H.D.(45) tarafından
darbedildi.

Tam bir suç makinası

42 adet suç kaydı olduğu öğrenilen şüp-
heli Melih Can A., emniyetteki işlemleri-
nin ardından Anadolu Adalet Sarayı'na
götürüldü. Savcılık ifadesinin ardından
hakimliğe sevk edilen şüpheli, 'cinsel
taciz' suçundan adli kontrolle serbest 
bırakıldı. DHA

Pendik'te hastaneden kaçarak girdiği bir evin penceresinde yakalanan taciz şüp-
helisi Melih Can A., 'cinsel taciz' suçundan adli kontrol şartıyla serbest bırakıldı

Taciz şüphelisi pencerede yakalandı

Kamyonun
altında can verdi

Çatı alev alev yandı

Esenyurt'ta, manevra yapan kamyonun
kör noktasındayken lastiğin altında kal-
dığı belirtilen motokurye hayatını kaybetti

Ya çocuklar orada olsaydı

O lay, 22 Aralık Cuma günü saat
03.55 sıralarında Mimaroba Ma-
hallesi Mustafa Kemal Bulvarı

üzerinde bulunan bir kuyumcuda mey-
dana geldi. İddiaya göre, 5 şüpheli siyah
bir otomobil ile gelerek, aracı kuyumcunun
bulunduğu caddede park etti. Şüpheliler-
den biri etrafı gözetlemek için otomobilde
beklerken, diğerleri araçtan indi. Uzaktan
kumandasını kopyaladıkları kepengi açan
şüphelileri, içeri girdi. Altınları ellerindeki
çuvallara dolduran şüphelilere, araçta bek-
leyenin haber vermesi üzerine, şüpheliler
panikleyerek kaçmaya başladı. 2 dakikada
yaklaşık 13 milyon değerinde ziynet eşya-

sıyla kaçan şüpheliler ve hırsızlık anları gü-
venlik kamerasına yansıdı.  

13-15 milyon civarı

Kuyumcunun sahibi İlhan Üren, "Sabaha
karşı 3-4 gibi alarm telefonu geldi. Tele-
fona baktığım zaman soyulduğumuzu an-
ladım. Hemen geldik, evim yakın zaten
buraya. Burada soygun bitmişti. Polisler
falan vardı, çatışmalar olmuş. Kepengin
kumandasını kopyalayarak uzaktan açmış-
lar. Cam kapı biraz onlara engel teşkil etti.
İçeriye girip alarm çalmasına rağmen hiç
istiflerini bozmadan soydular. Bekçiler
durun deyince kaçma olayı başlıyor. Ateş

ediliyor ama kimin ettiğini de bilemiyo-
rum, ateş sesleri geliyor videoda. Zara-
rım, gram olarak söylemek çok zor, her
tablada kaçar gram olduğunu da bilemi-
yorum. Tahmini olarak 200'er gram olsa
30 tablam gitmiş, tablalarıyla beraber al-
mışlar zaten. 30 tablada yaklaşık 6 kilo-
gram hesap çıkıyor. Eğer 250 gram olsa
ortalama 7 buçuk kilo civarında çıkıyor.
Bu da 13-15 milyon lira civarı bir rakam
ediyor" dedi. 

Silah sesleri duyuyoruz

Mahalle sakini Mehmet Üren, "Bu adam-
ların profesyonel bir ekip olduğu kesin.

Ekip lideri gibi giren bir adam vardı içle-
rinde. Madencilerin takmış oldukları lam-
balardan takıyordu. Kapıyı zorlayıp
giriyorlar o sırada zaten dışardan bir korna
sesiyle beraber dışarı fırlıyorlar, yoksa
amaçları daha fazla ürünü götürmek. O sı-
rada dışarda bekçilerle karşılaşıyorlar,
sonra silah sesleri duyuyoruz. Muhteme-
len silahlılar zaten kamera görüntülerinde
de var bir tanesinin beline silahını taktığını
tam net olarak görmesem de tahmin ede-
biliyorum. Dışarda bir çatışma yaşanıyor.
Bu ekip 5 kişi olarak geliyor, biri gözetleyici
olarak dışarda kalıyor, bir tane şoför var, 3
kişi de soyguna giriyor" dedi. DHA

Sokak ortasında silah sesleri PKK'ya darbe
SALDIRI, 18.30 sırala-
rında Fevzi Çakmak Ma-
hallesi, 1107 Sokak'ta

meydana geldi. İddiaya göre, so-
kakta elinde silahla yürüyen Zeki
G., kimliği belirsiz bir kişi tarafın-
dan silahlı saldırıya uğradı. Şüphe-
linin silahından çıkan kurşun Zeki
G.'nin kafasına isabet etti. İhbar
üzerine olay yerine çok sayıda
polis ve sağlık ekibi sevk edildi. Ya-
ralı, olay yerinde yapılan ilk müda-

halenin ardından sağlık ekipleri ta-
rafından hastaneye kaldırıldı. Polis
ekipleri, saldırının ardından olay
yerinden kaçan şüpheliyi yakala-
mak için çalışma başlattı. Hasta-
neye kaldırılan Zeki G.nin hayati
tehlikesinin devam ettiği öğrenildi.
Güvenlik kamerasına yansıyan gö-
rüntülerde Zeki G.'nin elinde si-
lahla sokakta yürüdüğü esnada
saldırıya uğradığı görülüyor. 
DHA

Avcılar’da kaza: 4 yaralı

Kaza, 21.30 sıralarında D-100 Kara-
yolu Üniversite Mahallesi mevkiinde
meydana geldi. İddiaya göre Beylik-
düzü istikametinde sağ şeritte hızla
ilerleyen 06 BPa 873 plakalı otomobi-
lin sürücüsü önüne geçen otomobile
çarpmamak için sola direksiyon kırdı.
ancak bir anda aracının direksiyon ha-
kimiyetini kaybetti. İki otomobile çar-
parak savrulan otomobil aydınlatma
direğine çarptı. Feci kazada araçtaki 3'ü
kadın 4 kişi yaralandı. İhbar üzerine
olay yerine itfaiye, polis ve sağlık ekibi
sevk edildi. Sağlık ekipleri tarafından
ilk müdahaleleri olay yerinde yapılan
yaralılar ambulanslarla hastaneye kal-
dırıldı. Kaza nedeniyle D-100 Karayolu
Beylikdüzü istikametinde trafik yoğun-
luğu oluşurken, kazaya karışan araçla-
rın olay yerinden çekilmesinin ardından
trafik normale döndü. DHa

Avcılar'da sağ şeritten hızla giden sürücü, önüne geçen otomobile
çarpmamak şerit değiştirence önce iki araca sonra aydınlatma 
direğine çarptı. Kameraya yansıyan kazada 4 kişi yaralandı 

OLAY, dün sabah saatle-
rinde Eyüpsultan Karado-
lap Mahallesi'nde

meydana geldi. Edinilen bilgiye göre,
daha önce kentsel dönüşüm için boş-

altılan binanın önünde depo olarak
kullanılan bölüm, toprak kaymasıyla
ön taraftaki sitenin çocuk parkına
düştü. Olay sırasında parkta kimse-
nin olmaması olası bir faciayı önledi.

Eyüpsultan Belediyesi'ne bağlı ekip-
ler, yıkılma tehlikesi bulunan binayı
mühürledi. Belediye ekipleri çevresine
güvenlik şeridi çektikleri parkı kulla-
nıma kapattı. DHA

Eyüpsultan'da kentsel dönüşüm için boşaltılan binanın depo
olarak kullanılan bölümü çocuk parkına düştü. Olay sırasında
çocuk parkında kimsenin olmaması olası bir faciayı önledi

Büyükçekmece'de 
kuyumcunun kepenginin

uzaktan kumandasını
kopyalayarak açan 5

şüpheli 2 dakikada 13
milyon değerindeki 

ziynet eşyasını çalarak
kaçtı. O anlar güvenlik

kamerasına yansıdı 

Esenler'de sokak ortasında silahlı
saldırıya uğrayan Zeki G. ağır yara-
landı. Zeki G.'nin sokakta elinde si-

lahla gezerken saldırıya uğradığı
anlar, güvenlik kamerasına yansıdı.

Ekipler, saldırganı yakalamak için
çalışma başlatırken yaralının hayati

tehlikesinin devam ettiği öğrenildi

İstanbul Cumhuriyet
başsavcılığı'nca terör ör-
gütü içerisinde faaliyet

gösteren şüphelilerin tespiti için so-
ruşturma başlattı. soruşturma kap-
samında, PKK/KCK silahlı terör
örgütünün suriye uzantısı PYD/YPG
içerisinde silahlı olarak faaliyet
gösteren şüphelilerin, PKK/KCK
terör örgütüne yapılan operasyon-
larda elde edilen dijital materyal-
lerde fotoğrafı tespit edilen ve örgüt

üyeleriyle irtibatlı olarak faaliyet-
lerde bulunan 17 şüpheli tespit
edildi. Şüphelileri yakalamak için
İstanbul Emniyet Müdürlüğü ekip-
leri ataşehir, avcılar, bağcılar, bakır-
köy, başakşehir, Esenyurt, Esenler,
Güngören, Küçükçekmece, sultan-
gazi ve silivri’de toplamda 17 ayrı
adrese eş zamanlı operasyon dü-
zenlendi. Yapılan operasyonda 11
şüpheli gözaltına alındı. 
DHa

2 dakıkada 13 mılyon
lıra caldılar!
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Y ayınlandığı günden bu yana çok ko-
nuşulan bir televizyon dizisinin adı
bu, Kızıl Goncalar.

Bazı cemaatler sosyal medya üzerinden,
dizi de kirli propaganda yapıldığı gerekçesi
ile “Toplumumuzun manevi dünyasına kas-
teden yayın ve yapımla, onlara yer veren ku-
ruluş ve mecraları şiddetle kınıyoruz”
diyerek bir bildiri yayınlamış. Diziyi kınaya-
rak, ilgili kurum ve kuruluşların gerekli
adımları atacacaklarına inandıklarını 
belirtmişler. 

RTÜK tarafından incelemeye alınan, çe-
kimler için önceden izin alınan yerlerin ba-
zılarının iptal edildiği iddiasıyla gündeme
gelen bu diziyi izlememek olmazdı.

***
Ancak bu dizinin neyi anlatmak istediği,

hangi tarafı  hangi tarafla karşılaştırmaya
çalıştığı konusunda biraz şaşkınlığa 
düştüğümü belirtmeliyim.

Dizinin henüz ilk bölümü yayınladı. 
Aklımı karıştıran mevzulara geçmeden
önce, kısaca konusundan bahsedeyim; 

Bir kamyonun arkasında çocuk yaşta bir
annenin doğum yapması ile başlıyor. Anlaşı-

lıyor ki, ikiz olduğu hastanede anlaşılmayan
bu bebeklerden biri, babaya öldüğü söylene-
rek hastanede bırakılmış. Hastanenin psiki-
yatri servisinde çalışan iki doktor bu kız
bebeği sahiplenip, büyütme kararı alıyorlar.

İkinci bebek sürpriz bir şekilde o 
kamyonun arkasında dünyaya geliyor.

***
Deprem bölgesinden İstanbul’a getirilen

aile, beraberlerinde genç kızlarıyla birlikte
kendilerine “Faniler Tarikatı” ismini veren
bir dergaha geliyorlar. Zikirler yapılırken
gösteriliyor. İnsanlara seslenirken, isim kul-
lanmıyorlar. “Fani” diye sesleniyorlar. Er-
kekler cübbeli, sarıklı, sakallı. Kadınların
ise hepsi siyah çarşaflı, ve kafir olarak görü-
lüyorlar. 

***
Deprem bölgesinden gelen ailenin kızı,

yolda okula giden türbanlı kızları görüyor.
İmrenerek bakıyor. Annesine kızların kıya-
fetlerinin ne kadar güzel, çoraplarının ne
kadar kalın olduğundan hayranlıkla bahse-
diyor. Şehirde İmam Hatip Lisesinde okuna-
bildiğini, burada matematik dersinin de
olduğunu vurgulaması ise ayrıca bir tuhaf
geldi bana. 

Peki bu ülkenin laik, cumhuriyetçi eğitim
veren, ilim ve bilim adamı yetiştiren
liselerine, üniversitelerine ne oldu?

İzleyicinin, İmam Hatip Li-
sesi ile Kuran kursları arasında bir taraf 
olmasının beklenmesi hususu da ayrıca 
düşündürücü değil mi sizce?

***
Yeniden diziye dönersek;
Babanın İmam Hatip Lisesi için de mü-

saadesi yok! 
Memlekette düzenin bozulduğunu söyleye-

rek, kızının hafızlığının bozulacağından en-
dişe ettiğini söylüyor ve bir an evvel kuran
kursuna başlaması gerektiğinin altını çiziyor.

Anne okul bahsini açtığında baba sinirle-
nerek şu cevabı veriyor; “Nereden çıkartı-
yorsunuz bunları? Ne mutlu bize efendi
hazretlerimizin yanına geldik. Kızımızın da
ahireti kurtuldu inşallah!” Baba, imam
hatip lisesinde öğretmenlik yapan bacısın-
dan da kafir olarak bahsediyor.

***
Depremzede aileyi karşılayan hanım, ai-

leyi teselli ederken şu cümleleri kullanıyor;
“Her imtihan dirlik imtihanıdır. Her musi-

bet imanımızı katmerlemek için bir fırsat!”
Bu teselli cümlelerinden ne anlamamız

gerek o zaman? Binlerce insanın enkaz al-
tında kalması, kalanların evsiz-barksız,
işsiz, aşsız kalması “imanımızı ne kadar
katmerleyebilir?”

***
Bu aileye küçük bir ev tahsis ediliyor.

Anahtar verilirken, sarıklı cübbeli görevli
buranın vakıf malı olduğunu, buradan kira
alacaklarını söylüyor. Depremzede babaya
civar mahallelere yardım olarak taşınan er-
zakların nakliyesi için şöforlük teklif ediyor.
Efendi hazretlerinin yanında olmaktan
mutlu olan baba bu görevi kabul ediyor ve
eşinin de, börek imalatı yapan İdris efendi-
nin yanında çalışabileceğini söylüyor.

Yalnız ilk günden işine son veriliyor.
Çünkü, muhterem(!)İdris efendi, tamamı te-
settürlü hanımlardan oluşan elemanların-
dan, tereyağ yerine, böreklerde ne olduğu
belli olmayan bir yağ kullanmalarını istiyor.
Buna karşı gelen depremzede kadının da
işine son veriliyor.

***
Bir de hastanede psikiyatri servisinde

genç bir kız var. O tesettürlü değil, fakat ba-
bası tarafından tacize uğrayan bir kız...

Dikkat çeken olaylardan diğerleri ise şöyle;
-Bu sarıklı-cübbeli tarikat mensupları,

devletin kurumlarıyla gayet iyi ilişkiler
içinde,

-İstedikleri kişi için, istedikleri izinleri,
raporları alabiliyorlar. Adli suçu olan biri-
nin gözlem kararını bir çırpıda 
kaldırabiliyorlar,

-Hastanenin Başhekimi, psikiyatri dokto-
runu “Sadi Hüdai efendiyi” üzmüş olmasın-
dan dolayı fırçalıyor,

-Verilen kuran kurslarında, çocuk yaşta
hocalık yapan kız, kendinden küçük çocuk-
lara kızıp tokadı basıyor. Bu kadar küçük
yaşta hurafelerle beyinleri yıkanan, şiddet
gören çocuklardan nasıl bir nesil yarataca-
ğız, o da ayrı bir dram!

-Fakirlik, yokluk, sınav sistemi, doktorla-
rın Avrupa’ya göçü de dizide değinilen
konular arasında...

***
Muhafazakar kesimin tepkisini çeken 

dizinin ilk bölümünün ana hatları böyle.
Sonraki bölümlerde gelişmeler nasıl olacak,
bize ne anlatmak istiyorlar izleyip 
göreceğiz. 

Özgü Namal, Özcan Deniz’in başrolle-
rinde olduğu dizinin senaryosunu Şükrü 
Necati Şahin yazmış. Faruk Turgut’un ya-
pımcılığını üstelendiği dizinin yönetmeni
Ömür Atay.

Sevgiyle kalın

Ş işli'de bulunan Prof. Dr. Cemil Taş-
çıoğlu Şehir Hastanesi'nde 23 Ara-
lık Cumartesi gece saatlerinde, acil

servisin yeşil alanında görevli doktor Mert-
can Yazıcı, Betül Ş.'yi (24) muayene ettiği
sırada, hastanın yakınları olan Muhammet
Eren .Ş.(17) ve Burak Ş.(27) tarafından
darbedildi. Sağlık çalışanlarının 'beyaz kod'
vermesiyle olay yerine hastane polisi ve gü-
venlik personelleri sevk edildi. Saldıran 2
şüpheli gözaltına alınırken, yüzü kanlar
içinde kalan doktor tedaviye alındı.  Saldı-
rının ise güvenlik kamerası görüntüleri or-
taya çıktı. Gözaltına alınarak Feriköy Polis
Merkezine götürülen saldırgan Muham-
met Eren Ş. ve Burak Ş.'nin 'beyaz kod yö-
netmeliği' gereğince ifadelerinin alınmasına
gerek duyulmadan savcılığa sevk edildiler.
Mahkemeye çıkarılan Muhammet Eren Ş.
tutuklanarak cezaevine gönderilirken,
Burak Ş. İse adli kontrol şartıyla serbest bı-
rakıldı. TABİP-SEN Şişli Şubesi öncülü-
ğünde bir araya gelen sağlık çalışanları ve
darbedilen doktorun babası Nevzat Yazıcı,
yaşanan olaya tepki gösterdi. 'Sağlıkta şid-
det sona ersin', 'şiddet varsa biz yokuz' ya-

zılı pankart açan sağlık çalışanları hastane
önünde basın açıklaması yaptı. 

Defalarca yaşadım!

Grup adına basın açıklamasını okuyan Dr.
Sedat Feyzoğlu, "Düşünün ki, siz bir insa-
nın derdiyle dertlenmişsiniz. Ona hizmet
vermeye çalışıyorsunuz. Yanında birisi geli-
yor, hastanın yakını veya değil. Bir anlık kız-
gınlıkla size saldırıyor ve öldüresiye
saldırıyor. Yani bir sınırı da yok artık bu
işin, basit bir tartışma değil. Ben bunu de-
falarca yaşadım. Belki şansım yaver gitti.
Mertcan arkadaşımın şansı yaver gitmemiş.
Ben hafta sonu bu olayı öğrendim ve 2
gündür de bunun duygusal yüküyle de uğ-
raşıyoruz. Bunun çözümü belki de yok bil-
miyorum, ama olduğunu ümit ediyoruz.
İlgili kurumların bu konuda alacakları gü-
venlik önlemleri en başta geliyor. Milyon-
larca insan, bu büyükşehirde yaşıyoruz. Biz
burada konuşurken, halkımızla mücadele
etmiyoruz. Kendimizi de içinde gördüğü-
müz, halkımızla bazı sorumsuzların ortaya
çıkardığı veya bazı sorumluların kendi gö-
revlerini tam yerine getirmediği için ortaya

çıkardığı magandalıkla, halkımızla birlikte
mücadele etmek istiyoruz. Buraya gelirken
veya herhangi bir başka hastaneye gider-
ken, lütfen orada sağlık hizmeti sunuldu-
ğunu ve huzurlu, rahat bir ortamda bunun
ancak sunulabileceğini unutmayın artık.
Mertcan arkadaşımız ölümden döndü. Şu
an sağlık durumu iyi diyoruz ama, belki
ölmüş olabilirdi. Belki dün biz cenazesinde
olabilirdik. Allah hayırlı ömür versin, bun-
dan sonra mesleğine nasıl devam edebilir
onu da bilmiyorum. Biraz ümitsiziz ama
inşallah çözülür" şeklinde konuştu.

Cezayı caydırıcı görmüyor

Darbedilen doktorun babası Nevzat Yazıcı
ise “Ben darp edilen doktorun babasıyım.
Ben, bu çocuklarımı kolay yetiştirmedim.
Şehir terörüne ya da şehir eşkıyalarına bu
olaylara maruz kalmasını istemiyorum. Bu
çocukları ben ülkesine faydalı olsun, mille-
tine hizmet versin diye yetiştirdim. Zor
şartlarda yetiştirdim. Böyle bir olaya
maruz kaldılar, çok üzücü. Biz bunları tel-
evizyonda görüyorduk. Bu şartlarda oku-
yan bu çocuklar, vatanına milletine hizmet

verecek bu çocuklar, şehir eşkıyaları tara-
fından bu kadar az bir cezayla herkes bu
darbı yapabilir. Demek ki onlarda bu ce-
zayı caydırıcı görmüyor. Ben adalet istiyo-
rum. Cumhurbaşkanıma sesleniyorum.
Sağlık Bakanı'na sesleniyorum. Sadece
adalet istiyorum. Bu çocuklar kolay yetiş-
miyor, onun için yasalarımızda gerekli dü-
zenlemeyi yapmalarını rica ediyorum. Bir
sağlık çalışanı, darba uğramış bir doktorun
babası olarak canım yanıyor. Ben kaç gün-
dür hastanede gece gündüz bekliyorum.
Yoğun bakımda kaldı oğlum, biz burada
süründük" diye konuştu.

Yalan konuşuyorlar

Sosyal medyada çıkan paylaşımlara deği-
nen Yazıcı; "Sosyal medyada karşı tarafın
verdiği bazı ifadeler var, hepsi yalan. Şimdi
oğlum ifadesini verecek, şahitler var. 'Sa-
çımı tuttu' gibi ifadeler veriyorlar. Bunlar
çok ayıp, çirkin şeyler. Yanında kardeşleri
vardı ve abisi tutup kafa attı. Adalet istiyo-
rum ben adalet. Bu şehir eşkıyaları bu işi
bu kadar kolay yapmasınlar. Caydırıcı
önlem istiyorum" ifadelerini kullandı. DHA

Kızıl goncalar

Beylikdüzü Belediyesi
Gençlik ve Spor Hizmet-
leri Müdürlüğü, bu kez

masa tenisi severleri bir araya ge-
tirdi. 23-24 Aralık tarihleri arasında
iki gün süren Ödüllü Masa Tenisi
Turnuvası, Beylikdüzü Öğretmen
Fedai Altun Kapalı Spor Tesisi’nde
yapıldı. Turnuvanın açılış törenine
Beylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, ilçe protokolü ve
çok sayıda sporsever katıldı. Ger-
çekleşen turnuvada; 8 kategoride

farklı yaş gruplarından yaklaşık 150
sporcu hakemler eşliğinde yarıştı.
Finale kalan yarışmacıların tatlı re-
kabeti izleyenlere heyecan dolu
anlar yaşatırken, maçların tamam-
lanmasının ardından düzenlenen
ödül töreninde dereceye girenlere
kupa ve hediye çekleri, turnuvada
ter döken tüm sporculara ise anı
madalyaları takdim edildi.

Savunmak görevimiz

Beylikdüzü Belediye Başkanı

Mehmet Murat Çalık’ın ilk atışıyla
başlayan turnuvanın açılışında ko-
nuşan Başkan Çalık, “Bizler ne ya-
pıyorsak Cumhuriyetin 100. yılı
enerjisiyle yapıyoruz. Gazi Mus-
tafa Kemal Atatürk’ün bize ema-
net ettiği bu toprakları nefesimizin
son anına kadar savunmak bizim
görevimiz. Bugün bu tesiste ol-
maktan dolayı çok mutluyum.
Beylikdüzü Öğretmen Fedai Altun
Kapalı Spor Tesisi, 2023 Türki-
ye’sinde atanamayan öğretmenler-

den birinin adını taşıyor. Fedai öğ-
retmen atanamadığı için inşaat-
larda çalışmak zorunda olan ve
inşaatta çalışırken elektrik akımına
kapılarak hayatını kaybeden bir
öğretmendi. Biz onun adını bu-
rada yaşatacağız. İnşallah öğret-
menlerimizin atanacağı bir düzen
gelecek. Umarım güzel bir turnuva
olur. Turnuvada mücadele edecek
tüm sporculara başarılar diliyo-
rum” şeklinde konuştu.
HABER MERKEZİ

KarTal Belediyesi, 2024 yılına sayılı
günler kala, Hürriyet Mahallesi’nde
yer alan Kartal Belediyesi Yaşlı Bakım

ve Huzurevi’ne bir ziyaret gerçekleştirdi. ziya-
rete Kartal Belediyesi Başkan Yardımcısı Dr.
Dilek Kars ile Kadın ve aile Hizmetleri Müdürü
Deniz Karacan katıldı. Bugün burada, Kartal
Belediye Başkanımız Sayın gökhan Yüksel
adına siz değerli büyüklerimizi ziyaret etmeye,
yeni yılda beklenti ve talepleriniz nedir diye sor-
maya geldik. Bu güzel anı bizlerle paylaştığınız
için sizlere çok teşekkür ediyoruz. Kartal Bele-
diyesi ailesi olarak her zaman yanınızda oldu-
ğumuzu bilmenizi isterim” dedi. 

Hazinemizsiniz

“Sizler toplumsal hayatımızın en kıymetli hazine-
lerisiniz” diyen Kars, “Sizden öğrenecek, hatırla-
yacak ve değerlendirecek çok şeyimiz var. Sayın
Başkanımız da sizlere sevgi, hürmet ve en güzel
yeni yıl temennilerini ilettiler. Sizlerin yol gösteri-
ciliğinizde, bilgi ve tecrübeleriniz ışığında Kartal’a
artı değer katacak proje ve hizmetler üretecekle-
rini söyledi ve hepinizin yeni yılını kutladı” ifade-
lerini kullandı. Daha sonra Kartal Belediyesi
Başkan Yardımcısı Dr. Dilek Kars ile Kadın ve aile
Hizmetleri Müdürü Deniz Karacan, tüm yaşlılara
yeni yıl hediyelerini takdim etti. Huzurevi sakinleri
ise Kartal Belediyesi yöneticilerinin yeni yıl ziya-
reti karşısında mutlu anlar geçirdi.

Organize suç örgütlerine yapılan ope-
rasyonlar sonucunda ele geçirilen 23
araç mahkeme kararıyla istanbul em-

niyet Müdürlüğü'ne verildi. içişleri Bakanı ali Yer-
likaya sosyal medyadan yaptığı paylaşımda
"göreve geldiğimiz ilk günden itibaren bizden hep
şu sözü duydunuz: Türkiye’nin huzuru. istanbul
emniyet Müdürlüğümüzün organize suç örgütle-
rine karşı gerçekleştirdiği başarılı operasyonlar
sonucu 23 araç ele geçirilmişti. Mahkeme kara-
rınca da bu araçlar emniyetimize verildi. artık
bundan böyle bu araçlar, suç örgütlerinin değil;
polisimizin emrinde, Milletimizin hizmetinde ola-
caktır! Ülkemizin huzuru için canla başla çalışan
kahraman polislerimizin her birine ayrı ayrı teşek-
kür ediyorum. Birliğimiz, beraberliğimiz ve huzu-
rumuz daim olsun" ifadelerini kullandı.  DHa

Dua aldılar

Sevim GÜNEY
ON ÜÇÜNCÜ SOKAK

guneys13@hotmail.com

ISTIYORUM!
BU ÇOCUKLAR 

KOLAY 
YETİŞMİYOR

Prof. Dr. Cemil Taşcıoğlu Şehir Hasta-
nesi'nde görevli doktor Mertcan 

Yazıcı, hasta yakını 2 kişi tarafından
darp edildi. Meslektaşlarının saldı-

rıya uğramasının ardından bir araya
gelen sağlık personelleri ve Mertcan
Yazıcı'nın babası olayı protesto etti.

Yazıcı, "Ben adalet istiyorum. Bu 
çocuklar kolay yetişmiyor, onun için
yasalarımızda gerekli düzenlemeyi

yapmalarını rica ediyorum" dedi

ADALET

Beylikdüzü Belediyesi tarafından 23-24 Aralık tarihleri arasında Ödüllü Masa Tenisi Turnuvası düzenlendi.
Beylikdüzü Öğretmen Fedai Altun Kapalı Spor Tesisi’nde yapılan turnuvada; erkekler, kadınlar ve engelsiz
erkekler-kadınlar olmak üzere 8 kategoride farklı yaş gruplarından yaklaşık 150 sporcu kıyasıya yarıştı.

150 sporcudan kıyasıya yarış

Lüks araçlar
emniyette
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Çatalca’nın en büyük sorunu genç-
lerin sorunu. Çatalca'nın kırsal ma-
halleden farklı bir yanı kalmadı.
Gençlerimiz gezmek için Beylik-
düzü veya Büyükçekmece’ye gidi-
yor. Gençlerimizi Çatalca'da
tutacak projeler geliştireceğiz. Ça-
talca’mızdaki gençlerimizin sosyal
yaşantılarını Çatalca’da gerçekleş-
mesini istiyoruz. İstanbul’un en
büyük coğrafyasına sahip olan Ça-
talca’da, belediyenin görevi sadece
çöp toplamaktan, nikah kıymaktan
ibaret olmamalı. Çatalca'da nüfus
hareketliliğini fazlalaştırmak değil,
aynı nüfusu Çatalca içerisinde ba-
rındırmak ve yaşatmak önemli.
Mesela imar sorunun Büyükşehir
Belediyesi ile irtibat halinde çözül-
mesi gerekiyor. Yani insanlar top-
raklarını boşuna satmıyorlar.
Satmaya bir sebep var. Eskiden 5
dönüm domates eken köylü ektiği

domates ile evini de yapabiliyordu,
çocuğunu da evlendirebiliyordu,
kışı da rahat geçirebiliyordu. Şimdi
5 dönüm toprağını satarak Ça-
talca’da adeta yarı açık ceza evi gibi
bir daire alabilir. Daha sonra bu
dairelerin su ve doğalgaz parasını
ödeyemiyor. En büyük sorunu iş-
sizlik sorunu. İşsizlik sorunun gide-
rilmesi için İBB'nin Çatalca'daki
bütün tesislerinde Çatalcalılar çalış-
tırmalı. Benim rahmetli babam,
dedem geçimini hep ormandan
sağlarmış. O ormandan kazandık-
ları paralarla hayatlarını sürdürdü-
ler. İktidar, ormanı köyden aldı.
Devletleştirdi. Tüccar oldu. Köylü
bile odununu para ile satın alıyor.
Onun için orman köylüsü de mağ-
dur. Millet ne yapıyor bu sefer. Top-
rağı satmak zorunda kalıyor.
Önemli olan insanı doğduğu
yerde tutmak. 

C HP Çatalca Belediye başkan
aday adayı Gökay Savaşan,
önemli açıklamalarda bulundu.

2004-2009 yılları arasında Binkılıç Bele-
diye Başkanlığı yapab Savaşan, Binkı-
lıç'ta uyguladığı sosyal beledidyeciliği
Çatalca'nın geneline yayacağını söyledi.

Çatalca'nın en büyük sorununun yolsuzluk ol-
duğunu belirten Savaşan, “Şu anda kaçak binalar
bir numaralı sorun. Herkesin dilinde. Aşağıdan yu-
karıya her tarafta rant belediyeciliği yapıyorlar. Biz
halk belediyeciliği yapacağız” ifadelerini kullandı. 

Kısaca kendinizi tanıtabilir misiniz
Gökay Bey?

1961’de Binkılıç’ta doğdum. İlkokulu Binkı-
lıç’ta okudum. Ortaokul ve liseyi Haydar Paşa Li-
sesi’nde bitirdim. Marmara Üniversitesi Eğitim
Fakültesi Matematik Bölümü mezunuyum.
Ondan sonra ticarete atıldım. Kamyonculuk ve
otobüsçülük yapıyorum. Bu arada 2004-2009 yıl-
ları arasında Binkılıç Belediye Başkanlığı yaptım.
2009-2014 arasında da İBB Meclis üyesiydim. 

2014’ten sonra siyasete ara mı 
verdiniz?

İl genelinde yine partinin mutfağında çalıştım.

Aday adaylığınız sürecinde 
Çatalca’da ne tür çalışmalar 
yürütüyorsunuz?

Şu an bütün mahalleleri, 39 mahallenin hepsini
dolaşıyorum. Daha yeni 39 mahalleyi bitirdim. Şu
an sanayiye yöneliyorum. Çatalca merkezde çalışma
yapıyoruz. Sıkılmadık el, çalınmadık kapı
bırakmadık, bırakmayacağız.

Aday adayı olmaya nasıl karar
verdiniz?

Ailece karar verdik. Eşim ve çocuğum ile birlikte
karar verdik.

Çatalca şu anda Ak Partili bir bele-
diye tarafından yönetiliyor. Aday gös-
terilmeniz durumunda tekrar CHP’yi
Çatalca’da iktidar yapmak için nasıl
bir çalışma yürüteceksiniz ve 
projeleriniz nedir?

Binkılıç’ta uyguladığım sosyal belediyeciliği uygu-
layacağım. Kesinlikle kul hakkı yemeyeceğim, yedirt-
meyeceğim. Çalmayacağım, çaldırtmayacağım.
Temel prensibim bu benim. Binkılıç’ta başkan seçil-

diğimde 4 katlı bir okul yaptık. İki adet park yaptık,
top sahası yaptık, sağlık ocağı yaptık. Büyükşehir Be-
lediyesi'nden destek alarak yaptık. Bence öyle onu
yapacağım şunu yapacağım demektense kendiliğin-
den birtakım şeyleri yapmak daha güzel. 

Çatalca’da genel seçimlerde CHP
önde çıkıyor. Fakat yerel seçimlerde
bir değişkenlik var. CHP’nin adayı 
partinin oyunu alabilirse seçiliyor.
CHP’nin oyunu alabilmek için nasıl bir
yol izleyeceksiniz?

Geçen döneme trafik kazası diyelim. Çatalca’yı
alabilirdik. Ben partiyi toplayacağıma inanıyorum.
Birlikte hareket edeceğiz yani. Birlikte çalışacağız,
birlikte kazanacağız, birlikte yöneteceğiz. 

Mevcut aday adaylarının bir aday
etrafında toplanma imkanı var mı?

Kesinlikle var. Adaylığım kesinleştikten sonra bir-
likte hareket edeceğiz. Teklif edeceğiz. Arkadaşlar
artık gelir, gelmez tercih onların. Biz tabii ki belediye
başkan adayı olarak onlara da teklif götüreceğiz.
Onları da yanımıza almaya çalışacağız. Gelirler gel-
mezler ona bir şey diyemem. Biz bütün aday adayla-
rına teklifimizi yapacağız.

Çatalca’da ilk olarak değiştirmek is-
tediğim şudur dediğiniz ve en kronik
ve en acil sorun olarak neyi 
görüyorsunuz? 

Çatalca da en büyük sorun yolsuzluk. Şu anda
kaçak binalar bir numaralı sorun. Herkesin dilinde.
Aşağıdan yukarıya her tarafta rant belediyeciliği ya-
pıyorlar. Biz halk belediyeciliği yapacağız. 

Yolsuzluk harici sorunu yok mu 
Çatalca’nın?

Bu konuları açarsak diğerleri kendiliğinden 
gelir zaten. 

Bu benim projemdir dediğiniz 
herhangi bir projeniz var mı?

Çatalca'ya üniversite getireceğiz. Ama devlet
üniversitesi istiyorum. Özel üniversite, onu zaten
herkes getirebilir. Öğrenci yurdu yapacağız.

Çatalca yüz ölçümü olarak İstan-
bul’un en büyük ilçesi bildiğiniz üzere.
Çatalca'da mahalleler arasında me-
safe sorunu var. Bu mahallelere nasıl

bir hizmet götürmeyi
düşünüyorsunuz?

Ben zaten o mahallelerden geliyorum. O
mahallelerde belediye başkanlığı yaptım.
Onların sorunlarını en iyi ben biliyorum.
Ben tabandan geliyorum. 

Haliyle mahallelerin sorunla-
rını da çözerim diyorsunuz.

Çözerim. Çünkü orada yaşıyorum,
evimde orada, her şeyim orada. 

Adaylık şansınızı nasıl 
görüyorsunuz? 

Yüksek görüyorum. 

Meclis çalışması 
yapıyor musunuz?

Tabii ki. Kafamda hep yapı-
yorum. Şimdi daha aday ada-
yıyız. Yapamayacağım şeyleri
de pek söylemek istemiyo-
rum. O projeyi yapacağım,
bu projeyi yapacağım.
Benim Binkılıç’a aday ol-
duğumda şu projeyi yapa-
cağım diye bir taahhütte
bulunmadım. Ama oku-
lumu da yaptım, parkımı da yaptım, top saha-
sını da yaptım, itfaiye binasını da yaptım, sağlık
ocağı da yaptım. Fakir fukaraya ev de yaptım.
Ama bazen bu olaylar kendiliğinden gelişiyor.
Kafamda onları planladım her Meclis üyeme
görev vereceğim. 

Çatalca İstanbul’da 39 ilçe arasında
hala tarım yapılabilen istisna 3-4 ilçe-
den bir tanesi. Tarım konusunda
herhangi bir projeniz var mı?

Şu an da pek bir tarım alanı kaldı diyemeyiz.
AKP'li Çatalca Belediyesi tarım alanlarını talan
etti. İmara açtı. Kaçak binalar nedeniyle tarım
alanı pek kalmadı gibi. Tarım yapan da ender köy-
lülerimiz kaldı. Çünkü yer kalmadı. Her yer satıldı
ve imara açıldı kontrollü olarak. Ama kalan yerleri
biz koruyup, kollamak zorundayız. Onun için
zaten İBB tarım yapana yeterince destek veriyor.
Biz de takipçisi olacağız. Mazot desteği, fide des-
teği veriyor. Biz de bunları takip ediyoruz, yar-
dımcı oluyoruz. Aynı destekleri iki katına çıkarıp,
köylümüzü orada yaşamaya ikna ederek, orada
tarım yaptırarak hayatını idame ettirmek istiyoruz.

CHP Çatalca Belediye Başkan aday adayı Gökay Savaşan Damga'ya konuştu. “Kesinlikle kul hakkı
yemeyeceğim, yedirtmeyeceğim” diyen Savaşan, “Çalmayacağım, çaldırtmayacağım. Temel prensibim
bu benim” ifadelerini kullandı. Savaşan, “Ben partiyi toplayacağıma inanıyorum. Birlikte hareket
edeceğiz, birlikte çalışacağız, birlikte kazanacağız, birlikte yöneteceğiz” diye konuştu

KAYNAKLAR DOĞRU 
KULLANILMADI

BİRLİKTELİĞİ SAĞLAYACAĞIM

Çatalca, bölgenin ilk yerli halkı
olan Traklardan bu yana 4 bin yılı
aşkın süredir insanların yaşamlarını
sürdürdüğü bir yerleşim bölgesi.
Nıurettin Sözen döneminde hazırla-
nan ama yıllardır delik deşik edilen
İstanbul nazım imar planlarında
mutlak koruma alanları olarak ta-
nımlanan Kuzey Ormanları, istran-
calar ve devamında yıldız dağları
üzerindeki ormanları ve sahip ol-
duğu eko sistemiyle bölgenin nefesi
durumunda. İktidar partisi tarafın-
dan yönetilen son 5 yıl boyunca Ça-
talca'nın seçmen yapısını
değiştirmek üzere tarikat ve cemaat
örgütlenmeleri bölgeye yerleştirildi.
Kuzey Ormanları ve tarım arazileri
kaçak inşaat cennetine çevrildi. Ça-
talca'nın kamuya ait arazileri satıldı.
Kaynaklar doğru kullanılmadı. yeni

yatırımlar yapılmadı. Bin 715 kilo-
metrekarelik yüzölçümü ile İstan-
bul'un en büyük ilçesi olan Çatalca
sınırları içerisinde Büyükşehir yasa-
sı'ndan önce 4 belde belediyesi bu-
lunuyordu. Buralar ve diğer köyler
mahallelere dönüştürüldü. Çatalca
merkeze uzak mahalleler olan Binkı-
lıç, Çiftliköy ve Karacaköy'den baş-
layarak belediye binalarını tüm
belediye hizmetlerinin görüldüğü
hizmet merkezlerine dönüştürece-
ğiz. eski belediye binaları özellikle
gençlerin ve kadınların sosyal ya-
şamı güçlendirmek adına ihtiyaç
duyacağı tüm olanakları barındıra-
cak ücretsiz internet bu olanaklar-
dan sadece birisi olacaktır. Çatalca
ile ilgili kararları, o kararlardan et-
kilenecek tüm paydaşlarımızla bir-
likte alacağız. 

CALMAYACAGIZ
CALDIRTMAYACAGIZ!

EKREM 
HACIHASANOĞLU

Söyleşi

EN BÜYÜK SORUN İŞSİZLİK!
Gençlere bir mesajınız olacak mı?

Çatalca’da birliktelik gerçekten
önemli. Çatalca'da ak saçlıların,

yıllarca siyaset yapmış abilerin
Gökay Savaşan etrafında bü-

tünleştiğini gördük. Bu abile-
rimizin oluru ile aday
oldum. Dolayısıyla birlik ve
beraberliği en iyi ben
sağlarım. Bu sürece her-
kesi katarak birlikteliği
sağlayacağıma. Herkes
taşın altına elini koya-
cak. Ancak birleşirsek
Çatalca’yı AKP'den alabi-

liriz. Bu bölünme devam
ederse Çatalca’yı AKP’den

zor alırız. Ben bunların hepsini
toparlayacağıma inanıyorum. 

Türkiye’nin en itibarlı ve eski devlet
üniversitesi olan İstanbul Üniversitesi
ile işbirliği yapacağız. Çatalca’nın
doğal zenginliklerine, coğrafi ve ekono-
mik özelliklerine uygun olarak sadece
bugünü değil geleceğini de düşünerek,
ziraat, orman ve veterinerlik fakülteleri
başta olmak üzere Çatalca’mıza bir
devlet üniversitesi kazandıracağız. Öğ-

rencilerimizin yurt, sosyal yaşam
alanları gibi ihtiyaçlarının karşı-
lanması için belediye olarak so-
rumluluk alacağız. Çatalca’da
turizmin gelişmesi, turizm ala-
nında yatırımların çoğalması, dola-
yısıyla yeni istihdam olanaklarının
yaratılması için belediye olarak her
türlü desteği vereceğiz. 

TURİZMİ GELİŞTİRECEĞİZ

Çatalca Belediye başkan aday adayı
Gökay Savaşan, tüm mahalle meydanla-
rında, merkezi noktalarda ücretsiz internet
sunacaklarını belirterek, spor kulüplerine
de her türlü desteği vereceklerini söyledi. 

Sizi adaylığa iten asıl sebep nedir? CHP Çatalca'da
parçalanmış durumda. Örgütü nasıl toparlayacaksınız? 



M ayıs ayındaki seçimlerin ardından
yeni Cumhurbaşkanı Kabinesi
üyeleri belirlendi ve Cumhurbaş-

kanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz ile Hazine
ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek öncülü-
ğündeki ekonomi yönetiminin yeni yol hari-
tasına ilişkin adımlar hızla uygulamaya
konuldu. 2024 yılında dezenflasyonu tesis
etmeye yönelik yol haritası uygulanırken,
yürütülen ekonomi programının önemli bir
hedefi de uluslararası rezerv birikimini sağ-
lamak oldu.

Rezerv tüm zamanların 
en yükseğinde

26 Mayıs'ta 98,5 milyar dolar olan Merkez
Bankası rezervleri, 24 Kasım haftasında
136 milyar 493 milyon dolar ile tüm za-
manların en yüksek seviyesine ulaştı. Re-
zervler, 8 Aralık haftasında bir önceki
haftaya göre 1 milyar 225 milyon dolar ar-
tışla 141 milyar 374 milyon dolara çıkarak
rekor kırmaya devam etti. Toplam rezervler-
deki artış, mayıs sonundan 8 Aralık ile biten
haftaya kadar geçen sürede 42,9 milyar
dolar oldu. Dr. Hafize Gaye Erkan'ın 9 Ha-
ziran 2023'te Türkiye Cumhuriyet Merkez
Bankası (TCMB) Başkanlığı'na atanma-
sıyla sıkı para politikası uygulamaları öne
çıktı. Bu kapsamda, bankacılık sektörünün
varlık ve yükümlülüklerinde Türk lirası
(TL) tasarrufların ağırlıklarının artırılma-
sına yönelik uygulamalar hayata geçirildi.

KKM'yi azaltacak
düzenleme yapıldı

Merkez Bankası'nın sadeleşme süreci bu
dönemde ön planda yer aldı. Sadeleşme
süreci, Para Politikası Kurulunun (PPK)
ilan ettiği ilkeler doğrultusunda kademeli
olarak devam ederken, bu dönemde TL
mevduatları artıracak, KKM'yi azaltacak
çok sayıda düzenlemeye gidildi. Sadeleşme
sürecine ilişkin ilk adım, 25 Haziran'da
atıldı. Buna göre, menkul kıymet tesis ora-
nının yüzde 10'dan yüzde 5'e düşürülme-
sine karar verildi. Temmuz ayında,
sadeleşme sürecinde yeni bir adımla rapor-
lama yükümlülüğünü, 50 milyon lira ve
üzeri kredi bakiyesi bulunan firmaları da
içerecek şekilde kapsama giren tüm firma-
lar için Ocak 2024 raporlama döneminden
başlamak üzere erteleyen TCMB, refinans-
man veya farklı bir isim altında kredinin
faiz/kar payı oranında artış yapılmasının
yeni kredi kullandırımı olarak kabul edilme-
yeceğini duyurdu. 4 Temmuz'da bankalara
gönderilen yazı ile Merkez Bankası, KKM
dönüşlerinde özel bankalara döviz sağla-
maya başladı.TL mevduat ve katılma he-
saplarına dönüşümün desteklenmesi için
zaman aralığını genişleten TCMB, sadeleş-
mede yeni adım kapsamında, zorunlu kar-
şılıklarda da değişikliğe gitti. Komisyon
uygulamasında hedef oran, 25 Haziran ve
8 Temmuz'daki adımları tamamlayıcı şe-
kilde yüzde 57 olarak güncellenirken, ya-
bancı para mevduat hesaplarından veya
kur korumalı hesaplardan kur korumasız
en az 3 ay vadeli TL mevduat hesabına ge-
çişin, TL pay ve dönüşüm oranı hesapla-
masında dikkate alınacağı kaydedildi.
Merkez Bankası, miktarsal sıkılaştırma için
ilk adımı 21 Temmuz'da attı. Resmi Gaze-
te'de yayımlanan tebliğde, TL likidite fazla-
sının zorunlu karşılık oran artışıyla
sistemden çekileceği, vadeli TL mevduata
geçişi teşvik amacıyla KKM hesaplarına
yüzde 15 zorunlu karşılık uygulanacağı be-
lirtildi. TCMB'nin 25 Temmuz'daki yeni
düzenlemeleri kapsamında, kaynakların ve-
rimli kullanılmasına yönelik seçici kredi ve

miktarsal sıkılaştırma kararları devreye alı-
nırken, enflasyonun kontrolü ve iç talebi
dengeleme amaçlı kararlar da yürürlüğe
girdi. İhracat ve yatırım kredileri ile deprem
bölgesine yönelik krediler, tüm sınırlandırıcı
tedbirlerin dışında tutuldu. Sadeleşme sü-
reci kapsamında 20 Ağustos'ta yabancı
para mevduattan KKM'ye dönüşüm hedefi
uygulamasına ve TL payına göre ilave/indi-
rimli menkul kıymet tesis uygulamasına
son verildi. Bankalara 28 Ağustos'ta KKM
uygulama talimatı gönderen TCMB, vadeli
TL mevduata geçiş hedefini vadesi gelen
gerçek kişi döviz dönüşüm hesapları için en
az yüzde 10, TL kur korumalı mevduatlar
için en az yüzde 50, geçilecek TL mevdua-
tın vadesini ise en az 32 gün olarak belir-
ledi. Bankaların, yüzde 95 hedefini, gerçek
ve tüzel kişi dönüşüm hesaplarının yenilen-
mesi veya döviz dönüşümlü hesaplardan
32 gün ve üzeri TL vadeli mevduata geçiş
ile sağlayabileceği belirtildi. Gerçek kişi dö-
nüşüm hesaplarının tarih koşulunda teknik
değişikliğe giden Merkez Bankası, 30 Hazi-
ran 2023 olan tarihi, 31 Ağustos 2023 ola-
rak değiştirdi.

TL'yi cazip kılacak adımlar

TCMB, bankacılık sistemini TL'yi cazip kı-
lacak şekilde dönüştüren adımlarına devam
etti. Bu kapsamda 18 Eylül'de standart TL
mevduatın toplam mevduat içindeki payını
artırmaya yönelik aylık TL payı artış hedefi,
yüzde 2'den yüzde 2,5'e yükseltildi. Kur ko-
rumalı hesapların TL mevduat sayıldığı ko-
misyon uygulaması sona erdi, TL'ye geçiş
ve yenileme oranları belirleyici oldu. Kredi
akışını rahatlatmak üzere ihracat ve KOBİ
kredilerinde fatura muafiyet sınırı 50 bin li-
radan 250 bin liraya çıkarıldı. Uygulama ta-
limatında yapılan değişiklikle TL
dönüşümlü kur korumalı hesaplarda asgari
faiz zorunluluğu 25 Eylül'de kaldırıldı. Böy-
lece bankaların TL dönüşümlü kur koru-
malı hesaplara politika faizinin altında faiz
verebilmesinin önü açıldı. TCMB, 27
Ekim'de, bankacılık sisteminde TL'nin pa-
yını artırmaya yönelik adımlarla birlikte sa-
deleşme kapsamında ihracat kredileri ve
firmaların krediye erişimine yönelik uygu-
lama kolaylıkları getirdi. TL'ye geçişlerin
hızlandığını gösteren veriler doğrultusunda
gerçek kişiler için daha önce aylık yüzde

2'den yüzde 2,5'e yükseltilen TL payı artış
hedefi, aylık yüzde 3,5'e çıkarıldı. Sade-
leşme adımları kapsamında kur korumalı
hesapların yenilenmesi veya TL'ye geçişine
ilişkin menkul kıymet tesisi uygulaması
sonlandırılarak döviz dönüşümlü kur koru-
malı hesapların kademeli azaltılması hede-
finin, komisyon uygulamasında daha etkin
bir şekilde yönetileceği belirtildi.

Merkez Bankası'ndan 
devam sinyali

Merkez Bankası, TL mevduatın bankacılık
sistemindeki payını artırma odaklı adımla-
rına "kararlılıkla" devam ederken, 2 Ka-
sım'da yeni bir düzenlemeye gitti. Zorunlu
karşılık düzenlemesiyle parasal sıkılaşma
sürecini destekleyerek TL likidite fazlasını
zorunlu karşılık oran artışıyla sistemden
çekmeye devam eden TCMB, TL mevdua-
tın bankacılık sistemindeki payını artırmayı
teşvik ediyor. Düzenleme kapsamında
KKM'nin yoğunlaştığı 6 aya kadar vadeli-
nin zorunlu karşılık oranı 5 puan artırılarak
yüzde 30'a, 1 yıla kadar vadeli ile 1 yıl ve
daha uzun vadeli olanlar için zorunlu karşı-
lık oranı da yüzde 5'ten yüzde 10'a çıkarıldı.
Piyasada oluşan TL likidite fazlasının sis-
temden çekilmesi ve TL mevduata geçişin
desteklenmesi amacıyla TL cinsinden tesis
edilmek üzere tüm vadelerde döviz mev-
duata yüzde 4 ilave zorunlu karşılık uygu-
lanmasına karar verildi. Ayrıca, yurt
dışından sağlanan yatırımların teşvik edil-
mesi amacıyla zorunlu karşılık istisnası
2024 yılı sonuna uzatıldı. Sadeleşme adım-
larına devam eden Merkez Bankası, 10 mil-
yon lira ve üzeri toplam nakdi ve gayrinakdi
kredi bakiyesi bulunan firmaların Özet
Döviz Pozisyon Raporlaması uygulama-
sına 8 Kasım'da son verdi. Sistemik Risk
Veri Takip Sistemi'nin kapsamı da firma
kapsamı ve firmaların ülke ekonomisindeki
temsil düzeyini artırmak amacıyla güncel-
lendi. TCMB'nin 1 Aralık'taki düzenleme-
leri kapsamında da bankalar, döviz
dönüşümlü kur korumalı hesaplara politika
faizinin altında faiz verebiliyor. Yurt içi yer-
leşik gerçek kişiler, 30 Kasım 2023 itibarıyla
bankalarda mevcut olan altın, dolar, avro
ve İngiliz sterlini cinsinden mevduat ve katı-
lım fonu hesaplarını TL'ye çevirebiliyor. Po-
litika faizi, 3150 baz puan artışla yüzde
8,5'ten yüzde 40'a yükseltildi Söz konusu
dönemde yapılan düzenlemelerin yanı sıra
faiz oranında da "önemli miktarda" artışa
gidildi. Dr. Hafize Gaye Erkan döneminde
toplanan ilk PPK'de politika faizi olan bir
hafta vadeli repo ihale faiz oranı 650 baz
puan artırılarak yüzde 15'e çıkarıldı. Kurul,
temmuz ayı toplantısında da faiz oranını
250 baz puan artırarak yüzde 17,50'ye yük-
seltti. Faiz oranı, ağustos toplantısında 750
baz puan artırıldı ve yüzde 25'e çıktı. Piya-
salar, beklentilerin üzerindeki faiz kararı
sonrası hareketlenirken, döviz kurunda
düşüş, borsada yükseliş görüldü. Türki-
ye'nin 5 yıllık kredi risk primi de (CDS) 394
baz puana geriledi. Merkez Bankası PPK,
faiz oranını eylül, ekim ve kasım toplantıla-
rında da 500'er baz puan artırarak yüzde
40'a çıkardı. Bu arada, yarın gerçekleştirile-
cek TCMB'nin PPK toplantısına yönelik
AA Finans'ın beklenti anketine katılan eko-
nomistler, bir hafta vadeli repo ihale faiz
oranının 250 baz puan artırarak yüzde
42,50'ye çıkarılacağını tahmin ediyor.

KKM hesapları azaldı

Yeni ekonomi yönetiminin önceliklerinden
biri de KKM'nin zamanla bitirilmesi oldu.

Ekonomi politikasındaki yol haritasının
belirlenmesi, uygulamaya konulması ve
Merkez Bankası'nın düzenlemeleri ile
geçen zaman içinde bu konuda kayda
değer bir gelişme sağlandı. Ağustos ortası
itibarıyla rekor seviyeye yükselen KKM
hesaplarındaki düşüş devam ederken,
TL'yi destekleyen adımların etkisiyle mev-
duatlardaki TL payının da hızla yüksel-
diği görülüyor.

CDS, 290 baz puanın 
altına geriledi

Söz konusu dönemde Türkiye ekonomi-
sine yönelik öngörülebilirliğin artmasıyla
Türkiye'nin 5 yıllık CDS'i düşüş eğilimine
geçti. Mayıs ayındaki 700 baz puan sevi-
yelerinden 290'ın altına gerileyen CDS,
yaklaşık 3 yılın en düşük seviyesinde bulu-
nuyor. CDS, 287 baz puan seviyesinde
seyrediyor. Bu dönemde uluslararası kredi
derecelendirme kuruluşları da Türkiye'nin
not görünümüne ilişkin iyileştirme adım-
ları attı. Son olarak Standard & Poor's
(S&P), Türkiye'de son dönemdeki poli-
tika düzenlemeleri nedeniyle takvim dışı
değerlendirmeye giderek Türkiye'nin kredi
notunu "B" olarak teyit etti, kredi notu gö-
rünümünü "durağan"dan "pozitif"e çe-
virdi.Türkiye'nin CDS'indeki düşüş
sürerken, yabancı yatırım bankaları da
hazırladıkları raporlarda, TCMB'den
"kararlılık" mesajı aldığı vurgusu yaptı.
TCMB Başkanı Erkan, TL varlıklara yö-
nelik yerel ve uluslararası talebi artırmaya
kararlı olduklarını belirtirken, atılan adım-
lar sonrası bazı yatırım bankaları da
"TL'de ağırlık artır" tavsiyesine başladı.

Gaye Erken kararlı

Erkan, 29 Kasım'da İstanbul Sanayi
Odası (İSO) Meslek Komiteleri Ortak
Toplantısı'nda yaptığı konuşmada, "TL'ye
geçiş zamanı gelmiştir. Bunun en doğru-
dan yansımalarını mevduat gelişmele-
rinde görüyoruz." ifadelerini kullanmıştı.
Erkan, bir süre önce yaptığı açıklamada
da TL'ye geçişin hedeflere uygun şekilde
devam ettiğini söylemişti.

Kısa bir zaman dilimi önemli

Merkez Bankası PPK, politika kararlarını,
parasal sıkılaştırmanın birikimli ve gecik-
meli etkilerini de dikkate alarak, enflasyo-
nun ana eğilimini geriletecek ve orta
vadede yüzde 5 hedefine ulaştıracak para-
sal ve finansal koşulları sağlayacak şekilde
belirlemeye devam edeceğini vurgularken,
dezenflasyonun tesisi için gerekli parasal
sıkılık düzeyine önemli ölçüde yaklaşıldı-
ğını aktardı. İkinci yarıda başlayan para-
sal sıkılaştırma hızının yavaşlatılması ve
sıkılaştırma adımlarının kısa bir zaman
diliminde tamamlanması bekleniyor.
Fiyat istikrarının kalıcı tesisi için gerekli
parasal sıkılığın ise gerektiği müddetçe
sürdürüleceği bildirildi. Bu arada, Merkez
Bankası, bu süreçte ihracatçının finans-
mana erişimini kolaylaştıran ve ihracat
desteğini artıran çok sayıda karara da
imza attı. Bu dönemde ayrıca, Bankacılık
Düzenleme ve Denetleme Kurumu da
(BDDK) konut kredilerinde ve konut te-
minatlı kredilerde uygulanacak kredi
değer oranlarında değişikliğe gitti. Buna
göre, ilk konut alımlarında kredi değer
oranlarında bir değişiklik olmadı. İkinci ve
sonrası konut alımında ise tüketicinin ken-
disinin, eşinin veya 18 yaş altındaki ço-
cuklarının en az bir konutunun bulunması
halinde konut kredi değer oranı yüzde 75
daraltıldı.
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Ticaret Bakanı Bolat, 2023'ün 1 trilyon
doların üzerinde milli gelirle kapatılacağını
ve kişi başına düşen milli gelirin 
12 bin 500 dolara yükseleceğini söyledi

TicareT Bakanı Ömer Bolat, Turkuvaz
Medya Grubunca Güneydoğu Anadolu
İhracatçı Birlikleri'nde düzenlenen "İhra-

cat Seferberliği Zirvesi"nde, kentte bulunmaktan
duyduğu memnuniyeti ifade etti. Ticaret Bakanlığı-
nın faaliyet alanının geniş olduğunu dile getiren
Bolat, şöyle konuştu: “Bütün sektörlerle alakalı dü-
zenleme ve denetleme konuları bizim yetkimiz dahi-
linde. Türkiye, 1973'ten 2004'e kadar çift, üç haneli
enflasyonla boğuştu. 2004'ten itibaren Cumhurbaş-
kanı'mızın liderliğindeki AK Parti iktidarlarında 31
yıllık problem kökten ortadan kaldırıldı ve Türkiye
tek haneli enflasyonla tanıştı. Bu da yaklaşık 18 sene
devam etti fakat Kovid-19 kriziyle beraber bütün
dünya enflasyon gerçeğiyle tanıştı. Avrupa'da, Ame-
rika'da 40 yıldır görülmeyen yüksek enflasyon, ki on-
larda yüzde 1'di, 10'ları geçti. Bizde de yüzde
8-10-12'ler civarındaydı. Bizde de enflasyonda
büyük bir sıçrama oldu. Üretim zincirinde kopmalar
oldu, tedarik, lojistik zincirinde, taşımacılık hatla-
rında kopmalar oldu. Türkiye, bir üretim ve tedarik
üssü olarak Uzak Doğu'dan daha önemli bir üs ola-
rak görülünce Türkiye'den çok yoğun ihracat atağı
başladı. İçerde mal azlığı söz konusu olunca da fi-
yatlarda sıçramalar oldu. Kovid'in bize maalesef bı-
raktığı tortuların başında fiyatlama davranış
bozukluğu ve fırsatçı türde eğilimler, iş hayatında
bazılarında etkin olmaya başladı. Bir yandan enflas-
yonla mücadele etme hem de diğer taraftan damar-
larına giren virüs gibi haksız ticari uygulamalara
yönelenlerle mücadele başlamış oldu.”

Otomotiv sektöründe tedbirleri artırdık

Bakan Bolat, otomotiv sektöründe tedbirleri artır-
dıklarını belirterek, "Bu aldığımız tedbirlerle ağustos
ayının ortalarından sonra yavaş yavaş stoktaki araç-
ların çıkmaya başladığını gördük ve bir aylık sürede
600 bin araç ortaya çıktı. Stokçuluğa karşı denetim-
ler, yakalamalar yapıyorduk, cezai tedbirler uygulu-
yorduk ama piyasa kendiliğinden bu stokları ortaya
çıkarmaya başladı. Bu aldığımız tedbirlerden sonra
önce ikinci el fiyatlarında yüzde 20'lere varan düşme
başladı. Sonra stoklar da ortaya çıkınca ve satışlar-
daki balon, köpük ortadan kalkınca özellikle birinci
elde de kampanyaların başladığını gördük. Piyasada
aslında işlem normale döndü, rayına oturdu, balon,
köpük ortadan kalktı. Hayat, ticaret normale döndü.
Aynı şey emlakta da kendini gösterdi. Konut, dük-
kan fiyatlarında yüzde 20'ler civarında bir düşüş, kö-
püğün ortadan kalktığı bir tablo oldu. Bu, kira
fiyatlarına da yansımaya başladı." dedi.  AA

TURK EKONOMISI 
1 YILDA NELER YASADI?

Öte yandan, ekonomi yönetimi, yılın ikinci
yarısında çok sayıda yatırımcı toplantı-
sına katıldı. Yatırımcı toplantıları, yeni
yılda da devam edecek. TCMB'nin ilkini
11 Ocak'ta New York'ta düzenleyeceği
"Yatırımcı Günleri"nde Hazine ve Maliye

Bakanı Şimşek ile TCMB Başkanı Erkan,
yatırımcılarla bir araya gelecek. Toplan-
tıda enflasyon, para politikası, finansal
piyasalar ve bankacılık gibi konularda su-
numlar yapılacak ve teknik sorular 
yanıtlanacak.

Yatırımcı 
toplantıları devam edecek
Yatırımcı 
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1 trilyon 
dolar gelir!

Dünyanın önde gelen merkez bankalarının enflasyon ve resesyon ikilemi içinde kalarak yüksek 
belirsizlik oluşturduğu 2023'e, yeni ekonomi yönetimi ile Türkiye'de sıkılaşma adımları damga vurdu
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TBMM'de terörist

istemiyoruz
MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli, CHP'nin TBM-
M'deki ortak bildiriye imza atmamasına tepki gös-
terdi. “CHP, DEM Parti kadar güvenlik tehdididir”
diyen Bahçeli, “TBMM'de terörist istemiyoruz,
düşman, katil istemiyoruz. Canilerin sırtını sıvazlayan
namertleri asla istemiyoruz” ifadelerini kullandı

MHP lideri Bahçeli,
TBMM'de partisinin grup
toplantısında konuştu.

Bahçeli, iç ve dış husumet cephesinin;
Türkiye'nin artan cazibesine, güçlenen
imajına, günden güne büyüyen itiba-
rına ve istikrarlı yönetim hayatına
gölge düşürmek için kolektif bir eylem
planı tertibiyle, eli ve vicdanı kana bu-
lanmış kiralık tetikçileri ülkenin üzerine
saldığını belirterek, "22 Aralık ve 23
Aralık'ta 12 kahraman evladımızın
şehit olması; İsrail'den ABD'ye, bazı
Orta Doğu ülkelerinden Avrupa ülke-
lerine kadar müştereken kurulan sal-
dırı ve suikast düzeneğinin harekete
geçirilmesinin kahredici sonucudur.
Mülevves niyet ve hedeflerin farkında-
yız. Tetiği çeken PKK'lı teröristtir;
ancak silahı temin eden, mermiyi
veren, hedefi gösteren, eylem zamanını
belirleyen, taktik ve stratejik hedefleri
tayin eden güçler de terörü ve terö-
rizmi himaye eden alçaklardır" dedi.

Her yolu deniyorlar

Türkiye'nin hızını yavaşlatmak, yeni
yüzyıl heyecanını azaltmak, milli birlik
ve kardeşliğini yaralamak için menfur
bir operasyonun devreye alındığını
vurgulayan Bahçeli, “Bu operasyonda
CHP'nin DEM'lenmesi amaçlanmış-
tır. Bu operasyonda sözde aydınlar, sa-
tılmış gazeteciler, kimliksiz ve vatansız
sivil toplum kuruluşları, eş güdüm ha-
linde atın arabaya koşulduğu gibi ko-
şulmuşlardır. Her yerden üstümüze
geliyorlar. Her iğrenç yolu deniyorlar.
Gözümüzün içine baka baka ihanetin
fermanını okuyorlar" diye konuştu.
Göstere göstere terörizme güzelleme
yapıldığını kaydeden Bahçeli, "Dişi-
mizi sıkıyoruz, ya sabır diyoruz, her-
hangi bir çılgınlığa, herhangi bir taşkın
müdahaleye tevessül etmeyelim istiyo-
ruz. Ne var ki estirilen tahrik kampan-
yası sağduyulu ve soğukkanlı
duruşumuzu gittikçe sarsıyor. Önce-
likle ve özellikle şunu ifade etmeliyim
ki Türkiye Büyük Millet Meclisi terö-
ristlerin, bölücülerin aklanma, pak-
lanma, barınma, sığınma ve meydan
okuma mekanı değildir, aksine hizmet
eden kim varsa hasmımızdır, vatan
hainidir. Milliyetçi Hareket Partisi'nin
açık tavrı ve çağrısı şudur; Mehmetle-
rimize kurşun sıkan, yavrularımızı
yetim bırakan, kanımızı döküp canı-
mızı alan teröristlere hangi milletvekili
hoşgörüyle ve muhabbetle yaklaşı-
yorsa suçludur, tarih ve millet önünde
hesap vermekten kurtulamayacaktır.
Türkiye Büyük Millet Meclisi'nde terö-
rist istemiyoruz, düşman istemiyoruz,
katil istemiyoruz, canilerin sırtını sıvaz-
layan namertleri asla istemiyoruz"
dedi.

Bindiği dalı kesiyor

“Gazi Meclis'te yer alan hiçbir parti,

Türkiye'nin ve Türk milletinin karşı
karşıya olduğu bir tehdit veya tehlikeye
sessiz ve tepkisiz kalamaz” diyen Bah-
çeli, “Kalırsa muarız cepheye fiilen ka-
tılmış olacaktır. Aynı zamanda
işlenmiş suç ve cinayetlere göz yum-
muş, onay vermiş sayılacaktır. Hiçbir
parti grubunun devasa bir terör so-
runu karşısında 'ama, ancak, bir baka-
lım, bir araştıralım, bilgi alalım'
bahanelerine sığınma hakkı da yoktur.
DEM ve CHP'nin haricinde
TBMM'de Grubu bulunan 4 siyasi
parti hazırlanmış ortak açıklama met-
nine imza koyarak, milletimizin ve
devletimizin iradesine ses olmuşlar,
terör saldırılarını şiddetle kınamışlar-
dır. Sormak lazımdır ki CHP, bu met-
nin neresini beğenmedi? CHP,
DEM'in peşinde yuvarlana yuvarlana
köşesini, siyasi kişiliğini, milli mensu-
biyetini, ahlaki ve tarihi mirasını kay-
betmiştir. Bu kesindir. CHP yönetimi,
Türkiye Cumhuriyeti'nin karşısına geç-
miştir. Hepsine birden, 'Yazıklar olsun'
diyorum. Özgür Özel zıvanadan çık-
mış, zırvaya gömülmüş, zirzop siyase-
tiyle bindiği dalı kesmeye başlamıştır.
Terörist Demirtaş'ı selamlayıp, bölücü-
lerin elini eteğini öpen bu gafilin so-
nunda kafese alınıp, bölücülük
narkozuyla uyuşturulduğu ortadadır.
Gemlenmiş ve DEM'lenmiş CHP yö-
netimi, yüz karasına, utanç kaynağına
dönüşmüştür. Türkiye Büyük Millet
Meclisi'nin ortak açıklamasına imza
atmayarak, PKK'nın safına geçen, şe-
hitlerimizin kemiklerini sızlatan, gazile-
rimizi sukutuhayale uğratan bugünkü
CHP, DEM kadar milli güvenlik tehdi-
didir. Görevdeki CHP yönetimi bizim
nazarımızda yok hükmündedir. CHP,
işgal edilmiş, Türkiye düşmanlarının
eline geçmiştir” ifadelerini kullandı.
HABER MERKEZİ

Milletvekilleri
sorumlu olmalı
Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, “Terörle mücadelemiz kararlı bir şekilde devam
edecek. Vekillerin terör noktasında milletimizin yanında olması gerekir, 
sorumlu olması gerekir. Vekiller terörü desteklerse konu yargıya gelir” dedi

AdAlEt Bakanı Yılmaz
Tunç, Yargı Reformu Stra-
teji  ve İnsan Hakları

Eylem Planı toplantısı sonrası gün-
deme ilişkin konuştu. “Terörle müca-
delemiz kararlı bir şekilde devam
edecek. Terörü destekleyenlerle de
devam edecek” diyen Tunç, “Vekillerin
terör noktasında milletimizin yanında
olması gerekir, sorumlu olması gerekir.
Terörü destekleyen açıklamalarda bu-
lunursanız konu yargıya gider.
TBMM’de seçilmiş olan milletvekille-
rinin terörle mücadele konusunda dev-

letimizin yanında
olması gerekiyor. 800
dokunulmazlık dosyası-
nın çoğu terörle ilgili.
DEM Parti’nin Diyar-
bakır’daki gençlik kon-
gresi ile ilgili işlem
yapıldı. 23 şahıs hak-
kında inceleme devam
ediyor” ifadelerini kul-
landı. Terörle mücade-

ledeki kararlılıktan taviz vermeyecekle-
rini söyleyen Bakan Tunç, “Şehitleri-
mizin kanı yerde kalmadı. Hiçbir
zaman terör amacına ulaşamayacak.
Onları kumanda edenlerle, maşa ola-
rak kullananlarla ve bunların ülkemiz
üzerindeki hain emelleriyle kararlı mü-
cadelemiz devam edecek” dedi. Filis-
tin'de İsrailli saldırganların terör
örgütü gibi masumları katletmeye
devam ettiğini söyleyen Tunç, İsrail'in
artık soykırım yaptığını vurguladı. İs-
rail'in mutlaka insanlığın huzurunda
hesap vereceğini aktaran Bakan Tunç,
bu süreçte uluslararası insan hakları-
nın etkisiz olduğunun da anlaşıldığını
belirtti. Toplantıda konuşan Türkiye
Barolar Birliği Başkanı (TBB) Erinç
Sağkan, YRS ve İHEP çalışmalarını
vatandaşların hak ve özgürlüklerin ge-
nişletilmesi açısından önemli gördük-
lerini dile getirerek, “Toplumda adaleti
tesis eden yargı, hukuk devleti ilkesinin
olmazsa olmazıdır" dedi. 
HABER MERKEZİ

Eski Çalışma ve Sosyal Gü-
venlik Bakanı Yaşar Okuyan
tedavi gördüğü hastanede

hayatını kaybetti. 74 yaşındaki Oku-
yan'ın çoklu organ yetmezliği nedeniyle
vefat ettiği öğrenildi.Yaşar Okuyan, ak-
ciğer rahatsızlığı nedeniyle Ankara'da
tedavi gördüğü özel hastanede 10 gün
önce iç kanama geçirerek yoğun ba-
kıma alınmıştı. Ailesi, Okuyan'ın entübe
edildiğini belirtmiş ve sosyal medyadan
"Yaşar Okuyan'ın sağlık durumu stabil
olmakla beraber yoğun bakımdaki te-
davi süreci devam etmekte olup, bu
durum hakkında güncel bilgi yalnızca
ailesi tarafından paylaşılacaktır. Konu

ile ilgili herkesi hassasiyete davet ederiz"
açıklamasında bulunmuştu. 74 yaşın-
daki Eski Çalışma Bakanı Yaşar Oku-
yan, tedavi gördüğü hastanede çoklu
organ yetmezliği nedeniyle hayatını
kaybetti. Başkent Üniversitesi Hastane-
si'nden yapılan açıklamada, "Sayın
Yaşar Okuyan bu sabaha karşı hayatını
kaybetmiştir. Uzun süredir hastane-
mizde tedavi altında olan Yaşar Oku-
yan'ın sağlık durumu son haftada
ağırlaşmış ve 26 Aralık 2023 tarihinde
saat 02.46'da tüm çabalarımıza karşı
çoklu organ yetmezliği ile hayatını kay-
betmiştir. Ailesine ve tüm sevenlerine
başsağlığı dileriz" denildi.
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Partisinin grup toplantısında konuşan
CHP lideri Özgür Özel, CHP'yi 'hainlikle'
suçlayan MHP Genel Başkanı Bahçeli'ye

yanıt verdi. Özel, “PKK'nın adını an-
mayan bir hain arıyorsan, işte

Erdoğan'ın tweeti” diyerek Erdoğan'ın
paylaşımını hatırlattı. Bildiri

eleştirilerine de yanıt veren Özel,
“Kağıtlar üzerine imzalar koyup

iktidarın peşinde koşturup, şehitleri bir
sonraki habere kadar unutan anlayışla

ortaklaşmadık bundan sonra da
ortaklaşmayacağız” dedi

C umhuriyet Halk Partisi (CHP) Genel
Başkanı Özgür Özel, partisinin
TBMM'deki haftalık grup toplantı-

sında gündeme ilişkin değerlendirmelerde bu-
lundu. Toplantıda, 12 şehit için 1 dakikalık saygı
duruşunda bulunuldu. “İçimizi yakan acı haber
aldığımız bir hafta sonunu geçirdikten sonra
dün bütçe görüşmelerini gerçekleştirdik. Bugün
ağır bir atmosferde bir grup toplantısı yapıyo-
ruz” diyen Özel, “6 gencecik vatan evladımız
şehit oldular. Bir tek evladımız şehit olduğunda
hepimizin yüreğine ateş düşüyor. Devrim şehi-
dimiz Kubilay'ın anma törenindenindeydim. Bir
gece önce şehit olan askerimizin ailesine taziye
ziyaretinde bulundum. Böyle bir ülkenin vatan-
daşları olmanın, kurucu partinin mensupları ol-
manın şahsım adına genel başkanı olmanın
gururunu yaşadım. 6 şehit haberi daha geldi.
Yüreğimiz yandı, böğrümüze taş oturdu. Hep
birlikte bu acıyı yaşadık. Kahraman ordumuza,
milletimize baş sağlığı dileklerimizi ilettik. Terö-
ristlerle mücadelemizde kahraman ordumuzun
arkasında olduk olmaya devam edeceğiz. El-
bette siyasi partiler böyle durumlarda ülkede
üstlendikleri sorumluluğun yerine getirmek du-
rumundadırlar. Biz birlik dayanışma mesajlarını
paylaşırken, birileri süreci kendileri açısından
hasarsız atlatmanın hesabı içine girdiler, bir
büyük algı operasyonlarının ilk günlerini yaşa-
dığımızı da hissettirdiler Biz şehit ailelerini dü-
şünürken, Ankara'da birileri alışılmış ezberleri
tekrar etmekte meşguldüler” eleştirisinde bu-
lundu. 

Bu şehitler niye öldü?

Şehitler nedeniyle 3 günlük milli yas talebini yi-
neleyen Özel, “Hepimiz dedik ki 3 gün milli yas
ilan edilsin, açılışlar, festivaller iptal edilsin ve
bu ülke acıda bir araya gelsin. Ama oralı olma-
dılar. Bu yetkiyi Suudi kralı öldüğünde 3 gün
kullandılar. Bu milletin 12 evladı hayatını kay-
bedince milli yas ilan edecek bir şey görmüyor-
lar. İkinci 6 şehidimiz geldiğinde Meclis çalışma
halindeydi ama yine bilgilendirme yapılmadı.
Cumhuriyet Halk Partisi bildiriye imza koyma-
dık doğrudur. Sonra bir yalana sarılıyorlar,
"CHP tepki gelince kendi bildiri imzaladı" diye.
Yollayın bildiriyi bile demedik. Bu şehitler niye
öldü, samimi bir bilgilendirme olmadan kim-
seyle ortaklaşmayız dedik. Ömer Çelik bu ya-
lanı atıyor, koca koca yazarları demiş ki CHP
kendisi sonra bildiri imzaladı. Meclis tutanak-
ları açın, Grup Başkanvekilimiz söz alıyor bu
bildiriyi satır satır okuyor.  Bu bildiri hazırlanma
talebi geldiğinde 3 grup başkanvekilimizle gör-

üştük, taleplerimiz yerine getirilmezse kendi bil-
dirimizi hazırlarız dedik. Şehitlere sahip çıkan
ailelere karşı sorumluluğu hatırlayan bu bildiriyi
büyük bir onurla o dakika yayınladık. Artık sizin
istediğiniz kağıtlar üzerine imzalar koyup iktida-
rın peşinde koşturup, şehitleri bir sonraki ha-
bere kadar unutan anlayışla ortaklaşmadık
bundan sonra da ortaklaşmayacağız” dedi. 

Operasyonun amacı ne?

“1984'ten beri kaç bildiriye imza attık? Neyi ba-
şardık, neyi çözdük?” diye soran Özel, “Bundan
sonra ne ezbere iktidar var, ne de ezbere muha-
lefet var. Faşizme, 'Sen neden böyle yapıyorsun'
denmez. Mikroba, 'Sen neden hasta ediyorsun'
diye sorulmaz. Muhalefet, iktidarın pozisyo-
nuna güç veriyorsa o ülkede iktidar değil muha-
lefet sorgulanır. Sorumluluğumun farkındayım.
Elbette sorularımız var. 20 aydır Pençe-Kilit
operasyonu şehit geldikçe hatırlanıyor. Bu ope-
rasyonun amacı ne, hedefi ne? Ulaştıysa neden
oradayız, ulaşmadıysa neden ulaşmadı? Bu
şartlarda koruyamıyorsak mehmetçiğin hayatı
için başka tedbirler alınması gerekmiyor mu?”
ifadelerini kullandı. 

Budak ailesine teşekkür

MHP lideri Devlet Bahçeli'ye cevap veren Özel,
“CHP'nin bildirisinde PKK yazmıyormuş;
CHP PKK diyemezmiş. Sayın Bahçeli bugün

dedin ya PKK'nın adını anmayan bir hain arı-
yorsan işte Erdoğan'ın tweeti. PKK'nın adını
anmayan bir hain arıyorsan, o hain Recep Tay-
yip Erdoğan'dır” dedi. Şehit cenazelerinde ya-
şanan olaylara da değinen Özel, “Teğmen
Ramazan Günay'ın İzmir'deki evini ziyaret et-
tiği gibi memleketim Manisa'da şehit haberini
alınca Enis Budak'ın cenaze namazına gittik.
Akhisar Askeri Havalimanı'na gittik. Ailesi, kar-
deşleriyle birlikte 400'e yakın ailesine mensup
yakınlarıyla saatlerce cenazeyi bekledik. Provo-
kasyon bilgisi bize geldi. Özgür Özel gelince
slogan atacaksınız dendi. Yöneticilerimize
gelen bilgiler var. İsterseniz camiye gelmeyin
dediler. Provokasyon olacak diye kendi memle-
ketimde beni sözde itibarsızlaştırmaya kalka-
caklar diye gitmezsem oturduğum koltuğun
hakkını verememiş olabilir. Gaziantep'te çelen-
gimize saldıran AK Parti'nin aday adayı çık-
mışsa teker teker her biri ortaya çıkıyor. Benim
üzüntüm, bir şehit cenazesini hepimize yakışır
biçimde uğurlayamamış olmaktır. Harekete ge-
çirilen güruhun buna izin vermemesidir. Buna
tevessül edenlere yazıklar olsun. Manisa Valisi,
Manisa Emniyet Müdürü ve mensuplarına ay-
rıca hiç üzerlerine düşmezken acılarını yaşa-
mak yerine defalarca arayıp bunu yapanları
lanetleyen Budak Ailesi'ne, o koca yürekli in-
sanlara yürekten teşekkür ediyorum” diye 
konuştu. HABER MERKEZİ 

CHP OLARAK YENİ 
BİR YOL AÇIYORUZ
İçişileri Bakanı Ali Yerlika-
ya'yı arayıp emniyet men-
suplarına teşekkür ettiğini
belirten Özgür Özel, “Biz
son zamanlarda 28 imza
atmışız, onlar genel baş-
kanmızın önüne mermi
koydurmuş, Meclis'te yum-
ruk attırmış, Çubuk'ta linç
girişimiyle karşı karşıya
bırakmışlar. Önce imza
atıp sonra eleştirseydiniz
diyen varsa aklını peynir

ekmekle yemesin. Yazan
çizen herkese söylüyorum.
Erdoğan da Bahçeli de çok
iyi siyasetçi ama bunlar
kötü insanlar. Seçim döne-
minde montaj videolarla
bizi Kandil ile birlikte gös-
ter, sıkışınca Abdullah
Öcalan'dan mektup oku.
Sonra da 'yerli ve milli si-
yaset' de. Yere batsın yer-
liliğin ve milliliğin. Sayın
Bahçeli "HDP'yi, CHP'yi

dinlemeyeceğim" dedi.
Dedim ki canı sağ olsun,
ben de onları dinleyeme-
dim. İsmet Paşanın anma
töreninden geliyorum. Mu-
halefete muhalefet etme-
yeceğim. Gün birbiriyle
uğraşma günü değildir.
CHP olarak yeni bir yol
açıyoruz. Yolumuz doğru-
dur ve bu yolda cesaret ve
kararlılıkla yürüyeceğiz”
açıklamasını yaptı.

Okuyan vefat ettiOkuyan vefat ettiOkuyan vefat ettiOkuyan vefat ettiOkuyan vefat ettiOkuyan vefat etti
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A vcılar'ın en eski ailelerinden ve Ambar-
lı'nın kurucu ailelerinden olan Balaban
ailesinin dördüncü kuşak ferdi olan

Ender Balaban, Avcılar'da herkesin ve her ke-
simden insanın tanıyıp bildiği bir isim. Kibirden
uzak, neşeli, güler yüzlü ve çalışkan kimliğiyle
öne çıkan Balaban, Avcılar'da uzun yıllar
Halkla İlişkiler Müdürlüğü ve belediye başkan
yardımcılığı yapmış bir profil. Şimdiye değin
Avcılar'da yaşayan çok sayıda insanın hayatına do-
kunan Balaban, bugün ise CHP Avcılar Belediye
Başkan aday adayı. Balaban ile hem ilçeye dair
hem de aday adaylığına ilişkin keyifli bir söyleşi
gerçekleştirdik...

nAvcılar'ın yerlisi bir isimsiniz. Aileniz Avcılar'ın
en eski ve köklü ailesi. Bunlar mutlaka Avcılar'ı 
yönetmek istemenizde etkili nedenler ama sizden de 
dinleyelim isteriz. Balaban, neden başkan aday adayı
oldu?

Evet burada doğdum büyüdüm ve ailemin 100 yıl-
lık bir geçmişi var. Balaban ailesi bir misyon ve ben de
bu misyonun dördüncü kuşak ferdiyim. Ambarlı'nın
kuruluşunda büyük etkileri olan aileme teşekkür edi-
yorum. Evet köklü ve önemli bir aileden geliyorum
ama bir o kadar da mütevazi bir insanım. Babamın
dediği gibi; 'Küçüldükçe büyürsün oğlum' felsefesiyle
bugünlere geldim. Anne ve babamızdan böyle bir ter-
biye almışız. Hiçbir din, dil, ırk ayrımı vs yapmadan
herkese elini uzatmış bir bireyim. Bütün bunlar bir
noktadan sonra tabii ki Avcılar'a belediye başkanı
olarak neden hizmet etmeyelim sorusuna sebep oldu.

nEvet siz belediyede de önemli görevlerde bulun-
muş, müdürlükten, belediye başkan yardımcılığına
varana kadar kritik noktalarda bulunmuşsunuz...

Doğrudur ama onların evvelinde 5 yıl burada 1 yıl
da Şanlıurfa Ceylanpınar'a öğretmenlik yaptım, öğ-
retmen kökenliyim. Daha sonra da burada 657'den
belediyede Halkla İlişkiler Müdürü olarak görev
aldım. O süreçte birikimimi vatandaşa ilettim. İkinci
ve üçüncü dönemlerde ise belediye başkan yardımcı-
lığı yaptım.

Masadan güç almam masaya güç veririm

nHarika bir enerjiniz var Ender bey, gerçekten ina-
narak yola çıktığınız anlaşılıyor...

Elbette inanıyorum. Hem de çok inanıyorum. Yani
inanıyorum çünkü sokakta iyiyim. Sokakta karşılığım
var. Bürokrasi de zaten bugün kaymakamlık binasın-
dan tutun bütün birimlerle çok iyi ilişkilerim vardır.
Ben oturduğum masaya güç veren bir adamım ora-
dan güç alan bir insan değilim. Kibirli bir insan hiç
değilim. Bugün kime gidersem gideyim bürokrat olur,
vatandaş olur hepsinin ağabeyi, kardeşi gibiyim. Bir-
birimizi çok seviyoruz. Siyasetin ötesinde bir sevgi
bağı bu. Böyle güzel insanlar biriktirebildiğim için

ben de çok mutluyum. Geçmişte mesela bir Lions
Kulübü çevrem vardı. O kulübün de Avcılar kuru-
cusuyum. Oradan da birçok dostum oldu. Dok-
torlar, mühendisler, iş insanları vs. Mesela bir

arkadaşımız Taksim İlk Yardım'da Tiroid Uz-
manı. Ne zaman gitsem bir yakınımızı gönder-
sem aynı benim gibi kapıda karşılar, kapıda
uğurlar. Yani güzel dostluklarımız var.

nBunların da mutlaka işinize olumlu 
yansımaları olmuştur...

Evet. Mesela Kahramanmaraş depremleri oldu-
ğunda Avcılar Belediyesi olarak afet bölgesine yar-
dımlar gönderdik. Nitekim bu işi ele aldım. Afet
bölgesine yardım için X bir firmadan 1 konteyner iste-
dim 10 konteyner geldi, 1 TIR yardım istedim 5 TIR
yardım geldi. Birçok firmadan çok ciddi yardımlar
aldık. 

nKesin aday olurum diyor musunz...
Benim adaylığım net mi? Tabii ki değil. Seçim Ofi-

simizin açılışını yaparken de söyledim; “Benim aday-
lığım net mi? Hayır değil. Ama ben partinin
neferiyim. Nihayetinde hangi arkadaşımız aday
olursa o arkadaşımızın koluna girecek onunla çalışa-
cak bu seçim ofisini de hizmetine vereceğiz” dedim...

nKaç zamandır CHP'desiniz?
Eskiden partili muhtarlar olurdu. Babam 58'li yıl-

larda CHP'yi temsilen muhtarlık yapmıştır. Öyle bir
babanın oğluyum. Aynı zamanda amcam da Yüksel
Çengel döneminde burada meclis üyeliği yapmışlar-
dır. Öyle bir aileden geliyorum. CHP ile uzun yıllardır
gönül bağımız var. Ben şunu da söylerim bunda bir
sakınca görmem. Ailemin yarısı CHP'li yarısı ise
Demirelci idi. 

nDYP'de de görev yaptınız...
Doğrudur. Ben DYP'de görev yaptım; ilçe genel se-

kretelerliği, ilçe başkanlığı yaptım ve milletvekili adayı
oldum. 

nSonra CHP'ye katıldınız sanırım.
Evet. Bundan 17 yıl önce ise CHP saflarına katıl-

dım. Ama o gün de bugün de benim kırmızı çizgim
Mustafa Kemal Atatürk'tür. Biz Atatürkçü bir aileyiz.
Üye iken devlet memurluğuna girince mecburen ayrıl-
dım ama şimdi tekrar o sürecin içine girdim. Eski bir 
partiliyim yani.

nEnder bey Avcılar'ı yakından tanıyan birisiniz. Her
mahallesini her sokağını bilen birisiniz. Sorunlara
hakim olduğunuzu düşünüyoruz. Sizce Avcılar'ın acil
bir şekilde çözülmesi gereken sorunları nelerdir?

Birincisi kentsel dönüşüm. Avcılar'ın depremde adı
çıkmış durumda ama o algıyı kırmamız gerekiyor. Ben
İsviçre'ye gittim orada bile insanlar; Avcılar deyince,
“Orada nasıl oturuyorsunuz?” diyordu. Dolayısıyla

Avcılar'da kentsel dönüşüm çalışmalarına ağırlık
vermek zorundayız. Yerinde bir kentsel dönüşümü
önemsiyoruz. Ben burada doğdum, büyüdüm.
Malım, mülküm, ailem, geçmişim her şeyim bu-
rada. Dolayısıyla olası bir depremde ne yapabili-
rize ilişkin projelerim var. Kentsel dönüşümü hızlı
bir hale getirmek ve genişletmek önceliğimiz
olacak.

40 yıllık sorunları tek tek çözeceğiz

nKentsel dönüşüm çok belirgin bir ihtiyaç,
başka dikkat çekmek istediğiniz sorun ve
çözüm önerileriniz var mı?

Bilmem bilir misiniz? 82'den sonra
burada bir takım insanların arazilerine
devlet tarafından şerh konmuş. Bir kıs-
mına okul alanı denmiş bir kısmına
sağlık alanı denmiş bir kısmına ise
eğitim alanı denmiş. Dolayısıyla
bugün sadece Mustafa Kemal Paşa
Mahallesi'nde yani Parseller'de 80
küsür aile var bu şekilde mağdur
olan. Bu insanlar evlerinin kiremitini
bile değiştiremiyor. Bunun içinde yine
Ambarlı'da, Cihangir ve Gümüşpala ma-
hallelerinde de benzer sorunlar var. Bu 40
yıllık bir sorun ama tek tek çözeceğiz bunları.

Çok kıymetli bir proje olur tabii...

Evet. Bunun İBB ile koordineli olması gereki-
yor. Okul vs alanları için de bakanlıklar ile görüş-
mek gerekiyor. Bence bir konsensüs sağlanmalı.
Mal sahipleri toplansın, idarecilerle beraber. Nedir
kardeşim. Bu arsanın kanunu örneğin yüzde 7'sini
vs terk etmek kaydıyla insanlara diğer yüzde 7 veri-
lebilir. Böylece kamunun da arazisi olur şahısların
da sorunları çözülebilir. Mesela Yeşilkent'te boş bir
arazi var. Vatandaş diyor ki buraya okul yapın ama
o arazi şahsa ait. Bu bahsettiğim yolla buralar ka-
muya kazandırılabilir. Okul vs inşa edilebilir. Bu ka-
nayan bir yaramız. Birçok tesis vs Avcılar'ımıza
kazandırabiliriz. 

nYeşilkent ve Tahtakale mahalleleleri Avcılar için
ihmal edilen yerler. Bu konuda çalışmalarınız 
olacak mı?

Elbette. Ben Yeşilkent'i ve Tahtakale'yi çok
önemsiyorum. Özellikle Yeşilkent'te spor ve
sanatsal yatırımlara ağırlık vereceğiz. Kültür,
sanat merkezleri ve spor kompleksleri inşa
edeceğiz. Çünkü o bölgede maalesef gençle-
rimiz, çocuklarımız kötü alışkanlıkların pen-
çesinde. Orada yaygın bir böylesi sorunlar
karşı karşıyayız. Çocuklarımızı, gençlerimizi
bu kötü alışkanlıklardan kurtarmanın yolu
da spor ve sanata yatırım yapıp onları bu
alanlara yönlendirmek olacak. 

CHP Avcılar Belediye Başkan aday adayı Ender Balaban, Damga'ya konuştu. Ailesinin 100 yıldır ikamet ettiği Avcılar'a
hizmet etmek için yola çıktığını anlatan Balaban, 'Ender Bir Yönetim Önder Bir Avcılar' sloganıyla isminden söz ettirirken,
“Avcılar'da önceliğimiz kentsel dönüşüm olacak. Devamında; kentimize marina kazandıracağız. Kız öğrenci yurdumuzu
yeniden belediye bünyesine katacağız ve yine yaşlı bakım evinin tamamını halkımıza kazandırıp, hizmete açacağız” dedi

n Avcılar çok kıymetli bir yer ve birçok alanı hala bakir.
Tabii ki çok şey yapılabilir...
Bakın çok güzel bir sahilimiz var. Hepimizin yürüyerek rahat-
lıkla gidebileceği bir sahil şeridimiz var. Ama istifade edilmi-
yor. Ama ondan evvel orada mesela Denizköşkler'de kendi
kendine oluşan bir koy var. Oralarda bir marina vs yapabilme-
liyiz. Marka değerini yükseltebilir. Avcılar'a kıymet katabiliriz.
Gençlerimiz çok. Gençlerimiz Beylikdüzü'ne, Büyükçekmece'ye
gelmek yerine Avcılar'da sosyalleşmeyi tercih edecek. Böyle
bir marina yapmak da projelerimin arasında. Öte yandan 1 tane
küçücük bir nikah sarayımız ve 1 tane kültür merkezimiz var.

Bunların sayısını da arttırmak istiyoruz. Nikah sara-
yımızı farklı bir mahalleye taşıyabiliriz.

Onun dışında otopark problemi kor-
kunç. Birçok ilçede otopark sorunu

var ama biz de daha çok var. Ha-
lide Edip Adıvar Otoparkı'nın al-
tına bir kapalı otopark
yapılabilir. Dolayısıyla çok sa-
yıda projemiz var. Marina'yı
söyledim. Yine bakın geç-
mişte belediyemize ait olan
şimdi ise kiraya verilen bir
Kız Öğrenci Yurdumuz var

orayı tekrar belediyemize ka-
zandıracağız. Yine belediye bi-

nası olarak kullanılan yaşlı
bakım evi, orayı da kiralık bölgele-

rinden arındırıp, belediyemize kazan-
dıracak ve halkımızın kullanımına

açacağız. 

Avcılar'a 
güzel eserler 

kazandıracağız

nBelediye başkan adayı olduğunuzu düşünüp sormak isteriz; yerel seçimde Avcı-
lar'ı kazanabilir misiniz? Zira Avcılar'da rakip partiyle çok ciddi bir oy farkı yok...
Ben net söyleyeyim. Avcılar bir Bakırköy, bir Kadıköy değil gri bir yer. Dolayısıyla
evet seçim önemli. Kendime için konuşmam gerekirse ben Balkan ve Rumeli kö-
kenliyim. O hemşehrilerimizin oyunu zaten alırım. Ama ben doğulu, güney doğulu,

Karadenizli nereli olursa olsun her memleketten in-
sanın oyunu alacak biriyim. AKP'li, MHP'li

veya İYİ Partili, HDP'li fark etmeksizin
her kesimin oyunu alırım. Kendime

çok güveniyorum. Çünkü niye?
Ben hiçbir insan ayrımı yapma-

dım, bugüne kadar her ke-
simden insana eşit
davrandım ve dostça yak-
laştım. Ara fark yapıp san-
dıktan çıkarım. Ve İBB'ye
partimiz adına olduğun-
dan daha fazla meclis
üyesi kazandıracak ve
Ekrem İmamoğlu başka-
nımızın elini güçlendirece-

ğiz. Buun söylüyorum
çünkü farklı partilerden in-

sanlar bile bana; “Altın bul-
sam bu kadar sevinmezdim”

diyor. Bunlar para vererek söylete-
bileceğiniz şeyler değil.

Ben herkesin
oyunu alırım!

“Avcılar benim her şeyim. Babamın bile doğduğu yer burası. Atalarımın doğ-
duğu topraklar buralar. Benim için burası çok değerli. Benim için dünya bir
yana Avcılar bir yana. Bir de şanslı hissediyorum kendimi. Bir tarafı göl bir ta-
rafı deniz. 500 bin nüfusu var ama hala bir mahalle kültürü olması çok ho-
şuma gidiyor. Yola çıktığımda insanlar gelip sarılıyor, hal hatır soruyor. Bunlar
çok kıymetli.”

ender bİr yönetİm 
önder bİr AvcılAr!

ANIL 
BODUÇ

SÖYLEŞİ

Avcılar benim
her şeyim!

EndEr BalaBan kimdir?
1923 yılında Türkiye/Yunanistan
nüfus mübadelesinden sonra Se-
lanik Kayılar'dan İstanbul Avcı-
lar'a göç eden Rumeli Türkü bir
ailenin oğlu olarak, 4 Ekim
1958'de dünyaya geldim. Vildan
& Ahmet BALABAN çiftinin 3
çocuğundan en küçüğü olarak İs-
tanbul'un Avcılar ilçesine bağlı
Ambarlı Mahallesi'nde doğdum.
İlk ve Orta öğrenimimi Ambarlı
İlkokulu'nda tamamladıktan
sonra 50.Yıl Avcılar İNSA Lise-
sinden, ardından İstanbul Orta-
köy Eğitim Enstitüsü'nden
öğretmen olarak mezun oldum.
1982'de Denizli'de Yedek Subay
olarak askerlik görevimi tamamla-
dım. Öğretmen olarak Urfa Cey-

lanpınar'da 1 yıl, İstanbul Sefaköy
Söğütlüçeşme İlkokulunda 5 yıl
görev yaptım.
1992'de Serap BALABAN ile ev-
lendim. Ahmet ve Ataberk adında
iki çocuk babasıyım.
Yeterli derecede İngilizce biliyo-
rum. Balkan Türkleri Derneği, 
Avcılar Trakya Balkan Rumeli
Platformu, Büyük Mübadele 
Derneği ve Avcılar Lions Kulübü
üyesiyim.
1999'da Avcılar Belediyesi'nde
önce Halkla İlişkiler müdürü,
daha sonra İşletme ve İştirakler
Müdürü olarak devlet memurluğu
kariyerime devam ettim. Bu sü-
reçte, belediyede görev dönemim
boyunca pek çok uluslararası faa-

liyette bulundum. Türk-Rumeli
ilişkileri özelinde birebir çalışma-
lar yürüterek, kendi özverim ve
çabam ile yüzlerce yıl süren Bal-
kan dostluklarının devamı için ça-
lıştım ve çalışmaya devam
etmekteyim.
STK'lar ile iş birliği ve dayanışma
içerisinde ilişkilerimi yürüterek,
ilçe halkıyla iletişimimi her zaman
artırmak üzere çeşitli faaliyetlerim
oldu. 2019'da Avcılar Belediyesi
Başkan Yardımcılığı görevine
atandım. Şeref ve onur ile yürüt-
tüğüm görevimden 04.10.2023 ta-
rihinde emekli oldum, Avcılar’da
ticaret, turizm ve taşımacılık sek-
törlerinde iş insanı olarak çalış-
malarıma devam etmekteyim.



E senler'de 23 Eylül 2022 yılında mey-
dana gelen olayda, Engin Kaşa ile
Metin Esetekin arasında kavga çıktı.

İhbar üzerine polisler olay yerine geldi, polis-
lerin ayrılmasından kısa bir süre sonra Esete-
kin, Erhan Kaşa'nın balkona çıktığı esnada
ateş etti. Kalbinden vurulan Erhan Kaşa ha-
yatını kaybetti. Olayla ilgili hazırlanan iddia-
namede Metin Esetekin'in oğlu Eyüp
Esetekin ve torunu 17 yaşındaki Metin Ese-
tekin'in de Kasten öldürme eylemine yardım
ettiği belirtildi. 

Kardeşim gibiydi

İlk duruşmadaki savunmasında tutuklu
sanık Metin Esetekin, "Ölen kişi benim kar-
deşim gibiydi, ona zarar vermek istemezdim.
Kendisini çok severdim, öldüğünü duyunca
kahroldum. Maktulün abisi ile aramızda tar-
tışma çıktı bana küfür etti, ben de ona küfür
ettim. Sonra o eve gitti. Elinde döner bıçağı
ile geldi, ben bıçağı tutunca elim kesildi,
bıçak kalçama da geldi. Bana 'Sen bekle' dedi
gitti. Ben silah alacak
sandım. Yaralanmış-
tım, ben de silahımı
alıp havaya ateş ettim.
Köşede bekledim, aynı
sokakta oturuyoruz.
Evde çoluğum çocu-
ğum var diye gideme-
dim. Olay yerine oğlum
da geldi. Benim baş-
kaca husumetlilerim ol-
duğu için silah
bulunduruyor-
dum. Toplamda
kaç el ateş etti-
ğimi hatırlamı-
yorum. Ben
kimseye ateş et-
medim. Ölen kişi
gece gündüz bera-
ber olduğum kişiydi.
Bu kazayla meydana
gelmiş bir olay, istemeyerek
oldu. Çok değer verdiğim biri öldü. Maktu-
lün ailesinin beyanları karşısında kendimi
cani gibi hissettim" dedi. Mahkeme Metin
Esetekin'in 17 yaşındaki torunu Metin'in ko-
nuya ilişkin Bakırköy 2. Çocuk Ağır Ceza
Mahkemesindeki dosyasının mevcut dosya
ile birleştirilmesine karar verdi.

Nefes alamıyoruz

Oğlunun öldürülmesi olayında polislerin de
ihmali olduğunu söyleyen anne Emine

Kaşa, "Daha polisler köşeyi dönme-
den sanık gelip oğlumu vurdu, öldürdü.

Polis eli silahlı adamı niye bırakıp gidiyor?
Sanığı da, onunla tartışan oğlumu da gö-
türseydi, sabaha kadar ikisini de nezaretha-
nede bekletseydi. Öldürülen oğlumun suçu
neydi? İki evladı yetim kaldı. Şikâyetçiyim.
Nefes aldığım sürece oğlumun hakkını ara-
yacağım. Biz zaten ölmüşüz, nefes alamıyo-
ruz. O adam sadece oğlumu değil, hepimizi
öldürdü. Benim oğlum boş yere öldü. Bir
serseri kurşuna kurban ettim oğlumu. 32 yıl
boyunca besle büyüt, bir serseri gelsin so-
kaktan vursun seni, evinin içerisinde öldür-
sün, böyle adalet mi olur?" dedi.

Adalet istiyoruz

Olay, günü evde olmadığını
eşiyle birlikte Esenyurt'ta ak-
raba ziyaretine gittiğini söy-
leyen baba Necati Kaşa ise
"Şahıs gelmiş benim ka-
pıma, gelip bana sinkaflı kü-
fürler etmiş, sağa sola,
bakkala saldırmış. Sanık
herkesten aldığı haracı ben-
den alamadığı için bu eylemi
gerçekleştirdiğini düşünüyo-
rum. Bu adam binayı kur-
şunlamadan, yani oğlum
Erhan'ı vurmadan önce,
benim diğer oğlum Ali işten
gelirken kalabalığı görüyor.

Ne olduğunu da anlamıyor. Kendisi daha
kapıya gelmeden bu adam silahının dipçi-
ğiyle çocuğumun kafasına vuruyor. 4-5 el de
arkasından ateş ediyor. Oğlum Ali'yi mahal-
leli kurtarıyor. Kafasına aldığı darbeden do-
layı şuuru yerinde olmayan oğlumu
arkadaşları hastaneye götürüyor. Benim ço-
cuğum Erhan en güvenilir yerde, evinin bal-
konunda vuruldu. Adam geldi benim
canımı aldı. Benim oğlum ne yapmıştı?
İşten gelmişti, eli boyalıydı, daha yemek bile
yememiş, elini yüzünü yıkamamıştı. Biz
adalet istiyoruz, adaletime güveniyorum"
diye konuştu. DHA
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Orçun Ermİş
ERMİŞ

Esenler'de 2 çocuk babası
Erhan Kaşa (32)'ın
balkonda vurularak
öldürülmesiyle ilgili

görülen davada müebbet
hapis cezası istemiyle
yargılanan Esetekin,
"Toplamda kaç el ateş

ettiğimi hatırlamıyorum.
Bu kazayla meydana

gelmiş bir olay, 
istemeyerek oldu. 

Ölen kişi benim kardeşim
gibiydi" dedi. Acılı anne

Emine Kaşa ise "İki evladı
yetim kaldı. Şikâyetçiyim.

Benim oğlum boş yere
öldü” diye feryat etti

Hafta sonu ne yapsak?

B u sene 1 Ocak yılbaşı tatilinin Pazartesi gü-
nüne dek gelmesiyle birlikte hafta sonunu da
dahil edersek toplam üç günlük bir yılbaşı

tatili olacak. Önceden planları olanlar, kısa süreli
tatil yapacak olanlar elbette mevcuttur. 

Fakat İstanbul’da olanlar ne yapabilir? Meteoro-
lojinin verdiği bilgilere göre sakin bir tatil geçirece-
ğiz. Hava genellikle bulutlu ve parçalı bulutlu
olacak ve yağış beklenmiyor. Bu sebeple bu üç gün-
lük tatili değerlendirecek birkaç seçenek derledim
sizler için. 

Eğer Aralık ayı boyunca gidemediyseniz bu hafta
sonunuzu Küçükçiftlik parkta düzenlenen Wonder
Village etkinliğiyle geçirebilirsiniz. Etkinlik yeni yıl
ruhuna uygun olan konsepti ve etkinlikleriyle 1 Ara-
lık tarihinden beri devam etmekte. 12.00-18.00 sa-
atleri arasında düzenlenen gündüz seasında
çocuklara yönelik kış temalı çeşitli atölyelere katıla-
bilir, atlı karınca, buz pateni gibi çeşitli etkinliklere
dahil olabilirsiniz. Bunun yanı sıra yeme içme alan-
ları ve alışveriş stantlarında vakit geçirebilirsiniz.
18.30, 00:00 arasında düzenlenen akşam seansında
ise çeşitli isimlerin konserlerine katılabilirsiniz.
2023’ü bitirmek ve yeni yıl ruhunu yakalamak için
güzel bir seçenek olabilir. 

Bunun çocuklar için olan versiyonu ise Çekmeköy
Ömerli Gölü yakınlarındaki Bonjurköy’de gerçekle-
şecek. Bu etkinliği günü 29 Aralık Cuma. Saat
15.30’da başlayacak olan etkinlik tamamen çocuk-
lara özel hazırlanan bir yılbaşı partisi havasında ge-
çecek. Gösteriler, yarışmalar ve süprizlerle dolu
olacağı vaadedilen program çocuklu aileler için gö-
rülmeye değer. Etkinliğin açık havada olacağını dü-
şünürseniz hava şartlarına hazırlıklı gitmenizi
öneririm.

Katılabileceğiniz bir diğer etkinlik ise Fişek-
hane’de düzenlenen Winter Fair. Fişehane’nin tarihi
atmosferinde yeni yıl temalı alışveriş alanına katıla-
rak hem yerel tasarımcıların ürünlerine göz atabilir
hem de hediyelik eşyalara göz gezdirebilirsiniz. Ay-
rıca atölyeler, söyleşiler ve gösterilerle dolu dolu bir
gün geçirebilirsiniz.

Eğer bu kısacık tatilinizi İstanbul’da geçirmeyi
planlıyorsanız bu etkinliklerden en azından bir tane-
sine katılmalısınız. Hem 2023’ün kara bulutlarını
üzerinizden atmak hem de 2024’ü umutla karşıla-
mak için şehrin stresinden biraz olsun soyutlan-
makta fayda var. 

HEDEFiM 20 BiN OY ALMAK
Doğu ve Güneydoğu Anadolu Derneği Başkanı ve eski HDP İstanbul milletvekili adayı Musa Karademir
Demokrasi Partisi'nden (DEM Parti) Büyükçekmece Belediye Başkan aday adayı oldu. Karademir, “2023 
seçimlerinde Büyükçekmece’de HDP artı TİP 17 bin oy aldı. Benim amacım bu oyu 20 bine çıkarmak” dedi

DEM Parti Genel Merkezi daha önce
İstanbul’un Esenyurt, Sancaktepe,
Adalar ve Sultanbeyli ilçelerinde aday

çıkaracaklarını açıklamıştı. DEM Parti'nin İstan-
bul’da İmamoğlu’nun karşısına aday çıkarıp çı-
karmayacağı ve İstanbul'un diğer ilçelerinde
adaylarını açıklaması, diğer partilerle süren mü-
zakerelerden sonra belli olacak. Parti peyder pey
yapacağı adaylık açıklamaları ile seçim takvimi
süresince bu çalışmalarını sürdürürken, Doğu ve
Güneydoğu Anadolu Derneği Başkanı ve eski
HDP İstanbul milletvekili adayı Musa Karade-
mir Büyükçekmece Belediye Başkan aday adayı
müracaatını DEM Parti İstanbul İl Başkanlığına
yaptı.

Kimse yüzümüze bakmıyor

“Parti mensupları ve seçmenleri olarak yaşadığı-
mız yerde temsiliyet noktasında görmezden ge-

linmemiz kabul edilir bir davranış değildir” diye-
rek kesinlikle partisinin kendisini aday gösterece-
ğini kaydeden Karademir, “Bizim oylarımızla
seçim kazananlar her yerde bizi yok saymakta-
lar. Cenazemiz oluyor, düğünümüz oluyor kar-
şımızda bir muhatap bulamıyoruz. Yaşadığımız,
vergi verdiğimiz ülkemizde adeta ikinci sınıf
muamelesi görmekteyiz. 2023 seçimlerinde Bü-
yükçekmece’de HDP artı TİP 17 bin oy aldı.
Benim amacım bu oyu 20 bine çıkararak parti-
min itibarına zarar vermemek olacaktır. Her si-
yasi parti her seçimde bizim oylarımıza talip
oluyor, gizli ittifaklar kuruyorlar. Seçimler bitiyor
kimse yüzümüze bakmıyor. Artık bu duruma
düşmek istemiyoruz. Seçimleri kaybedersek de
bari onurumuzu kaybetmeyelim. İstediğimiz tek
şey, adalet, hak, hukuk ve kardeşlik. Başka bir
amacımız ve talebimiz yoktur, olamaz da” açık-
lamasını yaptı.  BARIŞ KIŞ

BENIM OGLUM 
BOS YERE OLDU!

Bakırköy Cumhuriyet Başsavcılığı'nın
hazırladığı iddianamede Metin Esete-
kin'in 'kasten öldürme' suçundan müeb-
bet hapsi ve 'ruhsatsız Silah Taşıma'

suçundan 1 yıldan 3
yıla kadar ha-

pisle cezalan-
dırılması
talep
edildi.
Metin
Esete-

kin'in oğlu Eyüp Esetekin'in ise 'Kasten
öldürmeye yardım etme' suçundan 10
yıldan 15 yıla kadar, 'Suç delillerini yok
etme, gizleme veya değiştirme' su-
çunda da 6 aydan 5 yıla kadar hapsi is-
tendi. Torun Metin Esetekin'in ise suça
sürüklenen çocuk sıfatında olduğundan
ayrıca iddianame tanzim edileceği be-
lirtildi. ayrıca 3 polis memuru hakkında
'Görevi Kötüye Kullanma', 'Suçluyu Ka-
yırma' suçlarından kovuşturmaya yer
olmadığına karar verildi. 

MÜEBBET iSTENDi

Kaçak yapılara
göz yummadık!
Silivri Belediye Başkanı Volkan Yılmaz, Kurfallı ve Bekirli'de mahalleli kadınlarla bir
araya geldi. Göreve geldikten sonra tarım topraklarında kaçak yapılaşmaya göz
yummadıklarını belirten Yılmaz, “Tarım arazileri ekilsin ve dikilsin diye uğraştık.
Çiftçiliği yapamazsın dediler. Biz 4 bin dönüm arazide çiftçilik yapıyoruz” dedi

ToplanTılara Kurfallı Mahalle Muhtarı
Yılmaz Sütçü, Bekirli Mahalle Muhtarı Si-
yami orta ve Belediye Başkan Yardımcısı

Emre Sarısaltıkoğlu katıldı. Başkan Yılmaz, sözlerine
sınır ötesi operasyonlarda şehit olan kahraman asker-
lerimize rahmet dileyerek başladı. Kurfallı’da mahalle
sakini bir kadının “Sizin mahallemize kaç kere geldiği-
nizi sayıyorum. Bugün 22’nci defa geldiniz” şeklindeki
sözlerine cevap veren Volkan Yılmaz, “Biz oy hesabı
yaparak buralara önem vermiyoruz. Doğup büyüdüğü-
müz topraklara, devletimize ve milletimize olan borcu-
muzu ödemek için görev yapıyoruz. Buraların
ihtiyaçlarını gidermek, sizlerin yaşantısını kolaylaştır-
mak için çalışıyoruz. Köy okullarımızda kütüphane
yaptık, bilgisayar odası yaptık, tiyatro salonu yaptık.
Hayırsever Gencoğlu ailesiyle sağlık evimizi yaptık,
mahalle evimizi yaptık. Köylerde kullanılan suyun Eti-
ler’de, Beşiktaş’ta kullanılan suyla aynı fiyat olamaz
diyerek indirimli kullanılması için mücadele verdik.
İBB’de karar almamıza rağmen Sayın İmamoğlu veto
etti. Biz konuyu TBMM’ye taşıdık ve köylerimize Kırsal
Mahalle Statüsü kazandırdık. İlave güzellikler de bera-
berinde geldi. Şuanda suyu indirimli kullanıyoruz,
emlak vergisi ödemiyoruz” dedi.

Desteğimiz sürecek

Yılmaz, tarımsal üretimin önemine dikkat çektiği ko-
nuşmasında “Destek bizden, üretmek sizden” mesajı
verdi. Bekirli’de de kadınlara seslenen Yılmaz, “Kadın-

lara elimi uzatıyorum. Benim elini tutun demiştim. Çok
şükür hanımefendiler elimi tuttu, bizlerle beraber yol
yürüdü. Bu kardeşiniz de 4 buçuk yıldır sizlerin ya-
nında oldu. İnşallah bundan sonra da olmaya devam
edecek” dedi. Silivri’nin topraklarının değerinden bah-
seden Yılmaz, “Silivri’nin tarım toprakları imarlı arazi-
lerden daha çok değerli olacak. Üretimden
vazgeçmemeliyiz. rusya-Ukrayna savaşındaki gıda
ihtiyacını gördük. Biz göreve gelince tarım toprakla-
rına kaçak yapılarak göz yummadık, ekilsin ve dikilsin
diye uğraştık. Çiftçiliği yapamazsın dediler. Biz 4 bin
dönüm arazide çiftçilik yapıyoruz. Elde ettiklerimizi,
milli ve yerli ürünleri köylerimizde hiçbir ayrım yap-
madan dağıtıyoruz. Yeter ki üretsinler, biz destekle-
meye hazırız” diye konuştu. 

Şimdi koşma dönemi

Kooperatifçilikten bahseden Volkan Yılmaz, “Silivri
Belediyesi olarak tarımda yeni bir dönemi başlatmayı
düşünüyoruz. Bir çocuk doğar, emekler ya, biz ilk 5 yı-
lımızda bu çocuğu ayağa kaldırdık. Şimdi yürüme ve
koşma dönemi. Tarımla ilgili parmakla gösterilen
büyük projelere imza atacağız. Bunları yaparken de
kolektif üretme ve yaşama anlayışını geliştirmeliyiz.
Kooperatifçiliğin de içinde yer aldığı bir modeli geliş-
tirmeliyiz. Doğru pazarlama kanallarını yakalamak için
biz hep yanınızda olacağız. pes etmek yok, bu iş olmu-
yor demek yok. Köyler de hayat biterse, herkes sorun
yaşar” ifadelerini kullandı.  HaBEr MErKEZİ

Stantları tek tek gezdİ
KARTAL Belediye Başkanı
Gökhan Yüksel, kadınların el
emeği göz nuru eserlerinin yer

aldığı Kadın Emeği Pazarı’nı ziyaret etti.
Neyzen Tevfik Meydanı’nda bir gün bo-
yunca açık kalan pazarda stantları tek tek
gezen Yüksel, Kartal’da kadınlara yönelik
projelere önem atfettiklerini ve destekleri-
nin artarak devam edeceğini söyledi.
Yüksel, kadınlara karanfil ve yılbaşı şekeri
takdim etti, alışveriş yapmayı da ihmal et-
medi. Gökhan Yüksel, Kartal’da kadın-
lara yönelik projelerle, desteklerinin
devam edeceğini ifade etti ve tüm komşu-
larını, belirli aralıklarla Kartal’ın farklı
noktalarında açılan Kadın Emeği Pazar-
larını ziyaret edip üretici kadınları destek-
lemeye davet etti.



Ü sküdar Üniversitesi NPİSTANBUL
Hastanesi Beslenme ve Diyet Uzmanı
Hülya Yiğit, yeni yıla hem keyifli hem

de sağlıklı bir başlangıç yapmak için önerilerde
bulundu.

Yılbaşı tabağı nasıl olmalı?

“Yılın son gününü sevdiklerimizle en keyifli akti-
viteleri yaparak en sevdiğimiz yiyecekleri tükete-
rek geçirmek birçoğumuzun ortak arzuları
arasında.” diyen Beslenme ve Diyet Uzmanı
Hülya Yiğit, yeni yıla hem keyifli hem de sağlıklı
bir başlangıç yapmak için önerilerini şöyle pay-
laştı: “Öncelikle yılbaşı gecesi yemek süresi nor-
malden uzun olacağı için yemekleri yavaş ve iyi
çiğneyerek tüketmelisiniz. Yılbaşı menünüzde
tabağınızın yarısını yeşil sebzelere/zeytinyağlı-
lara, diğer yarısını, protein ve karbonhidratlara
ayırabilirsiniz. Hindi eti gibi az yağlı beyaz etler
oldukça uygun olacaktır.”

Yemekten önce 2 bardak su

Beslenme ve Diyet Uzmanı Hülya Yiğit, yılbaşı
gecesi fazla yeme endişesi olabileceğini dile geti-
rerek, “Eğer fazla yemek konusunda endişeleri-
niz var ise, yemeğe başlamadan önce 2 bardak
su tüketmeniz stresinizi azaltacaktır. Veya az

yağlı bir sebze çorbası tüketmek de uygundur.”
dedi.Yılbaşı gecesinde çoğunlukla karbonhid-
ratlı besinlerin olabileceğini ifade eden Bes-
lenme ve Diyet Uzmanı Hülya Yiğit, şöyle
devam etti: “Tatlılar da masamızda bulunaca-
ğından bu besinleri tüketirken tadım porsiyonla-
rında yani olabildiğince küçük miktarlarda
tabağınıza almakta fayda var. Yemek sonrası
hazımsızlık şikayetleri çekmemek için yemekleri-
nizde kimyon kullanabilir veya masanızda 1
bardak zencefilli su bulundurabilirsiniz.”

Sağlıklı seçenekleri tercih edin

Yılbaşı gecesi, tatlılar ve atıştırmalıklar da sofra-
lardaki gözde lezzetler arasında yer alırken Bes-
lenme ve Diyet Uzmanı Hülya Yiğit, bu özel
gecede sağlıklı tercihler yapmak için şu öneri-
lerde bulundu: “Yılbaşı akşamında tatlılar, atış-
tırmalıklar kaçınılması zor olan besinler

arasındadır. Peki bu akşamı atıştırmalık tükete-
rek nasıl sağlıklı hale getirebiliriz? Meyveli ve
sütlü tatlılar bu akşam için önerebileceğim sağ-
lıklı seçenekler arasında. Üzeri ceviz ile süslen-
miş bal kabağı tatlısı, hurma/kayısı gibi kuru
meyveler kullanılarak yapılan meyve topları bu
gece için hem görsel olarak hem de tatlı ihtiya-
cını karşılamak için ideal. Lor peyniri, labne,
zeytinyağı ve çörek otu gibi baharatlar kullanıla-
rak yapılan peynir topları tatlı sonrası tuzlu atış-
tırmalık ihtiyacına iyi gelecektir.”Beslenme ve
Diyet Uzmanı Hülya Yiğit, yılbaşı gecesinde pa-
ketli tuzlu atıştırmalıklar ve cipslerin de oldukça
ilgi çekici olduğunu kaydederek, “Bu noktada
evde az yağ ve tuz ile yapılan patlamış mısırlar,
tuzsuz fındık, ceviz, badem gibi kuruyemişler ve
mevsim meyveleri kullanılarak süslenen tabak-
lar çok daha sağlıklı olacaktır.” dedi. 
NEŞE MERT
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Yılbaşı gecesi, sevdiklerimizle bir araya gelerek en sevdiğimiz yiyeceklerle 
keyifli zamanlar geçirmek istiyoruz. Ancak bu gecede sağlıklı ve dengeli
beslenmeyi de göz ardı etmemek önemli. Beslenme ve Diyet Uzmanı  Hülya 
Yiğit, yeni yıla hem keyifli hem de sağlıklı bir başlangıç yapmak için önerilerde
bulunarak, hindi eti gibi az yağlı beyaz etlerin oldukça uygun olacağını söyledi

Yılbaşı gecesİ
beslenmeye dİkkat!

Beslenme ve Diyet Uzmanı Hülya
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tüketmenin faydalı olacağını 
sözlerine ekledi.

Beslenme ve Diyet Uzmanı Hülya
Yiğit, yılbaşı gecesinde özellikle 
mayalı içecekleri tüketme duru-
munda ise kan şekeri düşüklüğü
yani hipoglisemi durumu yaşama-
mak için tüketilen mayalı içecek
miktarını sınırlamak ve yanlarında
sağlıklı atıştırmalıklar 
tüketmenin faydalı olacağını 
sözlerine ekledi.

Beslenme ve Diyet Uzmanı Hülya
Yiğit, yılbaşı gecesinde özellikle 
mayalı içecekleri tüketme duru-
munda ise kan şekeri düşüklüğü
yani hipoglisemi durumu yaşama-
mak için tüketilen mayalı içecek
miktarını sınırlamak ve yanlarında
sağlıklı atıştırmalıklar 
tüketmenin faydalı olacağını 
sözlerine ekledi.

Beslenme ve Diyet Uzmanı Hülya
Yiğit, yılbaşı gecesinde özellikle 
mayalı içecekleri tüketme duru-
munda ise kan şekeri düşüklüğü
yani hipoglisemi durumu yaşama-
mak için tüketilen mayalı içecek
miktarını sınırlamak ve yanlarında
sağlıklı atıştırmalıklar 
tüketmenin faydalı olacağını 
sözlerine ekledi.

Beslenme ve Diyet Uzmanı Hülya
Yiğit, yılbaşı gecesinde özellikle 
mayalı içecekleri tüketme duru-
munda ise kan şekeri düşüklüğü
yani hipoglisemi durumu yaşama-
mak için tüketilen mayalı içecek
miktarını sınırlamak ve yanlarında
sağlıklı atıştırmalıklar 
tüketmenin faydalı olacağını 
sözlerine ekledi.

Beslenme ve Diyet Uzmanı Hülya
Yiğit, yılbaşı gecesinde özellikle 
mayalı içecekleri tüketme duru-
munda ise kan şekeri düşüklüğü
yani hipoglisemi durumu yaşama-
mak için tüketilen mayalı içecek
miktarını sınırlamak ve yanlarında
sağlıklı atıştırmalıklar 
tüketmenin faydalı olacağını 
sözlerine ekledi.

Beslenme ve Diyet Uzmanı Hülya
Yiğit, yılbaşı gecesinde özellikle 
mayalı içecekleri tüketme duru-
munda ise kan şekeri düşüklüğü
yani hipoglisemi durumu yaşama-
mak için tüketilen mayalı içecek
miktarını sınırlamak ve yanlarında
sağlıklı atıştırmalıklar 
tüketmenin faydalı olacağını 
sözlerine ekledi.

Beslenme ve Diyet Uzmanı Hülya
Yiğit, yılbaşı gecesinde özellikle 
mayalı içecekleri tüketme duru-
munda ise kan şekeri düşüklüğü
yani hipoglisemi durumu yaşama-
mak için tüketilen mayalı içecek
miktarını sınırlamak ve yanlarında
sağlıklı atıştırmalıklar 
tüketmenin faydalı olacağını 
sözlerine ekledi.

Beslenme ve Diyet Uzmanı Hülya
Yiğit, yılbaşı gecesinde özellikle 
mayalı içecekleri tüketme duru-
munda ise kan şekeri düşüklüğü
yani hipoglisemi durumu yaşama-
mak için tüketilen mayalı içecek
miktarını sınırlamak ve yanlarında
sağlıklı atıştırmalıklar 
tüketmenin faydalı olacağını 
sözlerine ekledi.

Mayalı içecek
MiKTARINI 
SINIRLAYIN

Kansere karşı
umut oluyorlar
Türk bilim insanları nükseden ve dirençli ALL kanserinde
yeni bir tedavi yöntemi geliştirerek, hayvan testlerinden
elde edilen sonuçları bilim dünyasına tanıttı

ÜSKÜDARÜniversitesi Trans-
genik Hücre Teknolojileri Uy-
gulama ve Araştırma Merkezi

(TRGENMER) Müdürü Dr. Öğr. Üyesi
Cihan Taştan, nükseden ve dirençli ALL
(Akut Lenfoblastik Lösemi) kanserine yö-
nelik yeni bir tedavi yöntemi geliştirdikle-
rini belirterek, “Hayvan testlerinde elde
ettiğimiz sonuçları bilim dünyasının en
saygın dergisi Nature yayın grubunda
Cancer Gene Therapy’de yayımladık.”
dedi.  Dr. Öğr. Üyesi Cihan Taştan: “Bun-
dan sonraki süreçte insan klinik testlere
geçmeyi ve ülkemizin yerli, akıllı, canlı
ilaçlarından birini geliştirmeyi hedefliyo-
ruz. Üniversitemizde bunun için kurula-
cak olan GMP laboratuvarı sayesinde
Faz çalışmalarına başlamış olacağız.”

Önemli çalışmalar yapılıyor

Üsküdar Üniversitesi Mühendislik ve
Doğa Bilimleri Fakültesi (MDBF) Mole-
küler Biyoloji ve Genetik Bölümü öğretim
üyesi, Transgenik Hücre Teknolojileri Uy-
gulama ve Araştırma Merkezi (TRGEN-
MER) Müdürü Dr. Öğr. Üyesi Cihan
Taştan, nadir bir hastalık olan ALL (Akut
Lenfoblastik Lösemi) kanseri için yaptık-
ları çalışma ve geldikleri noktaya ilişkin
bilgi verdi. Günümüzde kanserle mücade-
lede devrim niteliğinde bir adım olan, kişi-
selleştirilmiş ve kanseri tanıyıp
öldürebilme özelliğine sahip CAR-T hücre
terapisi hakkında bilgi veren Dr. Öğr.
Üyesi Cihan Taştan, T hücrelerinin ‘Yeni-
den Programlanması’ nın başlangıç aşa-
masında, hastadan alınan T hücrelerinin,
laboratuvar koşullarında genetik olarak
değiştirildiğini, bu aşamada, hücrelere
özel bir tanıma yeteneği kazandıracak

olan kimerik antijen reseptörü (CAR) ek-
lendiğini kaydetti.

T hücrelerine dikkat

‘Geliştirilen Hücrelerin Çoğaltılması’ aşa-
masında da modifiye edilen T hücreleri-
nin büyük ölçekte çoğaltılarak
güçlendirildiğini dile getiren Dr. Öğr.
Üyesi Cihan Taştan, bu sayede, bağışıklık
sisteminin güçlendirilmiş ve özelleştirilmiş
hücrelerle desteklendiğini anlattı. ‘Gerçek-
leştirilen Infüzyon’ aşamasında ise hazır-
lanan CAR-T hücrelerinin, hasta
vücuduna geri verildiğini dile getiren Dr.
Taştan, bu adımda da artık kanserle mü-
cadelede aktif görev alabilecek olan güçlü
hücrelerin sisteme dahil edilmesinin sağ-
landığını vurguladı.

Bu tedavide ışık var

Dr. Öğr. Üyesi Cihan Taştan, ‘Hedefe Yö-
nelik Saldırı’ aşamasında da CAR-T hüc-
relerinin, vücuttaki kanser hücrelerini özel
bir şekilde tanıyarak ve onlarla etkileşime
geçerek kansere karşı özel bir saldırı baş-
lattığını anlatan, şöyle devam etti: “CAR-
T hücre terapisi, özellikle geleneksel
tedavilere dirençli durumlarda umut vaat
ediyor. CAR-T hücre terapisi, ALL (Akut
Lenfoblastik Lösemi) kanseri için FDA
tarafından onaylanan bir tedavi yöntemi-
dir ve geleneksel tedavilere kıyasla daha
etkin sonuçlar elde etmektedir. Bu tedavi,
hastanın kendi T hücrelerini genetik ola-
rak mühendislikle değiştirerek kanser hüc-
relerine karşı özel bir saldırı başlatır.
Geleneksel tedaviler genellikle kemoterapi
ve radyoterapiyi içerir, ancak CAR-T
hücre terapisi, vücudun bağışıklık siste-
mini güçlendirerek kanser hücrelerini spe-

sifik olarak hedef alması
bakımından farklılık gös-
terir. Bu sayede vücudun
sağlıklı hücrelerine olum-
suz bir etki yapmazken
yalnızca kanser hücrele-
rine karşı bir aktivite gös-
termektedir. Bu
özelleştirilmiş yaklaşım,
dirençli veya tekrarlayan
ALL durumlarında daha
etkili bir tedavi seçeneği
sunabilir.” 
HABER MERKEZİ
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U luslararası Ceza Mahke-
mesi'nin (UCM), Ukray-
na'da işlenen suçlara

ilişkin yürüttüğü soruşturma kap-
samında Rusya Devlet Başkanı
Vladimir Putin hakkında savaş
suçu gerekçesiyle yakalama kararı
çıkarması, Çin Devlet Başkanı Şi
Cinping'in yeniden göreve seçilerek
iktidarını üçüncü döneme taşıması,
Pakistan'ın eski Başbakanı İmran
Han hakkında verilen tutuklama
kararı sonrası ülkede yükselen tan-
siyon, İsrail'de Binyamin Netan-
yahu hükümetinin siyasi krize
dönüşen yargı reformu düzenle-
mesi ve Portekiz Katolik Kilisesi ta-
rafından 4 bin 815 çocuğun cinsel
istismara uğradığının ortaya çık-
ması 2023 yılının ilk çeyreğine
damga vurdu.

Adalet yolunda önemli adım

UCM, 17 Mart'ta Ukrayna'da işle-
nen suçlara ilişkin yürüttüğü so-
ruşturma kapsamında, Rusya
Devlet Başkanı Putin ve Rusya'nın
Çocuk Hakları Komiseri Maria
Alekseyevna Lvova-Belova hak-
kında savaş suçu gerekçesiyle ya-
kalama kararı çıkardı. Kremlin
Sözcüsü Dmitriy Peskov, UCM'nin
Putin ve Lvova-Belova hakkındaki
kararının Rusya için hukuken ge-
çersiz olduğunu açıklarken, Uk-
rayna Başbakanı Denis Şmıgal,
kararı "adalet yolunda önemli bir
adım" olarak nitelendirdi.

Çin krizi 

Çin Devlet Başkanı Şi, Çin Ulusal
Halk Kongresinin (ÇUHK) 10
Mart'ta başkent Pekin'de yapılan
14. döneminin 1. Genel Kuru-
lunda, tek aday olduğu oylamada
delegelerin oy birliği ile üçüncü kez
devlet başkanı seçildi. Daha önce
2013 ve 2018'de iki kez devlet baş-
kanı seçilen Şi, 5 yıllığına yeniden
göreve gelerek Çin Halk Cumhuri-
yeti tarihinde devlet başkanlığını
üçüncü döneme taşıyan ilk isim
oldu. Şi, Merkezi Askeri Komisyon
Başkanlığına da yeniden seçilerek
ordunun başındaki başkomutan
konumunu da sürdürdü.

Pakistan karıştı

Pakistan'da eski Başbakan İmran
Han'ın başbakanlığı döneminde
yabancı devlet adamlarından alı-
nan hediyelerin satıldığı ve bir
kadın yargıcı tehdit ettiği iddiasıyla
yargılandığı iki davada 13 Mart’ta
Han hakkında iki tutuklama kararı
verildi. Han’ı gözaltına almak için
Lahor’a giden polisler ile Pakistan
Adalet Hareketi Partisi destekçileri
arasında çıkan çatışmalar iki gün
sürdü. Han'ın gözaltına alınmak
istenmesine karşı ülke genelinde
düzenlenen protestolarda Han'ı
destekleyen 198 kişi gözaltına
alındı.

İsrail şaşırtmadı

İsrail'de Netanyahu hükümetinin

Yüksek Mahkemenin yetkilerini sı-
nırlandıran ve iktidarın yargı ata-
malarında söz sahibi olmasını
öngören "yargı reformu" planı ne-
deniyle halk ilk kez 7 Ocak'ta Tel
Aviv'de protesto düzenledi. Kitlesel
bir hal alan gösteriler her cumar-
tesi ülke genelinde düzenlenmeye
başlandı. İsrail genelinde 1 Mart'ta
sivil itaatsizlik eylemlerine evirilen
gösterilerde pek çok kentte ana yol-
lar protestocular tarafından trafiğe
kapatıldı. İsrail Savunma Bakanı
Yoav Gallant, 25 Mart'ta siyasi
krize dönüşen yargı düzenlemesi-
nin durdurulması için hükümete
çağrıda bulundu ancak bir gün
sonra Başbakan Netanyahu, Gal-
lant'ı görevden aldı. Sivil toplum
kuruluşları, hukukçular ve yüksek
teknoloji sektörleri gibi meslek
gruplarının yanı sıra siyasi krize
dönüşen tartışmalı yargı düzenle-
mesine ordu içinden de tepkiler
geldi. Yargı reformu planının siyasi
krize dönüşmesinin ardından Ne-
tanyahu ise koalisyon ortaklarına
"tartışmalı yargı düzenlemesini as-
kıya alma kararını" iletti.

Portekiz özür diledi

Portekiz Katolik Kilisesindeki cin-
sel istismar iddialarını araştıran
Bağımsız Komisyon, 13 Şubat'ta,
1950'den bu yana en az 4 bin 815
çocuğun Katolik Kilisesi bünyesin-
deki kurumlarda çalışan din görev-
lileri tarafından cinsel istismara
maruz kaldığını açıkladı. 512 tanı-
ğın ifadesine başvuran Bağımsız
Komisyon, bazı çocukların birden
fazla istismara uğradığını aktarır-
ken, mağdurların çoğunun erkek
çocuk olduğunu ve cinsel istismar-
ların yüzde 77'sinin rahipler tara-
fından yapıldığını ifade etti. Fatima
kentinde 3 Mart'ta toplanan Porte-
kiz Piskoposlar Konferansının
(CEP) ardından yayımlanan yazılı
açıklamada ise Portekiz Katolik
Kilisesi, bünyesindeki kurumlarda
çocuklara yönelik cinsel istismar
olaylarından dolayı mağdurlardan
özür diledi.

Hindistan'da kaza

Finlandiya'nın NATO üyesi ol-
ması, Atlas Okyanusu'nda kaybo-
lan "Titan" isimli denizaltı, anne
karnında ameliyat edilen bebek, İn-
giltere Kralı 3. Charles'ın taç giy-
mesi, ABD Temsilciler Meclisinin
borç limitinin artırılarak ülkenin te-
merrüde düşmesini önleyecek yasa
tasarısını onaylaması, Hindis-
tan'da 290 kişinin hayatını kaybet-
tiği tren kazası, dünyada
Nisan-Mayıs-Haziran 2023'ün öne
çıkan gelişmeleri olarak dikkati
çekti. Türkiye'nin Finlandiya'nın
NATO üyeliğini onayladığına dair
belgeyi, 1949 tarihli Kuzey Atlantik
Antlaşması'nın saklayıcısı ABD'ye
teslim etmesinin ardından Finlan-
diya, NATO'nun 31. üyesi olarak
İttifak'a katıldı. Buz dağına çarpa-
rak batan ve 1514 kişinin ölümüne

neden olan Titanik'in enkazını gös-
termek için turistik amaçla kullanı-
lan "Titan" isimli denizaltı, Atlas
Okyanusu'nda kayboldu, denizaltı-
daki 5 kişi hayatını kaybetti. Bos-
ton Çocuk Hastanesi'nden bir grup
doktor, bebek henüz anne karnın-
dayken türünün ilk örneği olan
beyin ameliyatını başarıyla gerçek-
leştirdi.

İngiltere'ye yeni kral

İngiltere Kralı 3. Charles, başkent
Londra'daki tarihi Westminster
Abbey Kilisesi'nde düzenlenen dini
törenle taç giydi. ABD Temsilciler
Meclisi, federal hükümetin har-
cama limitlerini ve borçlanma ta-
vanını yükseltecek ve hükümetin
temerrüde düşmesini önleyecek
bütçe anlaşmasını onayladı. Hin-
distan'ın Orissa eyaletinde mey-
dana gelen tren kazasında 290 kişi
yaşamını yitirdi, 900'den fazla kişi
yaralandı. Libya'da 4 bin 300'den
fazla kişinin hayatını kaybettiği ve
250 bin kişinin etkilendiği 10 Eylül
tarihli sel, Fas'ın Marakeş kentinde
yaşanan ve 3 bine yakın kişinin ha-
yatını kaybettiği 7 büyüklüğündeki
deprem ve tarihin en sıcak yılı
2023'te küresel çapta mevsim nor-
mallerinin üstünde hava sıcaklık-
ları, Türkiye ve Mısır'ın diplomatik
ilişkileri büyükelçilik seviyesine çı-
karması dünyada Temmuz-Ağus-
tos-Eylül 2023'ün başlıca
gelişmeleri olarak öne çıktı.

Felaketler hiç  bitmedi

Orta Akdeniz'de etkili olan "Daniel"
Fırtınası, 10 Eylül'de Libya'nın do-
ğusundaki Bingazi, Beyda, Merc,
Suse ve Derne kentlerinde sele yol
açtı. Sel felaketinde 4 bin 300'den
fazla kişi hayatını kaybetti, en az 17
bini çocuk 40 bin kişi ülke içinde
yerinden oldu ve felaketten 250 bin
kişi etkilendi. Fas'ın Marakeş ken-
tine bağlı El-Huz bölgesinde 8
Eylül gecesi meydana gelen 7 bü-
yüklüğündeki depremde, 3 bine
yakın kişi hayatını kaybetti, 6 bin-
den fazla kişi yaralandı ve yaklaşık
60 bin ev kısmen ya da tamamen
yıkıldı. Avrupa Birliği'nin (AB) fi-
nanse ettiği Copernicus İklim Deği-
şikliği Servisinin verilerine göre,
2023'ün haziran, temmuz ve ağus-
tos aylarında ortalama hava sıcak-
lığı küresel olarak en yüksek
seviyeye çıktı. Dünyada ortalama
sıcaklıklar temmuzda aynı hafta
içinde 3 kez üst üste rekor kırarken,
küresel ortalama sıcaklığın 17,23
derece olduğu 6 Temmuz, "kayde-
dilen en sıcak gün" olarak kayıtlara
geçti. AA
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DUNYADA 1 YILDA
NELER OLDU?

Dünya 2023'te birçok
olaya sahne oldu. 

Ukrayna'da devam eden
savaş, Çin'in Doğu 

Asya'daki hamleleri ve 
İsrail'in başlattığı işgal

hala gündemde

Türkiye ve Mısır, 4 Tem-
muz'da yapılan ortak açıkla-
mada, uzun bir aranın
ardından diplomatik ilişkile-
rin büyükelçilik seviyesine çı-
karıldığını duyurdu. İsrail'in
Gazze Şeridi'ne saldırıla-
rında 20 binden fazla Filis-
tinlinin hayatını kaybetmesi,
birçok okul ve hastanenin
kullanılamaz hale gelmesi,
Birlemiş Milletler Güvenlik
Konseyindeki (BMGK)
Gazze'de ateşkes karar tasa-
rılarının ABD tarafından
reddedilmesi, İsrail'in saldı-
rılarının başlamasından
yaklaşık 49 gün sonra
Hamas ile İsrail arasında
"insani ara" ilan edilmesi ve
Nobel Ödüllerinin sahiple-
rini bulması, 2023'ün son
çeyreğine damga vurdu.
Hamas'ın silahlı kanadı İz-
zeddin Kassam, 7 Ekim'de
"Filistinlilere ve başta Mes-
cid-i Aksa olmak üzere kut-
sal değerlere yönelik sürekli

ihlallere karşılık verme" ge-
rekçesiyle İsrail'e karşı "Aksa
Tufanı" isimli operasyon
başlattı. İsrail ordusu da
aynı gün roketlerin fırlatıl-
dığı abluka altındaki Gazze
Şeridi'ne doğru saldırılarına
başlarken şu ana kadar en
az 8 bin 200'ü çocuk, 6 bin
200'ü kadın olmak üzere 20
bin 424 Filistinli öldü.

İsrail işgali
başladı

Başka 
neler oldu?
Dünya genelinde İsrail'in Gazze'ye saldırıla-
rına karşı bazı ülkeler, Filistin'e destek ola-
rak ateşkes talep ederken başta ABD olmak
üzere bazı ülkeler ise BMGK'deki Gazze'de
ateşkes karar tasarılarını reddetti. BM Genel
Kurulu, Gazze'de acilen insani ateşkes tale-
binde bulunulan karar tasarısını 10 "hayır"
oyuna karşı 153 oyla kabul etti. Oylamada
Avusturya, Çekya, Guatemala, İsrail, Li-
berya, Mikronezya, Nauru, Papua Yeni Gine,
Paraguay ve ABD "Hayır" oyu kullandı.İsrail
güçleri, işgal altındaki Doğu Kudüs’te görev
yapan AA foto muhabiri Mustafa Haruf'u
görevi sırasında şiddetli şekilde darbetti,
gazeteci hastaneye kaldırıldı. nBu sene İs-
veç'te düzenlenen Nobel Ödül Töreni'nde
fizik, kimya, tıp, edebiyat ve barış alanındaki
ödüller sahiplerine tes-
lim edildi.
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Tarkan'ın, yılbaşı gecesi sahne
almak için 25 milyon TL alacağı
konuşuluyor. Ünlü şarkıcı, önceki
gün Nişantaşı'nda görüntülendi.
Bir modaevinde üç saat kadar
kalan megastar, çıkışta paparazzi
objektiflerini fark edince kısa bir
şaşkınlık yaşadı. Yılbaşı için kıya-
fet provası yaptığını belirten Tar-
kan, yeni yılı Kıbrıs'ta
karşılayacağını söyledi. Tarkan “Güzel bir teklif geldi, ben de
değerlendirdim. Böyle bir teklif gelmeseydi belki de ailemle ol-
mayı düşünebilirdim” diye konuştu.Yılbaşı sahne ücretleri
hakkındaki sorulara ise "Lütfen bu konular şimdi olmaz,
sonra konuşalım. Artık gitmem lazım" diyerek yanıt verdi ve

kendisini bekleyen VIP
aracına binerek

hızla uzaklaştı.

S erhat Tekin'in bu sene konserlerinde sahnesine çok
para harcayan İrem Derici’ye “ Bir dikili ağacın yok
mu? “ sorusunu sorması üzerine Derici, “ Bir dikili

ağacım yok evet. 2024’de artık inşallah bir ev sahibi olmak
istiyorum” cevabını verdi.

Atarım kendimi köprüden
Serhat Tekin’in “Göz önünde olmayı seviyorsun. Bir sabah
uyandın ve artık gazetelerde hiç haberinin çıkmadığını gör-
dün ne yaparsın?” sorusuna İrem Derici esprili bir cevap
verdi. “ Atarım kendimi köprüden. O haber olur zaten.”
diyen İrem Derici, kariyerinin ilk 5 senesi çıkardığı her şar-
kının hit olduğunu fakat geçirdiği hastalık sürecinin ardın-
dan yayınladığı şarkıların o dönem iyi gitmediğini
gördüğünde depresyona girdiğini söyledi. “ O dönem “ Evet
herkesin bir son kullanma
tarihi var ama bunu
döndürmek senin

elinde’ diyerek kendime geldim” diyen İrem Derici, hem Z
hem de Y kuşağına hitap ettiğini söyledi.

Saflıktan hiç kaybetmedim
Serhat Tekin’in “ Bazı durumlarda saf olduğunu düşünüyor
musun?” sorusuna İrem Derici “ Evet safım. Bunun farkın-
dayım ama bu değişecek bir şey değil şu saatten sonra.
Belki çoğu insan bunu kullanıp benimle isim yapmaya çalış-
mış olabilir. Umursadığım bir şey değil çünkü ben saftiriklik-
ten hiç kaybetmedim. Günün sonunda hep doğru yolu
buluyorum.” cevabını verdi.

Önümü kesen olmadı
Serhat Tekin’in “ Kariyerinde hiç sana engel olan, işlerini
engelleyen durum veya kişilerle karşılaştın mı?” sorusuna
Derici, “ Hayır. Ben inanmıyorum zaten bunlar çok 80’lerin
hikayeleri. Ön kesmeler falan filan.. Arz talep meselesi bu.
Talep gördüğün sürece zaten iş sana gelir. “ cevabını verdi.
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HAZIRLAYAN: 
AYNUR CİHAN / SEMANUR POLAT

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

19:10 Piyasalar
19:15 Ceyda Düvenci İle
Bambaşka Sohbetler
19:55 Hava Durumu
20:00 Ana Haber
20:50 Piyasalar
20:55 Hava Durumu
21:00 Ahmet Mümtaz 
Taylan İle Empati
22:55 Hava Durumu
23:00 Bugün Yarın
23:50 Paranın Nabzı
23:55 Hava Durumu
00:00 Bugün Yarın

02:45 Seksenler
04:00 Lingo
05:45 İncir Ağacı
06:50 Elimi Bırakma
10:30 Alişan ile Hayata
Gülümse
13:15 Seksenler
14:50 Diriliş Ertuğrul
17:45 Lingo
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Hıçkırık
22:35 Kurtuluş Hattı
01:10 Teşkilat

07:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
10:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:30 Tarafsız Bölge
00:00 Gece Haberleri

03:00 Kiralık Aşk
05:00 Fazilet 
Hanım ve Kızları
07:00 Kiralık Aşk
09:45 Sabahın 
Sultanı Seda Sayan
13:30 Zahide Yetiş ile
Yeniden Başlasak
16:15 Söz
18:15 Star Haber
19:00 Çok Güzel Hareketler 2
20:00 Vizontele
22:30 Vizontele
00:30 Dizi

15:35 Dijital Para
15:40 Haber Bülteni
16:00 Günün İçinden
16:30 Spor Bülteni
17:00 Günün İçinden
18:00 Gündem
18:40 Haber Bülteni
19:00 Gündem
19:30 Ana Habere Doğru
19:45 Ana Haber
21:00 Medya Kritik
23:00 Orkun Yazgan ile 
Son Nokta
01:00 Gece Haberleri

05:00 Dönence
06:00 Üç Kız 
Kardeş
09:00 Neler 
Oluyor Hayatta
11:00 Camdaki Kız
13:00 Gelinim 
Mutfakta
16:00 Aşk ve Umut
17:30 Arka Sokaklar
19:00 Kanal D 
Ana Haber
20:00 Dilek Taşı
03:00 Gelinim Mutfakta

03:20 Mutfak 
Bahane
05:20 Bir Küçük 
Gün Işığı
08:00 Kahvaltı Haberleri
10:00 Müge Anlı ile 
Tatlı Sert
13:00 Gün Ortası
14:00 Mutfak Bahane
16:00 Esra Erol'da
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Kuruluş Osman
00:20 Aldatmak

02:30 Kızıl Goncalar
04:45 Kefaret
06:00 Kirli Sepeti
07:45 İlker Karagöz İle Çalar
Saat Hafta Sonu
10:30 Çağla ile Yeni Bir Gün
12:00 Yasak Elma
13:30 En Hamarat Benim
16:15 Şahane Hayatım
19:00 Selçuk Tepeli ile 
FOX Ana Haber
20:00 Şahane Hayatım
23:30 Kızıl Goncalar
02:15 Kızıl Goncalar

03:30 Demet ve 
Jess'le Gel Konuşalım
05:00 Tuzak
07:15 8'de Sağlık
08:30 Müge ve 
Gülşen'le 2. Sayfa
11:15 Masterchef 
Türkiye All Star
12:45 Demet ve 
Jess'le Gel Konuşalım
16:00 Zuhal Topal'la Yemekteyiz
20:00 Masterchef 
Türkiye All Star
00:15 Zuhal Topal'la Yemekteyiz

06:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
10:00 Güne Bakış
11:45 Spor Bülteni
12:00 Gün Ortası
13:45 Spor Bülteni
14:00 Haber Hattı
15:45 Spor Bülteni
16:00 HT 360
17:15 + Dosya
18:00 Ana Haber
20:00 Nedir Ne Değildir?
23:00 Haber Bülteni
00:30 Nedir Ne Değildir?

01:00 Başak Şengül 
ile Doğru Yorum
05:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Uyanıyor
09:00 9'dan 12'ye
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
16:30 Akşam Raporu
18:30 Ece Üner ile 
Ana Haber Bülteni
20:00 Kübra Par ile 
Farklı Açılar
00:00 Gece Haberleri

03:00 Aile
05:30 Ne 
Gemiler Yaktım
08:00 Bu Sabah
09:45 Aile
12:30 Aslı Hünel ile 
Gelin Evi
15:00 Didem 
Arslan Yılmaz'la Vazgeçme
18:45 Show Ana Haber
20:00 Sandık Kokusu
00:15 Arak

Kral Müzik
Youtube

kanalında
gazeteci Serhat

Tekin’in konuğu
olan İrem Derici

kendisine 
sorulan sorulara
samimi cevaplar

verdi

İrem Derİcİ
ile soru cevap

Serhat Tekin’in “ Simge, Derya Uluğ, Merve Özbey, Ece Seçkin.
Bu kadın şarkıcılardan bir şey seç desem, neyi seçerdin ?” soru-
suna İrem Derici, “ Simge, çok kendi dünyasında. Kitapları, kedisi
ve bitkileri ile evinde yaşadığı o maneviyat çok hoşuma gidiyor.

Sesini de çok seviyorum. Sesini seçerdim. Derya Uluğ’dan disip-
linli olmasını alırdım. Uyumadan konserden gelir. Gider pilatesini
yapar. Stüdyosuna gider. Yediğine içtiğine dikkat eder. Görüyor-

sun zaten al kaşar rendele kızın karnında. Dal gibi kız. Ece
Seçkin’in divalığını alırdım. Seviyorum o divalığını. Geri

vites yok Ece’de. Merve Özbey’in ise aşırı sevgi dolu
o büyük kalbini seçerdim. O kadar büyük bir

kalp hiç görmedim çünkü.” cevabını
verdi.

Kimden 
neyi seçerdi?

Kimden 
neyi seçerdi?

Kimden 
neyi seçerdi?

Kimden 
neyi seçerdi?

Kimden 
neyi seçerdi?

Kimden 
neyi seçerdi?

Kimden 
neyi seçerdi?

Kimden 
neyi seçerdi?

Kimden 
neyi seçerdi?

Ne yaptın

HaNde!
12 askerimizin şehit olması gündemdeyken
Hande Erçel'in Noel kutlamalarından
paylaştığı pozlar tepki çekti
BamBaşka Biri dizisi-
nin final yapmasının ar-
dından lüks tatillerine
devam eden Hande
Erçel, sevgilisi Hakan
Sabancı ile geçirdiği kış
tatilinden fotoğraflarını
sosyal medyada pay-
laştı. Ancak, Pençe-Kilit
Harekatı'nda 12 askeri-
mizin şehit olması son-
rasında bu paylaşımları
eleştiri aldı. Erçel, bu
eleştirilere aldırmadan
Noel paylaşımı yapa-
rak, "Bugün itibarıyla
yeni yıl enerjisi başla-
mıştır. Sev, yaşa, şükret"
ifadelerini kullandı ve
sosyal medyada geniş
yankı uyandırdı.

Bilinmeyenleri

ANLATTI!
Ünlü oyuncu Hazar Ergüçlü,
Harper's Bazaar Style 
dergisinin konuğu olarak yer
aldı ve kendisi hakkında 
bilinmeyen yönleri paylaştı
Hazar Ergüçlü, Harper's Bazaar
Style dergisine konuk olarak bi-
linmeyen yönleri hakkında ko-
nuştu."Uzun bir süredir sektörde
bulunuyorsunuz ve yine de kendi-
nizi koruyabiliyorsunuz. 'Yıldız'
gibi hissetmeden nasıl başarıyor-
sunuz?" sorusuna Ergüçlü, "Yıl-
dız gibi hissetmeye çalışmak
bana problemli geliyor, açıkçası.
Elbette, çalıştığımız ortamda bu
hissi zaman zaman yaşamak ge-
rekebilir, ancak bunu günlük ha-
yata ve rutinimize yansıtırsak,
gerçek ile aramıza bir mesafe ko-
yabiliriz. Çünkü aslında sadece
normal bir insanız. İnsanın farklı
yanları vardır ve ben sadece bu
basitliğe odaklanıyorum" şeklinde
cevapladı.

PARAYA PARA
DEMEYECEK

Yeni yıla Kıbrıs'ta girecek olan Tarkan'ın vereceği
konserden 25 milyon TL alacağı konuşuluyor



İ stanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı
Ekrem İmamoğlu, geçtiğimiz günlerde Be-
şiktaş ve Galatasaray kulüplerine yaptığı zi-

yaretin bir benzerini Fenerbahçe Spor
Kulübü’ne gerçekleştirdi. İmamoğlu; CHP İs-
tanbul İl Başkanı Özgür Çelik, Kadıköy Bele-
diye Başkanı Şerdil Dara Odabaşı ve Başkan
Danışmanı Murat Ongun ile birlikte Fener-
bahçe Başkanı Ali Koç’u ziyaret etti. Koç; İma-
moğlu, Çelik ve beraberindeki heyeti, Fenerbahçe Şükrü
Saracoğlu Spor Kompleksi Ülker Stadyumu’nda ağırladı.
Fenerbahçe kulübünde olmaktan duyduğu memnuniyeti
dile getiren İmamoğlu, “Bu hafta sonu heyecanlı bir derbi
vardı” dedi. Bu sözler üzerine araya giren Koç’un, “Heye-
cansız” sözleri gülüşmelere neden oldu. 

2036 çok önemli 

Yeni yılın Fenerbahçe’ye şans ve başarı getirmesini dileyen
İmamoğlu, “Aynı zamanda Avrupa yolculuğunda üstün ba-
şarılar diliyorum” diye konuştu. Fenerbahçe’nin sadece bir
futbol kulübü olmadığına vurgu yapan İmamoğlu, “Fener-
bahçe, çok şey barındırıyor bünyesinde. Hem Türkiye tarihi
açısından çok şey biriktirdi ve barındırıyor hem de tüm
amatör branşlar açısından da çok güçlü bir camiamız” ifa-
delerini kullandı. 2036 Olimpiyat ve Paralimpik Oyunla-
rı’nın İstanbul’a getirilmesi konusunda kararlı bir yolculuğa
çıktıklarının altını çizen İmamoğlu, şunları söyledi:“İstan-
bul’un 2036 Olimpiyatları yolculuğunda en önemli paydaşı,
İstanbul'un üç büyük kulübü. Bu bağlamda ben, Fener-
bahçe Kulübü’nün de tüm amatör branşlarıyla birlikte
olimpiyat yolculuğumuzda, -tabii önümüzde Paris Olimpi-
yatları var ama- İstanbul'daki ev sahipliğinde, çok başarılı
şampiyon sporcular yetiştireceğine inanıyorum. Olimpiyata
ev sahipliği yapmak, büyük bir hedef bizim için. Ve artık ge-
cikmiş bir hedef olduğunu da düşünüyorum. Bir an önce
İstanbul'un, iki kıtanın birleştiği yerde, olimpiyata ev sahip-
liği yapması lazım. Bu doğrultuda özellikle bir sinerji yaratı-
yoruz farklı spor bileşenleriyle, başta Milli Olimpiyat
Komitemiz olmak üzere. Dünya Olimpiyat Komitesi Sayın
Başkanıyla çok defalar bu konuyu görüştük, görüşmeye
devam ediyoruz. Yereldeki bu dinamizm, tabii ki hükümeti-
miz, devletimizin bütün birimleri iş birliğiyle bu yolculuğu
sürdürmek istiyoruz.”

Avrupa Oyunları'na talibiz

Yakın zamanda olimpiyat sporcuları, kulüpleri ve yönetici-
lerinin davetli olacağın bir etkinlik düzenleyecekleri bilgisini
Koç ve yönetimiyle paylaşan İmamoğlu, “Davetimizin de-
tayları size ulaştı. İnşallah sizleri de orada aramızda gör-
mek isteriz. Özellikle sporcularımızla görmek isteriz. Biz,
olimpiyat oyunlarına yürürken, bir de Avrupa Oyunları’na
ev sahipliği yapma hedefini de ortaya koyduk 2027’de.
Böyle çok branşlı bir buluşmanın İstanbul'da ilk deneyimi
olacak. Ona da hazırlık yapıyoruz. O bilgiyi de önden si-
zinle paylaşayım. Milli Olimpiyat Komitemizle görüştük,
yazışmalar yapıldı. Yakın bir zamanda Milli Olimpiyat Ko-
mitesi'yle görüşeceğiz. Çünkü onun statüsü biraz farklı.
Yerel yönetim, Milli Olimpiyat Komitesi iş birliği süreci to-
parlayabiliyor. Biz, 2027’nin şöyle bir avantajını da yaşa-

mak istiyoruz İstanbul'da. Çoklu branşla katılımı olduğu
için, o, aynı zamanda 2028 Olimpiyatları için de bir kota
zemini olacak. Dolayısıyla, böyle bir fırsat alanı bize yara-
tabiliyor pozisyonu var. Bir ev sahibi konumunda, aslında
2028’e hazırlanan ve kotada yarışan sporcularımızın ol-
duğu bir ev sahipliği söz konusu. İnşallah biz, 2024’ün ilk
haftalarında ya da aylarında bunun müjdesini İstanbul’a
da vermek istiyoruz” bilgilerini paylaştı. 

Bir spor kulübünden daha fazlası

İmamoğlu, Çelik ve beraberindeki heyetin ziyaretinden
dolayı mutlu olduğunu kaydeden Koç da “En son buraya
seçilmeden önce gelmiştiniz. Dediğiniz gibi; Fenerbahçe,
bir spor kulübünden daha fazlası. Sadece sportif açıdan
değil, Türkiye Cumhuriyeti'mizin kurulmasında, ondan
önce de bu vatan topraklarının kurtulmasında, yani hem
kurtuluşumuzda hem kuruluşumuzda büyük vazifeler
görmüş bir spor kulübüdür. Bu da tarihe belgeleriyle,
anekdotlarıyla geçmiştir. Bir evvelki ziyaretinizde de ifade
etmiştiniz; ‘İstanbul'un en büyük üç markası, üç büyük
spor kulübü’ diye. Size aynen katılıyorum” dedi. Fener-
bahçe’nin futbol dışındaki branşlarda da güçlü bir pozis-
yonda olduğunu belirten Koç, “Ata’mız bize, bu genç
Cumhuriyette sporu yayma vazifesi vermiş. Dolayısıyla
bizler de pek çok branşta faaliyet gösteriyoruz. Avrupa'da
rekabet ettiğim pek çok kulübün aksine, bizim bir ‘spor
kulübü’ hüviyetinde faaliyetlerimizi devam ettiriyoruz”
diye konuştu. 
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ZaYİ İLanI Ehliyetimi kaybettim. Hükümsüzdür. Yiğit Balaban. Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de Basın:(1957343)

BİNA ONARIMI YAPTIRILACAKTIR
İSTANBUL VALİLİĞİ YATIRIM İZLEME VE KOORDİNASYON BAŞKANLIĞI YATIRIM

İZLEME MÜDÜRLÜĞÜ

İstanbul İli Küçükçekmece İlçesi Külliye Kütüphane Onarım İşi yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale Kanu-
nunun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda
EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2023/1531244
1-İdarenin
a) Adı : İSTANBUL VALİLİĞİ YATIRIM İZLEME VE KOORDİNASYON 

BAŞKANLIĞI YATIRIM İZLEME MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : Hırka-i Şerif Mahallesi Adnan Menderes Bulvarı 

(Vatan Cad.) 64 34091 FATİH/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası : 2124555000 - 2124555082
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası

: https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı : İstanbul İli Küçükçekmece İlçesi Külliye Kütüphane Onarım İşi
b) Niteliği, türü ve miktarı : 1Adet Onarım İşiAyrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan 

ihale dokümanı içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : İstanbul İli Küçükçekmece İlçesi
ç) Süresi/teslim tarihi : Yer tesliminden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 

10 gün içindeyer teslimi yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati

: 11.01.2024 - 15:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres)

: İstanbul Valiliği Yatırım İzleme ve Koordinasyon Başkanlığı 
1 No.lu Toplantı Salonu Hırka-i Şerif Mah. Adnan 
Menderes (Vatan) Bulvarı No:64 34091-Fatih/İSTANBUL

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak
kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı unsurlara
ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranlarına
(halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5. İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt yüklenicilere yaptırı-
lamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından fazla his-
sesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/ticaret odası bünyesinde bulunan ticaret sicil
memurlukları veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir tarafından ilk ilan tarihinden
sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu
gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif edilen bedelin % 50 ora-
nından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak mühendislik ve
mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
Yapım İşlerinde Benzer İş Grupları Tebliğinde yer alan B (III) grubu işler benzer iş olarak kabul edile-
cektir.
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
İnşaat Mühendisliği veya Mimarlık Bölümüdür.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların, e-imza
kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife ilişkin e-
anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, anahtar teslimi götürü bedel üzerinden vereceklerdir. İhale sonucu üzerine ihale yapılan
istekliyle anahtar teslimi götürü bedel sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici teminat
vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1
Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir.

İstanbul’un 2036
Olimpiyatları
yolculuğunda en
önemli paydaşının
kentin üç büyük
kulübü olduğuna
vurgu yapan
İmamoğlu, 
“Olimpiyata ev
sahipliği yapmak,
büyük bir hedef
bizim için. Ve artık
gecikmiş bir hedef
olduğunu da
düşünüyorum. Bir an
önce İstanbul'un, iki
kıtanın birleştiği
yerde, olimpiyata ev
sahipliği yapması
lazım” dedi

Fenerbahçe’nin son 3 olimpiyat
oyunlarına en çok sporcu veren kulüp
olduğu bilgisini paylaşan Koç, “İnşal-
lah Paris Olimpiyatları’nda da ay-
nısı olacak, inşallah ev sahipliğini
almayı hedeflediğimiz olimpiyat-
larda da tavan yaparız diye düşü-
nüyorum. Ülkenin tanıtımı için
İstanbul, dünyada marka bir şehir.
Ama bugün, uluslararası organi-
zasyonlar, özellikle Olimpiyat,
Dünya Kupası, Avrupa Kupası gibi
organizasyonlar bir tanıtım alanı.
Marka değerini artırmak için çok

çok önemli. Ülke olarak zaten son dö-
nemlerde pek çok uluslararası sportif
faaliyetleri, turnuvalara ev sahipliği

yaptık. Şimdi onu artık büyük bir tur-
nuvayla taçlandırmanın zamanı geldi.
Bu bağlamda, inşallah bizler de sizin
çalışmalarınıza, çabalarınıza, hedefle-
rinize fayda sağlayabiliriz, katma
değer sağlayabiliriz. El birliğiyle, güç
birliğiyle güzel İstanbul'umuza, bu hak
ettiği büyük turnuvayı da olimpiyatları
da getirebiliriz. Bizim üstümüze ne va-
zife düşüyorsa, her zaman hem şehri-
miz hem ülkemiz için, emrinizdeyiz.
Etkinliğinize de Fenerbahçe Spor Ku-
lübü olarak katılacağız. Çok teşekkür
ederiz” ifadelerini kullandı. 

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Tür-
kiye’ye iki EuroLeague, bir de Koraç
Kupası şampiyonluğu kupası kazan-
dıran Anadolu Efes Spor Kulübü
Başkan’ı Tuncay Özilhan’ı  da ziyaret
etti. Daha önce Beşiktaş, Galatasa-
ray ve Fenerbahçe başkanlarına da
ziyaretler gerçekleştiren İmamoğlu,
Özilhan’ı da İstanbul’un 2036 Olim-
piyatları yolculuğunda kendilerine
destek olmaya çağırdı. “Devletimi-
zin bütün kurumları, hükümet, yerel
yönetim, diğer paydaşlarla güçlü bir
sacayağını oluşturacağız” diyen
İmamoğlu, “İstanbul, bunu çoktan
hak etti ama bugüne kadar kısmet
olmadı. Şimdi bir an önce bunu İs-
tanbul'la buluşturmak ve dünyanın
en önemli şehri, iki kıtanı buluştuğu
yerde bunu yaşamak istiyoruz.
2036’ya çok var ama bugünden
başlamak ve elde etmek için müca-
dele etmek şart” dedi. İmamoğ-
lu’nun destek çağrısına olumlu yanıt
veren Özilhan da “Türkiye de İstan-
bul da bunu hak ediyor. Anadolu
Efes Spor Kulübü olarak, her türlü
desteği vermeye hazırız. Yanınızda-
yız” ifadelerini kullandı.

İstanbul bunu hak ediyor

Ülkemizin emrindeyiz

hakan 
songur

HABER

OLIMPIYAT DAVETI!

Bir kulüpten daha fazlası!
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, İBB tarafından yenilenen İFA Spor Kulübü’nün spor tesisini ziyaret ederek
açılışını gerçekleştirdi. İFA Spor’un sadece bir semt takımı olmadığını belirten İmamoğlu, “Aynı zamanda bir
kültürü, bir inancı ve yaşam biçimini temsil eden bir hemşehri grubumuzun çok özenle baktığı, üstüne titrediği
ve tavır davranışlarıyla da çok güzel işlere imza atması yönünde yoğun çaba gösterdiği bir kulübümüzdür” dedi
İBB, İFA Spor Kulübü’nün Küçükçek-
mece’de bulunan spor tesisini yeniledi.
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu da yenile-
nen İFA Spor Kulübü’nü ziyaret ederek
açılışını gerçekleştirdi. İFA Spor Kulübü zi-
yaretinde İmamoğlu’na CHP Genel Baş-
kan Yardımcısı Özgür Karabat,
Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal
Çebi, İFA Spor Kulübü Başkanı Aydın Ay-
deniz, Türkiye Caferiler Lideri Selahattin
Özgündüz de eşlik etti. Maç öncesi oyun-
culara başarılar dileyen İmamoğlu, sa-
haya geldiğinde saygı duruşunda
bulunularak, İstiklal Marşı okundu. Tribün-
lerde ise Irak'ın kuzeyinde yürütülen
Pençe Kilit Harekatı'nda verdiğimiz şehit-
lerimiz için “Şehitler ölmez vatan bölün-
mez” sloganları atıldı. 

Yürekten alkışlıyorum

İFA Spor Kulübü’nün sadece
bir mahalle, bir semt ya da
bir ilçe takımı olmadığını
söyleyen İmamoğlu, “Aynı
zamanda bir kültürü, bir
inancı ve yaşam biçimini
temsil eden bir hemşehri
grubumuzun çok özenle bak-
tığı, üstüne titrediği ve tavır
davranışlarıyla da çok güzel

işlere imza atması yönünde yoğun çaba
gösterdiği bir kulübümüzdür. Bu anlamda
ben de İFA Spor’a farklı bir gözle baktığımı
söylemek istiyorum. Bir toplumun böylesi
bir sahada da etkin bir süreç işletmesini;
çocuklarına, gençlerine inancını, yaşam
biçimini, kültürünü öğretirken onları
sporda da kültürde de sanatta da yalnız
bırakmadan bu tarz oluşumlarla, kulüp-
lerle, derneklerle desteklemesini ben ger-
çekten yürekten alkışlıyorum. Emeği
geçen ve kulübü bugünlere getiren her-
kese ve şimdiki başkanı ile yönetimini de
tebrik ediyor, teşekkür ediyorum” diye 
konuştu. 

Yakın takipteyiz

“Yoğun emeklerle yapılan ve çok ciddi an-

lamda yol kat edilen Zeynebiye Camii'ni
de yakından takip ediyoruz. Plan süreçle-
rini Küçükçekmece Belediye Başkanımız
ve meclis üyeleriyle, yönetimiyle takip
ederken toparlamak üzereyiz. Büyük bir
kısmını aştık. İnşallah son kısmını da aşa-
rak oradaki bütün engelleri ve yakın çev-
resini de güzelleştirecek bir medeni
ortamı tamamlamış olacağız. Yıllardır
beklenen böylesi bir sürecin tamamlan-
masının bize nasip olması da bizi mutlu
ediyor. Aynı zamanda bu inanç merkezinin
yoğun çalışmalarla, büyük emeklerle ya-
pıldığını büyük bir yol kat edildiğini de gö-
rüyoruz. İnşallah camiyi ve çevresinde
içinde barındırdığı eğitim, kültür birçok
alanı kapsayan bu büyük kompleksi bitire-
cek seviyede bir bütçeyi de Büyükşehir

Belediyesi olarak büyük oranda
sağladığımızı ve Allah'ın izniyle
caminin bu önümüzdeki yıl içeri-
sinde toparlanabileceğini görüyo-
rum. Bu çorbaya bir tuz katmak
ve oraya İstanbul'un bütçesinin
hak ettikleri payı aktarmak adına
atılan bu adımı önemsiyorum.
Bütün Caferi dostlarımızı buradan
selamlıyorum ve saygıyla onlara
hayırlı olsun diyorum” ifadelerini
kullandı.  YAKUP TEZCAN 
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Eyüpspor zirvede!
SEZON sonunda ilk iki takımın
doğrudan Süper Lig'e yüksele-
ceği, 3, 4, 5, 6. ve 7. sıradaki ta-
kımların play-off oynayacağı 1.
Lig'de, play-off etabının ardın-
dan bir ekip daha üst lige çıka-
cak. Ligde son 3 sırada yer
alacak ekipler ise TFF 2. Lig'e
düşecek. Kahramanmaraşlı
merkezli depremlerin ardından
geçen sezon ligden çekilme ta-
lebi kabul edilen Yeni Malatyas-

por, aynı talep doğrultusunda
bu sezon da ligde yer almıyor.
İlk yarı heyecanı dünkü 3 karşı-
laşmayla tamamlanan ligde ilk
devreyi geçen sezon olduğu gibi
Eyüpspor lider tamamladı. Se-
zona 6'da 6 yaparak başlayan
teknik direktör Arda Turan yö-
netimindeki Eyüpspor, devre so-
nunda takipçisi Kocaelispor'un
9, üçüncü durumdaki Gözte-
pe'nin ise 10 puan önünde bulu-

nuyor. İstanbul temsilcisi, geçen
sezon da ilk yarıyı lider tamam-
lamasına rağmen ligi 6. sırada
bitirmiş ve play-off yarı finalinde
Bodrumspor'a yenilmişti. İlk
hafta Ahlatcı Çorum FK'nin
averajla ilk sırada yer aldığı ligde
daha sonraki 16 haftada Eyüps-
por liderlik koltuğunu bırak-
madı. Lider Eyüpspor'u 33
puanlı Kocaelispor, 32'şer puana
sahip Göztepe ile Sakaryaspor,
29'ar puanlı Bodrum FK ile Tek-
süt Bandırmaspor, 27'şer puanlı
Ahlatcı Çorum FK ile Gençler-
birliği izledi. Devrenin bitiminde
düşme hattında Altay ile Bitexen
Giresunspor yer alırken, aynı
puana sahip Tuzlaspor ile Astor
Enerji Şanlıurfaspor da 16. ve
15. sırada yer aldı. Ligde son sı-
rada yer alan Altay'a TFF Kulüp
Lisans Kurulu geçen sezon ol-
duğu gibi 3 puan silme cezası
verdi. AA

L igde geride kalan 17 maçta
12 gol kaydeden Dzeko ve
Icardi'yi Mondihome Kay-

serispor forması giyen Mame
Thiam takip etti. Senegalli fut-
bolcu, forma giydiği 17 maçta 11
kez gol sevinci yaşadı.Krallık yarı-
şında ilk 10 sıra içinde Fenerbahçe
forması giyen 3 futbolcu yer aldı.
12 gollü Dzeko'nun yanı sıra 8 gol
kaydeden Sebastian Szymanski ve
7 gollü Dusan Tadic ligin en golcü
isimleri arasında yer aldı. Fener-
bahçe 17 maçta 44 gol kaydeder-
ken, 3 futbolcu toplamda 27 gole
imza attı.

Aytaç Kara için bir ilk

Süper Lig'de sezonun ilk yarısı en
fazla gol sevinci yaşayan yerli fut-
bolcu, Kasımpaşa forması giyen
Aytaç Kara oldu. Kariyerinin en
golcü sezonunu yaşayan Aytaç
Kara, forma giydiği 17 mücadelede
9 kez gol sevinci yaşadı ve gol kral-
lığı yarışında 4. sırada yer aldı.

Aytaç Kara'nın ardından sezonun ilk
yarısında en fazla gol atan ikinci
Türk oyuncu, Fenerbahçe forması
giyen İrfan Can Kahveci oldu. Milli
futbolcu, 17 karşılaşmada 6 kez
rakip fileleri havalandırmayı başardı.

Trendyol 1. Lig'de 
Ahmed Kutucu

Trendyo 1. Lig'de lider durumda
bulunan Eyüpspor, 17 maçta attığı
46 golle ligin en skorer takımı ola-
rak da dikkati çekti. Ligin gol kral-
lığı mücadelesinde Eyüpsporlu
Ahmed Kutucu zirvede yer aldı. Se-
zonun ilk yarısında 12 gol atan Ku-
tucu, en yakın rakiplerinin 4 gol
önünde zirvede yer aldı. Ahmed
Kutucu'yu 8'er golle Kocaelis-
por'dan Douglas, Erzurumspor
FK'den Eren Tozlu, Eyüpspor'dan
Bruno, Sakaryaspor'dan Del Valle
ve yine Eyüpspor forması giyen
Ampem takip etti. İstanbul ekibinin
üç oyuncusu Ahmed Kutucu,
Bruno ve Ampem, ligin ilk yarı-

sında 28 gol atmayı başardı.

Yüzde 70'ini Çağatay 
Yılmaz attı

TFF 2. Lig Beyaz Grup'ta gol krallı-
ğında zirvede bulunan Bursasporlu
futbolcu Çağatay Yılmaz, ligin ilk
yarısında 9 kez fileleri havalandırdı.
Düşme hattında bulunan Bursaspor,
17 maçta 13 gol atarken, bu gollerin
yüzde 70'i Çağatay Yılmaz'dan geldi.
Ankara Demirspor forması giyen
Mücahit Can Akçay da attığı 9 golle
Çağatay Yılmaz'a zirvede ortak
oldu. Bu iki futbolcuyu Ankaras-
por'da oynayan 8 gollü Hamza Gür
takip etti. TFF 2. Lig Kırmızı
Grup'ta 11 gol kaydeden Denizlis-
por'lu futbolcu Bekir Turaç Böke
krallık yarışında lider durumda.
Düşme hattında yer alan Denizlis-
por, 17 maçta 19 gol attı. İskende-
runspor forması giyen Enes Soy ve
GMG Kastamonuspor'da oynayan
Yusuf Türk, attıkları 10'ar golle Bekir
Turaç Böke'yi takip etti. AA

Trendyol 1. Lig'de ilk devresini en yakın rakibi Kocaelispor'un
9 puan önünde 42 puanla lider tamamlayan Eyüpspor, geride
kalan 17 haftadan sadece ilk hafta zirvede yer almadı

Trendyol Süper Lig'de Fenerbahçeli Edin Dzeko ve Gala-
tasaaylı Mauro Icardi, 12 golle krallık yarışında zirvede
yer alırken, ilk 10 sıra içinde yer alan tek Türk oyuncu,
9 kez rakip fileleri havalandıran Aytaç Kara oldu

IcardI ve
dzeko bIr
baSka! MERCEDES MARKA ARAÇLAR İÇİN AVRUPA YAKASI YETKİLİ SERVİSİNDE YAPILACAK

BAKIM ONARIM YEDEK PARÇA VE HİZMET ALIMI
İSTANBUL ULAŞIM HİZMETLERİ VE ARAÇ KİRALAMA SANAYİ VE TİCARET ANONİM ŞİRKETİ

MERCEDES MARKA ARAÇLAR İÇİN AVRUPA YAKASI YETKİLİ SERVİSİNDE YAPILACAK BAKIM ONA-
RIM YEDEK PARÇA VE HİZMET ALIMI hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine
göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İha-
leye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN :2023/1484252
1-İdarenin
a) Adı :İSTANBUL ULAŞIM HİZMETLERİ VE ARAÇ KİRALAMA 

SANAYİ VE TİCARET ANONİM ŞİRKETİ
b) Adresi :Yeşilköy Mah. Atatürk Cad. İDTM Blokları A3 Blok No:10/2 

34662 Yeşilköy/ BAKIRKÖY/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası :2122403400 - 2122195322
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve 
e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı :MERCEDES MARKA ARAÇLAR İÇİN AVRUPA YAKASI 

YETKİLİ SERVİSİNDE YAPILACAK BAKIM ONARIM 
YEDEK PARÇA VE HİZMET ALIMI

b) Niteliği, türü ve miktarı :Detayları Teknik Şartnamede Belirtilen Mercedes Marka 
Araçların Avrupa Yakası Yetkili Servisinde Bakım Onarım 
ve Yedek Parçalarının Temini İşiAyrıntılı bilgiye EKAP’ta 
yer alan ihale dokümanı içinde bulunan idari 
şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :İstanbul Avrupa Yakası
ç) Süresi/teslim tarihi :İşe başlama tarihinden itibaren 5(Beş) aydır
d) İşe başlama tarihi :Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 3 gün içinde 

işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati :19.01.2024 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri 
(e-tekliflerin açılacağı adres) :Yeşilköy Mah. Atatürk Cad. İDTM Blokları A3 Blok No:10/2 

Bakırköy/İSTANBUL İSTANBUL ULAŞIM HİZMETLERİ 
VE ARAÇ KİRALAMA SAN. VE TİC. A.Ş. Genel 
Müdürlüğü Toplantı Salonu

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı unsurlara ilişkin
bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranlarına (halka
arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından fazla hisse-
sine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği veya yeminli mali müşavir ya da serbest
muhasebeci mali müşavir veya noter tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten ge-
riye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan ve teklif edilen bedelin %
25 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler veya
teknolojik ürün deneyim belgesi.
4.3.2. İsteklinin teklifi kapsamında sunması gerektiği İdari Şartnamenin 7nci maddesi dışındaki maddeleri
ile teknik şartnamede belirtilen aşağıdaki belgeler:
Belge Adı Açıklama

Yeterlilik belgelerinde e-teklifleri kapsamında beyan edilecektir.

4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
Kamuda ve/veya Özel Sektörde yapılan her türlü kara taşıtı yedek parça satışı yapmış olmak, her türlü
kara taşıtı bakım ve onarım hizmetleri yapmış olmak benzer iş olarak ayrı ayrı veya birlikte kabul 
edilecektir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların, e-imza kul-
lanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife ilişkin e-anah-
tar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların çarpımı sonucu
bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan is-
tekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici teminat 
vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Diğer Hizmetler/0,71
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden Kanunun 38 inci 
maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de     Basın: (1957348)

İstekliler, kendi adlarına düzenlenmiş ve
ihale tarihi itibariyle geçerliliği devam
eden Mercedes marka araçların Yetki
Servisi olduğunu gösteren belge

Özel sektörde gerçekleştirilen iş-
lerde; İş deneyimi göstermek üzere
sunulan işe ait sözleşme damga
vergisinin ihale ilan tarihi itibarıyla
ödendiğine ilişkin Belge/Belgeler

İdari Şartnamenin 7.5.4. maddesi İş deneyimini tevsik etmek
üzere gerçek kişilere veya iş deneyim belgesi düzenlemeye yetkili
olmayan her türlü kurum ve kuruluşa bedel içeren tek bir sözleş-
meye dayalı olarak gerçekleştirilen bir işe ait sözleşmenin 
kullanılması halinde, damga vergisine ilişkin bilgiler beyan 
edilecektir. Belge No: Belge Tarihi:

Heyecan değişmiyor
TRENDYOL Süper Lig'in 18. hafta-
sında önceki akşam oynanan ve gol-
süz eşitlikle tamamlanan
Fenerbahçe-Galatasaray derbisinin
ardından takımlar 44'er puanla ilk iki
sırayı paylaştı. Fenerbahçe averajla li-
derliğini sürdürmeyi başarırken, ikinci
sıradaki Galatasaray ise şampiyonluk
yarışında rakibinin puan farkı açma-
sına izin vermedi. Turkcell Kadın Fut-
bol Süper Ligi'nde de şampiyonluk
için Fenerbahçe ve Galatasaray reka-
beti yaşanıyor. Kadın Futbol Ligi'nde

15. hafta mücadelesi geride kalırken,
Fenerbahçe Petrol Ofisi Kadın Futbol
Takımı, sahasında Bitexen Adana İd-
manyurduspor'u 8-0 yenerek puanını
36'a çıkardı. Galatasaray ise deplas-
manda ALG Spor'a 4-1 yenilerek 36
puanda kaldı. Sarı-lacivertli takım ra-
kibinin puan kaybetmesiyle averajla li-
derliğe yükseldi. Fenerbahçe
erkeklerde Trendyol Süper Lig'de 44
puan ve averajla, kadınlarda ise 36
puan ve yine averajla rakibi Galatasa-
ray'ın önünde yer alıyor. AA
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CHP Bodrum Belediye Başkan
aday adayı Deniz Özyıldız, 

Bodrum'un sorunlarını bilen ve
bu sorunlara yönelik yenilikçi

çözümler üretmeye talip bir
isim olarak yola çıktığını

söyledi. Özyıldız, “En büyük
özelliğim çözüm odaklı

olmamdır. Yapılması gerekeni
anında yaparım mutlaka

çözüm üretirim. Yenilikçi çözüm
önerilerini hayata geçirebilmek

için başkan aday adayı olmuş
durumdayım. Bodrum'a değer

katacak çalışmalar için 
göreve talibim” dedi

C HP Bodrum Belediye Başkan aday
adayı Deniz Özyıldız, Bodrum'u çok
iyi bilen biri olarak, Bodrum'un sorun-

larını çözebilecek, dertlere deva olabilecek
bir profil olduğunun altını çizdi. En büyük
özelliğinin hızlı çözüm üretebilmek oldu-
ğunun altını çizen Özyıldız, Bodrum sev-
dalısı olarak yaşadığı kente hizmet etmek
istediğini vurguladı. 

ÜBodrum halkı elbette sizi tanıyor ama bir de
sizi sizden dinlemek isteriz. Deniz Özyıldız
kimdir?

1975, Ankara doğumluyum. İlk ve orta öğ-
renimimi Konya’nın Ereğli ilçesinde tamamla-
dım. Memuriyet hayatıma 1995 yılında Ankara
Emniyet Müdürlüğü kadrosunda başladım.
Kamu Yönetimi alanında lisans, Ekonomi
üzerine yüksek lisans yaptıktan sonra Bahçeşe-
hir Üniversitesinde siyaset eğitimimi tamamla-
mış olup halen Siyaset Bilimi ve Kamu
Yönetimi Doktora programına devam etmek-
teyim.  Emniyet Genel Müdürlüğüne bağlı çe-
şitli şehir ve birimlerde 20 yılın üzerinde
yönetici ve Dışişleri Bakanlığı Yurtdışı kadro-
sunda 3 yıl süreyle Ateşe olarak görev yaptım.
Son olarak 2012 yılından itibaren görev yap-
makta olduğum Bodrum’da, Terörle Mücadele
Büro Amiri olarak görev yapmakta iken yaşa-
maktan ve hizmet etmekten büyük keyif aldı-
ğım bu şehir dışına tayin olmam nedeniyle
2017 yılında kendi isteğimle Emniyet Genel
Müdürlüğündeki memuriyet hayatıma son
verdim.  2020 yılı Mart ayından itibaren 4 yıla
yakın süredir Bodrum Belediyesi Zabıta Mü-
dürü olarak görev yaptım. Göreve gel-
diğim günden bugüne Bodrum
ilçemize hizmet etme fırsatı buldum
ve ilçe sorunları ve çözüm projeleri
hususunda büyük tecrübe kazan-
dım. Kendisi de Bodrumlu olan,
sınıf öğretmeni Şehnaz Özyıldız
ile evli olup iki çocuk babasıyım.

ÜSayın Özyıldız, niçin belediye
başkan aday adayı oldunuz?

Liderlik, yöneticilik, protokol ve kriz
yönetimi konularında uzman olup Bodrum
Belediye Başkanlığına, partimizin “çağdaş be-
lediyecilik” vizyonunu getirmek ve mevcut so-
runlara yenilikçi çözüm önerileri sunmak üzere
“başkan aday adayı” olma kararı almış bulun-
maktayım.

ÜEn belirgin özelliğinizi soracak 
olsak ne dersiniz?

En büyük özelliğim çözüm odaklı olmam-
dır. Yapılması gerekeni anında yaparım mut-

laka çözüm üretirim. Yenilikçi çözüm öne-
rilerini hayata geçirebilmek için başkan
adayı olmuş durumdayım. 

Bodrum çok özel bir kent oldu-
ğunu biliyoruz. Kent planla-
ması noktasında neler
düşünüyorsunuz?

Bodrum’da ya-
şanan hızlı kent-

sel dönüşüm ve
yenilenmenin getir-
diği artan nüfus,
izdiham,kar-
maşa, yoğun
yaya ve araç
trafiği, hava
ve çevre kirli-
liği, yetersiz
kalan sosyal,
kültürel ve fi-
ziki altyapı,
kaybolmaya
başlayan
“Bodrum
Kimliği ve 
Dokusu” 
sorunlarının ve
çözümlerinin; sürü-
dürülebilirlik, iklim
değişikliği ve ekoloji ile
sağlıklı mahalle planlama
ve kentsel tasarım ilke ve poli-
tikaları çerçevesinde ele alınarak
daha iyi yaşanabilir, erişilebilinir, yürü-
nebilinir, yeşil alanı artırılmış, tarihi dokusu

korunan bir Bodrum hayal ediyo-
ruz. Bunun için uzun ve kısa vadeli

hedeflerimiz var. Bu hedeflerimizi
halkımızla paylaşacağız. Proje
ve uygulamalarla ilgili bilgiye
erişimde, bilginin paylaşılma-
sında ve temel hizmetlerin alın-
masında eşitlik, şeffaflık ve

adalet içinde ulaşılabilirlik ilke-
sini önemsiyoruz.

ÜKentin nüfus yapısını da göz
önünde bulunduruyorsunuz mutlaka...

Elbette. Sağlıklı yaşlanma politikaları çerçe-
vesinde başta ulaşım ve konut olmak üzere
yaşlı nüfusun fiziksel, sosyal, sağlık ve güven-
lik ihtiyacını karşılayacak şekilde planlama  ve
kentsel tasarım uygulamalarının yapılması
önceliğimiz olacak.

Her mahalleye bir otopark yapacağız

ÜTam olarak neleri hayata geçirmeyi 
düşünüyorsunuz?

Toplu ulaşım çok değerli. Toplu taşı-
macılığın yaygınlaştırılması ve gelişti-

rilmesi uygun bölgelere raylı
sistemler projelendirilmesi ko-

nusunda çalışıyoruz. Yaya
yolları, meydanlar hakeza

önemli. Vatandaşların
bir araya gelebi-

le-

cek-
leri sosyal

paylaşımlarda bulunacakları kent
meydanları oluşturmak ve yaya erişi-
mini güçlendirmek istiyoruz. Her ma-
halleye en az bir adet zemin altı, otopark
yapılması da hedefimiz. Yine bisiklet yol-
ları gündemimizde. Sadece spor amaçlı değil
ulaşım alternatifi olarak bisiklet kullanımını
yaygınlaştırmak için, güzergâhlar oluşturmak
ve kullanıcıyı destekleyici projeler geliştireceğiz.

ÜBodrum'da çok sayıda sit alanı da var...
Sit alanları kıymetli. Yapı ölçeğinden alana,

sit ve diğer korunması
gerekli alanların res-

torasyon veya ba-
kımlarının
yapılması, can-
landırma pro-
jeleri ile kentin
kimliğinin or-
taya çıkarılma-
sının
desteklenmesi
ve tanıtımının

yapılması konu-
sunda çalışaca-

ğız. Tarihi niteliği
olan yapılara ait

yenileme/resto-
rasyon  ça-

lış-
maları-
nın yapılarak
topluma kazandırıl-
ması, her mahallede kültür faaliyetlerinin 
ortaya koyulduğu kültür merkezleri veya atöl-
yeleri yapılması önceliğimiz olacak.

Yeşile çok kıymet veriyoruz

ÜYeşil alanlar da çok kıymetli. Bu konuda 
çalışmalarınız olacak mı?

Kent yeşil alan gelişim planının hazırlan-
ması, iklim değişikliği ile mücadelepolitikaları-
nın entegre edilmesi şart. Kentte kişi başına
düşen yeşil alan miktarının artırıl-
ması ilk hedefimiz olacak. Okul ön-
cesi ve okul çağı çocuklarının
oyun ve spor alanı gereksinim-
lerini karşılayacak şekilde
parklar, açık alanlar tasarlan-
masını planlıyoruz. Kent içi
ağaçlandırma alanları oluştu-
rulması; yol güzergâhı, açık
alanlar ve  parklar için ağaçlan-

dırma programları 
hazırlanması

• Kentin geçmişten günümüze
gelen ağaç ve bitki dokusunun devamlılı-
ğını  sağlayacak uygulamalar yapılması
da önemsediğimiz konuların başında geli-
yor.  Her mahallede park ve çocuk oyun
alanları yapılması, parkların, çocuk oyun
alanlarının ve açık alanların; çocukların,
gençlerin ve yetişkinlerin fiziksel aktivite de

yapabilecekleri alanlar olarak tasarlanması
gibi konuları da önemsiyoruz.

Kent konseyini güçlendireceğiz

ÜHalkla birlikte bir yönetim 
anlayışınız var mı?

Elbette var. Merkeziyetçiliğin aşılarak yerel-
leşmenin sağlanması için ilçede yaşayan her
bireyin, tüm proje ve programlara planlama
sürecinden dâhil edilip kullanımlarına sunul-
ması ve sonrasında sahiplenerek dâhil edilme-
lerinin sağlanması asıl meselemiz olacak. Yerel
yönetim olarak çalışmaların STK ve meslek
odalarının katılımına ve denetimine açık  ol-

ması, üniversitelerden danışma kurulları ara-

cılığı ile yararlan-
mak asıl mesele-
miz olacak.
Vatandaşların ör-
gütlü olarak kent
yönetimine katıl-
maları için semt
temsilcilikleri ku-
rulması (muhtar-

lıklar, gönüllü
yapılanması gibi),

her temsilcinin ma-
halle halkı ile belediye

arasında “çözüm odaklı
yaklaşım” ile hareket et-

mesi söz konusu olacak.
Kent konseyinin güçlendirece-

ğiz. Yine “Etkinlik-verimlilik-sosyal
yarar” ilkeleri doğrultusunda tüm pro-

jeler uygulanırken ve  sonrasında geri bildi-
rim planlanmasının şeffaf ve gerçekçi
planlanması. Yerinde anketler ve projenin sür-
dürülebilirliği gibi ölçütler ile kamu yararının
korunmasına değer veriyoruz.

ÜKent içi yoksullukla da mücadele 
edeceksiniz sanırım...

Şüphesiz öyle olacak. Ayrıca belediyeler, ge-
zici aşevi faaliyetlerinde de bulunmalıdırlar.
Bunun dışında belediyeler, yoksul, muhtaç ve
kimsesizlere gıda, temizlik maddesi, yakacak
ve ekmek gibi sosyal yardımlar da  yaptıkları

gibi, toplu nikâh ve toplu sünnet tö-
renleri de düzenlemektedirler. 4190 sa-

yılı yasa gereği, belediyeler vatani
görevini yapan askerlerin maddi
durumu kötü olan  ailelerine sos-
yal yardım ve destekle yükümlü-
dürler. Meslek ve beceri
kazandırma programları ile mikro

kredi yöntemi, eğer iyi uygulanır-
larsa, yoksullukla mücadele, istih-

damı geliştirme ve yerel kalkınma
açısından önemli açılımlar sağlayabilme

potansiyeline sahip bulunmaktadırlar. Dolayı-
sıyla sosyal devlet, genelde sosyal sorunların,
özelde ise yoksulluğun çözümünde ilk so-
rumlu olarak görülmelidir. Özel sektör ve
kamu işbirliği oluşturarak, programlar geliştir-
mek, kooperatif oluşturmak ve gıda bankası
kurmak da istiyoruz.

ÜBodrum'un gençlerine ve çocuklarına neler
vaat ediyorsunuz?

Çocuklara yönelik olarak; eğitime katkıda
bulunulması, yeterli beslenmeye yönelik katkı
sağlanması, sokak çocuklarının rehabilitas-
yonu için çalışmalar yapılması, kreş hizmetleri,
koruyucu sağlık hizmetleri ve çeşitli sosyal-kül-
türel faaliyetler gerçekleştirilmesi hedefimizdir.
Gençlere yönelik olarak da; kötü alışkanlıklar
ve madde bağımlılığının önlenmesi, meslek
edindirme yardımı, eğitim yardımı, iş  edin-
dirme çalışmaları, gençlik merkezleri kurul-
ması, eğlence ve spor alanları yapılması, çeşitli
sosyal kültürel faaliyetler gerçekleştirilmesini
sağlayacağız.

Başarılı bir sosyal belediyeciliğin ön şartı, belediyelerin sosyal hizmet ve
yardımlar için yeterince kaynak ayırabilmeleridir. Belediyelerin, sosyal nite-
likli hizmetlerini sivil toplumla birlikte planlama ve uygulamaları faydalı
olacaktır. Belediyelerin sivil toplum örgütleriyle ortak hareket etmeleri,
hem toplumsal bir sinerji oluşturarak hizmetlerin verimliliğini hem de
bu hizmetlerden gerçek ihtiyaç sahiplerinin yararlandırılması imka-
nını artıracaktır. Sonuç olarak; küreselleşme, ademi merkezileşme
ve sosyo-ekonomik dönüşümlerle birlikte  sosyal belediyecilik, gü-
nümüzün en belirgin belediyecilik eğilimlerinden birisi haline gel-
miştir.  Belediyeler geleneksel yerel hizmetlerine ek olarak, yerel
topluluğun bireysel ve grup olarak  ihtiyaçlarını çözme konusunda
katkı yapmayı da belediyecilik vizyonlarının temel bir unsuru haline  getir-
mektedirler. Bu durum, ilk anda belediyelerin görev alanlarını haksız yere geniş-
lettiklerini ve kaynakları gereksiz yere harcadıklarını akla getirmekteyse de aslında
belediyelerin sosyal hizmetler  alanında sorumluluklar üstlenmelerinin, varlık nedenlerinin
ve demokratik yapılarının bir gereği  olduğu unutulmamalıdır.”

MEHMET
MERT

söyleşi

BODRUM’UN SORUNLARINI
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SoSyal 
belediyeciliği 
önemsiyoruz

“HER MAHALLEYE
ÇOCUK PARKI
YAPACAĞIZ

“BODRUM
SEVDALISI BİR

KİMSEYİM
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